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درسیاست ترامپ اخلاق جایی ندارد 

هر شنونده ای که وقتی در کوهستان گام بر می دارد و 
صدای محزون نی چوپانی به گوشش می رسد، حتما می ایستد 
و دل به نوای نوازنده کوهستان داده و در     ...
در صفحه 5 بخوانید

بشنو از نی

 مدیرعامل تیم والیبال پیام خراسان 

از ترکیبی جدید رونمایی می کنیم

پرداخت مطالبات تا سقف 100 
میلیون تومانی ۶ تعاونی کاسپین 

تا پایان دی ماه

در گفت وگو با پیشکسوت صنعت مس گری خراسان 
مطرح شد

 هیچ کس
 به فکر ما و امثال ما نیست

چالش دوچرخه سواری بانوان
 در مشهد

بتول گندمی: قانون اشاره ای به منع استفاده خانم ها 
از دوچرخه ندارد

کاشمر رتبه اول افزایش تلفات 
جاده ای در خراسان رضوی

ناو هواپیمابر »یواس اس جان سی استنیس« روز جمعه وارد خلیج فارس شد. ورود 
ناو آمریکایی به خلیج فارس با مانور نیروی زمینی سپاه پاسداران در جزیره قشم 

همزمان شد...

نماینده مردم تربت حیدریه در مجلس شورای اسلامی گفت: تعیین استاندار خراسان 
رضوی هنوز در کشاکش پیشنهاد وزیر کشور و تایید هیئت دولت است ...

کرانه های جنوبی ایران 
امن می ماند 

تعیین استاندار
 در کشاکش وزیر کشور

 و هیئت دولت

هراندازه هم که علم پیشرفت کند و تکنولوژی باعث باز شدن 
افق های تازه در هنر و صنعت شود باز هم هنر و شغل هایی 

وجود دارند که به این پیشرفت تن نمی دهند و سعی می کنند 
از قواعد بازی مدرن این روزها خود را کنار نگه دارند.تنها در 

این صورت است...

دوم  فصل  نیم  در  خراسان  پیام  والیبال  تیم  جدید  ترکیب 
برتر بسته شده است  برای شروع دیدارهای مسابقات لیگ 
هستم... خوشبین  بسیار  موفقیت  اوج  به  رسیدن  برای  و 

گفت و گوی ویژه 5

در صفحه 6 بخوانیددر صفحه 2 بخوانید

در صفحه 2 بخوانید
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در این شماره می خوانیم

ورود ناو آمریکایی به خلیج فارس همزمان با اعلام خبر خروج از سوریه به چه معناست؟ 

آخرین اخبار از ساختمان خیابان بهار

گفت وگو با نوازنده بین المللی موسیقی ایرانی که سفیر هنر سرزمین ماست

توقف خط 2 قطارشهری 
در ایستگاه ارز

روزهای بد کشتی

مدیرعامل شرکت قطارشهری مشهد: در تامین منابع ارزی به مشکل برخورده ایم



ایران گفت: متاسفانه  بازرگانی  اتاق  اول  رییس  نایب 
در کشور به دلایل متعدد از جمله قانون نویسی ناکارآمد 
و تعدد قوانین، مدت هاست که عملا سرپیچی از قانون 

و نادیده گرفتن آن دیگر قبحی ندارد.
عدم  خصوص  در  سلطانی  پدرام  ایسنا،  گزارش  به 
و کار،  بهبود مستمر فضای کسب  اجرایی شدن قانون 
و  نویسی  قانون  تجربه  می کنم  فکر  من  کرد:  اظهار 
این چند دهه نشان داده  ما در  قانون گذاری در کشور 
که ما تا رفتار خود را عوض نکنیم و اراده خود را به سمت 
اصلاحات نبریم و آن چیزی که به عنوان قانون در کاغذ 
نوشته می شود در باور و عقیده مسئولان ما قرار نگیرد، 

تغییری اتفاق نمی افتد.
نایب رییس اول اتاق بازرگانی ایران افزود: در تخلفات 
قانونی هیچگاه ما شاهد آن نیستیم که مسئول ارشدی 

جهت  همین  به  گیرد.  قرار  برکناری  و  استیضاح  مورد 
مانده  مغفول  قوانین  ما  چقدر  هر  که  باورم  این  بر  من 
مانند بهبود مستمر فضای کسب و کار را یادآوری کنیم، 

اتفاقی رخ نمی دهد.
سلطانی با بیان اینکه از سال ۹۰ تاکنون که ۷ سال 
از اجرای این قانون می گذرد، گوش مسوولان از نقدها 
نهایت  در  کرد:  خاطرنشان  است،  شده  پر  مطالبات  و 
چند  قانون  برای  دولت  که  بوده  این   مطالب  این  همه 
بیشتر  دستگاه ها  تکالیف  به  که  می نویسد  آیین نامه 

اضافه می شود.
کشورداری  در  را  خود  تواضع  باید  کرد:  تصریح  وی 

سایر  به  را  نگاه مان  که  گــونــه ای  به  کنیم،  بیشتر 
از  و  متمرکز  بودند  موفق  قانون  این  در  که  کشورهایی 

آن ها الگو برداری کنیم.
نیاز  ما  گفت:  ایران  بازرگانی  اتاق  اول  رییس  نایب 
به تغییر باورها داریم و باید تواضع خود را در یادگیری 
نیز  راستا  این  در  قطعا  بگیریم.  کار  به  کشورها  از سایر 
که  مدیرانی  زیرا  هستیم،  مدیریتی  نسل  تغییر  نیازمند 
چند دهه بر این سبک و سیاق عمل کردند، شاید کمتر 

موفق بودند.

با  برخورد  در  قضا  دستگاه  گفت:  کاشمر  دادستان 
و  ندارد  کسی  با  مسامحه ای  و  تعارف  هیچ  محتکران 

موضع دستگاه قضا با متخلفان کاملا مشخص است.
آرامش  برگشت  از  ایسنا، غلامرضا طالعی  به گزارش 
از  بازار کالاهای اساسی خبر داد و افزود: به تبعیت  به 

دستگاه قضایی و دستوراتی که صادر شده دادستان نیز 
به عنوان مدعی العموم وارد شده و جلسات مختلفی با 

مسئولان مرتبط در این خصوص برگزار گردیده است.
وی عنوان کرد: وظیفه اصلی با مسئولان دستگاه های 
و دستگاه قضایی در آخر خط قرار دارد؛  بوده  اجرایی 
مسئولان  کنار  در  مدعی العموم  عنوان  به  دادستان 
دستگاه های اجرایی است و هرکجا نیاز به کمک باشد، 

بلافاصله وارد می شود.
دادستان کاشمر بیان کرد: تاکنون دستوراتی به اداره 
تا  شده  داده  تعزیزات  اداره  و  تجارت  و  معدن  صنعت، 
در بازرسی ها و برخورد با متخلفان به صورت جدی وارد 
تمام  از  مداوم  طور  به  سویی  از  کنند،  نظارت  و  شده 
انبارهایی که در آن ها کالاهای اساسی و مورد نیاز مردم 

صورت  بازرسی  دارد،  قرار  خانگی  لــوازم  همچنین  و 
می گیرد.

در  که  صنوفی  از  مورد  چندین  تاکنون  گفت:  وی 
کرده  گران فروشی  به  اقدام  اساسی  کالاهای  فروش 
بودند، شناسایی شده و پرونده ها در تعزیرات در دست 
انبارهای  تمام  صاحبان  به  همچنین  است،  بررسی 
عمده کالاهای اساسی اعلام شده که موجودی خود را 
به اداره صنعت، معدن و تجارت اعلام کنند، از سویی 
کالاها  ورودی  و  نیز خروجی  مختلف  زمانی  فواصل  در 

براساس فاکتورهای خرید چک می شود.
طالعی عنوان کرد: از ادارات صنعت، معدن و تجارت 
و تعزیرات خواسته شده با جدیت تمام در میدان باشند.
وی افزود: هر خبر و گزارشی که در خصوص احتکار 

مسئولان  دست  به  شهروندان  سوی  از  کالاها  دپوی  و 
با  خوشبختانه  می شویم،  وارد  بلافاصله  برسد  مربوطه 
و  اساسی  کالاهای  در  رسیده  تاکنون  که  گزارش هایی 

مواد غذایی فراوانی وجود دارد و عرضه نیز می شود.
و  اتحادیه ها  نقش  کــرد:  اظهار  کاشمر  دادستان 
اصناف در برون رفت از این وضعیت بسیار حائز اهمیت 
است و تلاش می کنیم با حذف واسطه و دلالان قیمت ها 

کاهش یابد.
طالعی گفت: حتی اگر یقین داشته باشیم در صدور 
گرفته،  صورت  مسامحه  یا  و  تخفیف  نیز  دادگاه ها  رای 
صادر  آرای  به  و  شــده  وارد  مدعی العموم  عنوان  به 
آرای  بالاتر  مراجع  در  تا  کرد  خواهیم  اعتراض  شده 

مناسب تری برای متخلفان صادر شود.

تکنولوژی  و  کند  پیشرفت  علم  که  هم  هراندازه 
باعث باز شدن افق های تازه در هنر و صنعت شود 
این  به  که  دارنــد  وجود  شغل هایی  و  هنر  هم  باز 
قواعد  از  می کنند  سعی  و  نمی دهند  تن  پیشرفت 
دارند.تنها  نگه  کنار  را  خود  روزها  این  مدرن  بازی 
نام هنر  که می توان هنوز هم  است  این صورت  در 
قدیمی  بازارهای  از  کرد.  حفظ  صنایع  این  روی  را 
جامعه  فرهنگ  و  سنت  بافت  در  ریشه  که  شهرها 
کوچک  صنعت  چند  جز  به  تقریبا  داشت  روزها  آن 
این  از  یکی  است.  نمانده  باقی  چیزی  مختصر  و 
هنر-صنعت ها مسگری است که هنوز هم به همان 
که  هم  هنوز  و  می شود  انجام  قدیم  سیاق  و  سبک 
میشویم  گری  سفید  و  مسگری  دکان های  وارد 
تداعی  برایمان  دیرین  روزگار  از  شیرینی  خاطرات 
از  منشعب  خیابان های  و  شهدا  میدان  می شود. 
این میدان قدیمی شهر مشهد، بسیاری از شغل ها 
جای  خود  در  را  معمول  و  قدیمی  صنعت های  و 
هنوز  شغل ها  این  از  زیادی  تعداد  که  است  داده 
صفرعلی  »استاد  دارد.  را  گذشته  بوی  رنگ  هم 
از  یکی  چراغ  که  است  5۰سال  از  بیشتر  علیزاده« 
این واحد های صنفی را روشن نگه داشته وتا حدود 
را در کار  زیادی هم هنوز سبک و روش گذشتگان 
1315در  متولد  استاد  اســت.  کــرده  حفظ  خود 
زندگی خود  از  به هفت دهه  نزدیک  و  مشهد است 
15ساله  را در صنعت ظروف مسی گذرانده است. 
از  که  شکرالله  حاج  استاد  خدمت  در  که  بــوده 
از  و  کرده  شاگردی  بوده  صنعت  این  قدیمی های 
محترم  شغل  این  به  مستقل  طور  به  هم   42 سال 
استاد  قدیمی  دکــان  و  حجره  دارد.بـــه  اشتغال 
صحبت  پای  کوتاه  دقایقی  و  زدیم  سری  علیزاده 
ضمن  در  و  بودیم  خراسانی  کار  کهنه  هنرمند  این 

سوال کردیم او با مهربانی پاسخ گفت.
شغل  به  مربوط  که  اندازه ای  و  قواره  در  مس  صنعت   
کرده  پیدا  تغییراتی  چه  گذشته  به  نسبت  ست،  شما 

است؟
پاسخ  این سوال شما  به  بینانه  واقع  بخواهم  اگر 
در  چندانی  تغییر  حقیقت  در  که  بگویم  باید  دهم، 
استقبال  عدم  علت  به  این  و  نشده  ایجاد  ما  کار 
جوانان به این هنر-صنعت است.و وقتی فکر جوان 
کار  به  دارد  وجود  جوانان  در  که  مضاعفی  توان  و 
فناست.  و  نابودی  به  محکوم  نشود  تزریق  هنری  و 

شغل هایی  می بینید  شهر  سطح  در  که  طور  همین 
اند  رفته  بین  از  یا  قبیل  ایــن  از 
هستند.  نــابــودی  شــرف  در  یــا  و 
سن  هم  نسل  از  بعد  نمیکنم  فکر 
هم  فرزندانمان  حتی  من،  وسالان 
علاقه چندانی به ادامه کار در این 

چنین کارهایی را داشته باشند.
اقبال  تازگی  به  می رسد  نظر  به 
ظروف  از  استفاده  برای  دوبــاره ای 
به  مردم  و  آمده  وجود  به  مسی 
در  مسی  ظروف  از  پزشکان  سفارش 
می کنند. استفاده  بیشتر  سالها  این 
این  دوباره  رونق  باعث  موضوع  این 

شغل نشده است؟
گفتید  شما  که  همانطور  البته 
صورت  به  ولی  افتاده  اتفاق  این 
از  استفاده  غالبا  و  نیست  فراگیر 
مس در خانه ها و حتی جهیزیه های 
امروزی در حد یک وسیله دکوری و 
کاری  عمده  ما  است.  استفاده  بلا 

که در حال حاضر انجام می دهیم تعمیرات و سفید 

تزیینی  اشیا  عنوان  به  مسی  ظروف  فروش  و  گری 
بیشتر  مسایل  این  عنوان  اســت. 
گلایه  معنی  بــه  و  ــت  اس درددل 
بسیار  ــودم  خ کــار  از  من  نیست. 
گاه  رونق  و  رکود  با  و  هستم  راضی 
ساخته ام  که  است  عمری  بازار  گاه 

و شکایتی ندارم.
ظروف  دیگر  به  مسی  ظروف  مزیت 
که  دیگری  مواد  واقعا  چیست؟آیا 
اشپزخانه  ظرف های  ساخت  در 
آسیب  موجب  می شود  استفاده 

می شوند؟
طور  به  من  که  است  واضح  خب 
پاسخ  ســوال  این  به  نتوانم  کامل 
و  تفلون  ــروف  ظ وضعیت  ــم.  ده
پلاستیکی را که علم امروز مشخص 
ظروفی  مورد  در  ولی  است  کرده 
فروخته  روی  عنوان  به  بازار  در  که 
ظرف  این  که  بگویم  باید  می شود 
روی  فلز  از  کمی  بسیار  درصــد  با 
پرت های  و  قراضه ها  از  بیشتر  و  می شود  ساخته 

برای  بسیار  که  می شود  تعبیه  آلومینیوم  نامرغوب 
می تواند  مس  که  حالی  در  است.  خطرناک  انسان 
در شرایط فعلی بهترین گزینه برای ساخت ظروف 

آشپزخانه باشد .
شغل هایی  چنین  و  شما  صنف  از  مسئولین  حمایت 

چگونه است؟
مستقل  اتحادیه  دارای  مس  صنعت  گذشته  در 
که  نمی آید  یادم  من  هم  زمان  همان  البته  و  بود 
اخیر  سال های  در  باشد.  گرفته  صورت  حمایتی 
ادغام شده  آلومینیوم  با صنف  اتحادیه  این  که  هم 
به  نوبت  که  است  شلوغ  آنقدر  هم  سرشان  انگار  و 

ما نمی رسد.
کلام آخر

من از شما و روزنامه صبح امروز تشکر می کنم که 
اند  رفته  انزوا  به  که  می پردازید  صنایعی  و  شغل  به 
و تقریبا فراموش شده اند. من نیم قرن در صنعت 
کس  هیچ  ولی  ام  کشیده  زحمت  شهر  این  وهنر 
اگربا  را  سال ها  این  است.من  نگرفته  خبری  ما  از 
کارگری ساده شهرداری شروع کرده بودم تا حالا به 
انگار  ولی  بودم  رسیده  شهرداری  درجات  بالاترین 

هیچ کس به فکر ما و امثال ما نیست.
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CFT
امروز در پارلمان

در مورد ظروفی که در 
بازار به عنوان روی 

فروخته می شود باید 
بگویم که این ظرف با 

درصد بسیار کمی از فلز 
روی ساخته می شود 
و بیشتر از قراضه ها 
و پرت های نامرغوب 

آلومینیوم تعبیه می شود 
که بسیار برای انسان 

خطرناک است. در حالی 
که مس می تواند در 

شرایط فعلی بهترین 
گزینه برای ساخت 

ظروف آشپزخانه باشد 

,,

کشورهای  تمام  گفت:  اصولگرا  سیاسی  فعال  یک  دموکراتیک دنیا یک شورای ناظر بر انتخابات خود دارند که ممکن است عناوین متفاوتی  
جمهوری گزینشی انجام ندهد، بیش از 1۰۰ نفر در عرصه انتخابات ریاست جمهوری حضور داشته باشد، اگر شورای نگهبان در ارتباط با انتخابات ریاست 

خواهند داشت.
به گزارش ایسنا، جواد آرین منش با اشاره به اظهارات سخنگوی شورای نگهبان در خصوص انتخاب شدن اعضای شورای نگهبان با انتخابات عمومی، اظهار کرد: شورای نگهبان 

یکی از مهم ترین نهادهای جمهوری اسلامی محسوب می شود و جایگاه بسیار ممتازی در انتخابات کشور ما ایفا می کند.
وی افزود: شورای نگهبان از یک ترکیب دو گانه برخوردار است که 12 عضو دارد و اعضا برای یک دوره 6 ساله اعضا انتخاب می شوند. نیمی از اعضا، فقهای شورای نگهبان هستند 
که انتخاب آن ها توسط رهبری صورت می گیرد و قانون اساسی اهداف شورای نگهبان را نیز مشخص کرده است. 6 نفر حقوقدان از رشته های مختلف حقوقی هستند که معمولا 
از بین حقوقدانان مسلمان به وسیله رئیس قوه قضاییه به مجلس معرفی و با رای مجلس انتخاب می شوند. آرین منش بیان کرد: اینکه گفته می شود، ما حاضریم که با انتخابات به 
شورای نگهبان راه پیدا کنیم، یک نوع تظاهر به دموکراسی از سوی سخنگوی شورای نگهبان است، زیرا چنین چیزی عملا نیازمند اصلاح قانون اساسی بوده و اصلاح آن پروسه ای 

بسایر طولانی را می طلبد که تنها یک بار تاکنون اتفاق افتاده و اصلاحاتی در آن صورت گرفته است.
این فعال سیاسی اصولگرا ادامه داد: اگر معنای این سخن این است که آنچه را که مردم انتخاب کنند، مورد تایید شورای نگهبان نیز خواهد بود، نقض غرض است که در آن صورت 

ما دیگر به شورای نگهبان نیازی نداشتیم. اگر قرار بود فیلتری تحت عنوان شورای نگهبان وجود نداشته باشد، عملا وجود شورای نگهبان ضرورتی نداشت.
وی خاطرنشان کرد: اگر ادعا این باشد که آنچه مردم انتخاب می کنند، مورد تایید شورای نگهبان است، ما خلاف آن را به صورت مکرر در انتخابات مختلف دیدیم. آخرین مورد 

انتخاب خانم مینو خالقی نماینده مردم اصفهان بود که بعد از انتخاب شدن توسط مردم، شورای نگهبان صلاحیت ایشان را رد کرد و مورد مناقشه برخی از نمایندگان قرار گرفت.

دموکراتیک دنیا، شورای ناظر بر انتخابات دارندتمام کشورهای پیشنهادهای یک نماینده مجلس برای همدلی در شرایط فعلی

خبر

خبر

خبر

خبر

در گفت وگو با پیشکسوت صنعت مس گری خراسان مطرح شد؛

 هیچ کس به فکر ما و امثال ما نیست

هواپیمایي پذیرش و حمل کالاهاي خطرناك را بر 
گونه  هر  یافتن  و  اطلاع  درصورت  گیرد.  نمي  عهده 
کالاي خطرناك سریعا به کارمندان هواپیمایي اطلاع 

دهید .
حمل کالاهاي خطرناك درجامه دان

یا  توسط مسافر  به طور معمول کالاهاي خطرناك 
کروي پرواز به صورت ذیل حمل مي گردد.

- به عنوان جامه دان و یا داخل آن
- به عنوان بار داخل کابین و یا داخل آن 

- به صورت شخصي
که  است  کالایي  هر  خطرناك،  شامل  ي  کالاها 
آسیب  هواپیما  بدنه  یا  ایشان  اموال  انسان،  جان  به 

برساند از قبیل:
- مواد منفجره و لوازم آتش بازي

- گازهاي تحت فشار،  آتش زا وغیره - لوازم سفري 
)از قبیل گاز سفري(

- سیلندر هاي تحت فشار و سوخت فندك
- گازهاي فوق سرد شده، نیتروژن مایع

آستون،  محلول ها،  تینر،  رنگ  زا،  آتش  مایعات   -
و  رزین ها  گیرو  بند،  درز  آب  کننده ها،  پاك  انــواع 

چسب ها.
- جامدات؛ مواد آتش زا و کبریت

قبیل  از  شونده  اکسید  و  کننده  اکسید  مواد   -
سفید کننده هاي هوا، واحدهاي کیسه هوا

- دي اکسید کربن )یخ خشك(، اکسیژن مایع سر 
د شده 

- لوازم اطفاي حریق
- چسب ها

- آلات صنعتي ازقبیل فشار سنج، کلید هاي جیوه 
اي، لوازم یکسو کننده

- ارسنیك، سموم دفع آفات نباتي، گاز اشك آور
- هر نوع چراغ قوه

که  باکتري  و  ویروس  حامل  مواد  عفوني؛  مواد   -
انسان و حیوان را تحت تاثیر قرار مي دهند.

رادیو  منبع  داراي  که  آلاتي  اکتیو؛  رادیو  مواد   -
اکتیو مي  ایزو توپ هاي رادیو  اکتیو جهت تحقیقات 

باشند.
- مواد سمي و مسموم کننده

آسمان
نکات پرواز:

قسمت سوم

یادداشت

امروزه سرمایه گذاری در بخش کشاورزی با چالش های 
جدی مواجه است که از این دست می توان به کاهش 
منابع آبی، خرد شدن اراضی و همچنین کاهش منابع 
مالی و سرمایه مورد نیاز اشخاص جهت ایجاد و یا توسعه 

فعالیت های اقتصادی در حوزه کشاورزی نام برد.
از اشتغال  ازآنجا که بخش کشاورزی سهم عمده ای 
کشور و استان را تشکیل می دهد و در تولید ناخالص تاثیر 
به سزایی می تواند داشته باشد و از سویی تامین کننده 
غذای جمعیت کشور وحتی ارزآوری از طریق صادرات 
محصول و یا فرآورده های بخش کشاورزی بعنوان بخشی 
از صادرات غیر نفتی است لذا طراحی شیوه های نوین 
کسب و کار در بخش کشاورزی آنهم به شکل متراکم و در 
فضاهای کوچک موجود که بتواند با شرایط و تنگناهای 
موجود سازگاری داشته، از سویی میزان بهره وری را به 
مقدار قابل توجهی افزایش دهد، نیاز به سرمایه گذاری 
زیادی نداشته و سود آوری بالایی را برای تولید کنندگان 
جهت  راهکارها  بهترین  از  یکی  شاید  نماید،  تضمین 
حفظ تولید و اشتغال و جذابیت برای سرمایه گذاری های 
جدید در این بخش باشد. قطعا در این روش، استفاده 
از امکانات و ظرفیت های موجود و بلا استفاده و یا غیر 
اقتصادی فعال یا نیمه فعال که در مناطق روستایی به وفور 
دیده می شود، نکته اصلی و اساسی است که باید مدنظر 

مشاورین و تسهیل گران باشد.
در این مسیر، راهنمایی، مشاوره صحیح و توصیه های 
فنی و علمی مبتنی بر نیازهای بازار توسط متخصصین 
زبده و با تجربه می تواند ضریب موفقیت را افزایش داده 
و ریسک های احتمالی را کاهش دهد.در همین راستا 
سیستم پرورش همزمان ماهی و تولید و پرورش گیاه در 
یک محیط و در فضاهای کوچک )خانگی(، متوسط، و 
صنعتی تحت عنوان آکواپونیک یکی از راهکارهای تولید 
مبتنی بر دانش و افزایش ضریب بهره وری می باشد که 
باید در جهت ترویج و توسعه آن در کشور تلاش نمود. 
کوچک  فضاهای  در  شیوه هایی  چنین  توسعه  قطعا 
می تواند علاوه بر اشتغال زایی مناسب در بخش روستایی 
و حتی حاشیه شهرها، موجب رفع وابستگی و خودکفایی 
در تولید گوشت سفید )آبزیان( و محصولات کشاورزی 
بویژه تولید خارج از فصل شده و حتی با افزایش میزان 
تولید و صادرات محصولات تولیدی موجبات ارزآوری به 
کشور شویم و از همه مهم تر از امکانات بسیار محدود و 
فضاهای بلا استفاده و یا ناکارآمدبهره برداری اقتصادی 
داشته باشیم. امید است با همکاری و همراهی مسئولین 
و همت و تلاش مردم بویژه جوانان و برگشت به روستاها 
بعنوان بهترین بستر تولید ثروت موجبات رشد و توسعه 

اقتصادی در کشور را فراهم سازیم.

کشاورزی متراکم 

گفت:22  گناباد  فــرمــانــدار 
ریــال  میلیون   85۰ و  میلیارد 
تسهیلات مشاغل خانگی از ابتدای 
امسال تاکنون در قالب 136 طرح به متقاضیان در این 

شهرستان پرداخت شده است.
حامد قربانی روز یکشنبه در نشست کارگروه اشتغال و 
سرمایه گذاری گناباد افزود: 28 میلیارد و8۰۰ میلیون ریال 
منابع اعتباری تسهیلات مشاغل خانگی برای پرداخت 
در اختیار بانک های عامل قرار گرفته بود که برخی از آنها 
بطورکامل و بیشتر از تعهد خود عمل کردند. اما بانک های 
صادرات و کشاورزی در گناباد نتوانستند به تعهداتشان در 
این زمینه به خوبی عمل کنند و بخش اندکی از تسهیلات 

را پرداخت کردند.
وی گفت: 3۷.3 درصد جمعیت شهرستان گناباد در 

سنین مستعد اشتغال قرار دارند که این میزان از رقم مشابه 
3۹.۷ درصدی خراسان رضوی کمتر است. با این وجود 
میزان اشتغال در گناباد ۹2.4درصد است که از رقم 88.8 

درصد استان بالاتر و در وضعیت بهتری قرار دارد.
فرماندار گناباد افزود: میزان بیکاری در این شهرستان 
۷.6 درصد است که در سرشماری سال سال 13۹۰ برابر 
 11.2 میانگین  از  شاخص  این  ولی  بود  درصد   5.6 با 
درصدی خراسان رضوی بهتر است. عمده سهم اشتغال 
گناباد متعلق به بخشهای کشاورزی با 2۹.4 درصد، صنعت 

و معدن 21.5 درصد و خدمات 4۹.1 درصد است.
وی با اشاره به بیکاری 1۷۰ نفر از جمعیت ایثارگری گناباد 
نیز خواستار توجه بیشتر دستگاههای اجرایی به اجرای 
دستورالعمل ابلاغی 25 درصدی اشتغال این قشر در فرآیند 

استخدامی شد.

اقتصادی  ــور  امـ مــدیــرکــل 
اســتــانــداری خــراســان رضــوی 
کنترل  حال  در  همواره  ما  گفت: 
بازار هستیم تا بتوانیم قیمت اقلام اساسی را کاهش 

دهیم.
به گزارش ایسنا، علی رسولیان در خصوص قیمت 
مرغ در مشهد، اظهار کرد: در حال حاضر قیمت مرغ 

نسبت به چند روز گذشته روند کاهشی داشته است.
با  مشهد  در  مرغ  حاضر  حال  در  داد:  ادامــه  وی 
کاهش قیمت همراه بوده و هر کیلو تا 11 هزار و 5۰۰ 

تومان به فروش می رسد.
مدیرکل امور اقتصادی استانداری خراسان رضوی 
افزود: ما همواره به دنبال کاهش قیمت مرغ هستیم، 
اما این روند تا زمانی ادامه دارد که به مرغداران ما نیز 

ضرری وارد نشود.
قیمت گوشت قرمز را کنترل می کنیم

نیز،  گوشت  بــازار  وضعیت  خصوص  در  رسولیان 
تصریح کرد: در حال حاضر تمام تلاش ما بر این بوده 
با قیمت  که قیمت گوشت را نیز کنترل کنیم و آن را 

مناسب در بازار توزیع کنیم.
وی با بیان اینکه در حال حاضر کمبودی در زمینه 
کالا اساسی احساس نمی شود، تاکید کرد: همچنین 
صورت  به  را  گوشت  توزیع  بــازار  بهتر  کنترل  بــرای 

منجمد مستمر ادامه می دهیم.

شــورای  مجلس  رییس  نایب 
گــذاران  سپرده  گفت:  اسلامی 
موسسه فرشتگان و افضل طوس تا 
سقف یک میلیارد تومان سپرده خود را دریافت کرده اند، اما 
مطالبات 6 موسسه دیگر کاسپین پرداخت نشده که مقرر 
شد تا پایان دی ماه تا سقف 1۰۰ میلیون تومان به هر یک از 

این سپرده گذاران پرداخت شود.
نمایندگان  جلسه  آخرین  تشریح  در  پزشکیان  مسعود 
سران سه قوه برای پیگیری مسائل و مشکلات موسسات 
آخرین وضعیت  این نشست  در  افــزود:  اعتباری  و  مالی 
پرداختی های تعاونی گلیم و گبه مورد بررسی قرار گرفت که 
براساس این بررسی ها مجوزهای لازم صادر نشده است و 

پیگیری شد تا مشکلات این تعاونی رفع شود.
وی با بیان اینکه مقرر شده تیمی برای پرداخت مطالبات 

چند تعاونی باقیمانده موسسه مالی و اعتباری کاسپین 
تشکیل شود، افزود: ظاهراً مطالبات این تعاونی ها توسط 
مسئولان مربوطه به درستی پرداخت نمی شود، لذا مقرر 
شده مسئولیت پرداخت این مطالبات به این تیم واگذار شود 
و در این راستا خط اعتباری باز شود تا مبلغ 1۰۰ میلیون 
تومان به هر یک از سپرده گذاران این تعاونی ها تا پایان دی 

ماه پرداخت شود.
وی ادامه داد: بانک مرکزی چند بار با سپرده گذاران بیش 
از یک میلیارد تومان سپرده در کاسپین جلسه برگزار کرده 
و مقرر شده که اگر بانک مرکزی بخواهد اموال و املاک 
کاسپین را واگذار کند، با سپرده گذاران هماهنگی های لازم 
را انجام دهد تا اگر این سپرده گذاران خریدار اموال باشند، 

با اولویت به آن ها واگذار شود.

پرداخت مطالبات تا سقف 100 میلیون تومانی ۶ تعاونی کاسپین 22.8 میلیارد ریال تسهیلات مشاغل خانگی در گناباد پرداخت شد
تا پایان دی ماه

مدیرکل اقتصادی استانداری خراسان رضوی:

مرغ در مشهد کیلویی 11 هزار و 500 تومان است

من نیم قرن در صنعت وهنر این شهر زحمت کشیده ام ولی هیچ کس از ما خبری نگرفته است.من این سال ها را اگربا کارگری ساده شهرداری شروع کرده بودم تا حالا به 
بالاترین درجات شهرداری رسیده بودم

,,

مفقودی

شماره  و   12490204436 موتور  شماره   59 ص   457 ایران   32 پلاک  شماره  به   1390 مدل   405 پژو  سواری  کمپانی  سند  و  سبز  برگ 
میباشد ساقط  اعتبار  درجه  از  و  شده  مفقود  زاده  اسداله  علی  به  مربوط   NAAM  11  CA  4  BK  268547 شاسی 

مفقودی

موتور  شماره   79 ایران   19 ق   756 پلاک  شماره  به   1386 مدل   2400 تیپ  نیسان  سیستم  ون  کامیونت  کمپانی  سند  و  سبز  برگ 
باشد.  می  ساقط  اعتبار  درجه  از  و  گردیده  مفقود  امامقلی  علیرضا  به  مربوط   k138929 شاسی  شماره  و   427168

مفقودی

شاسی شماره  و   4946016 موتور  شماره   41 ط   382 ایران   26 پلاک  شماره  به   1392 مدل  پراید  سواری  سبز  برگ 
میباشد ساقط  اعتبار  درجه  از  و  شده  مفقود  شیرخانی  سعید  به  مربوط   NAS  411100  D  3614298  

آگهی تغییرات شرکت

آگهی تغییرات شرکت

آگهی تغییرات شرکت

آگهی تغییرات شرکت

آگهی تغییرات شرکت

آگهی تغییرات شرکت داده پردازی آماری اطمینان شرق شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 19161 و شناسه ملی 10380346961 به استناد صورتجلسه مجمع 
عمومی فوق العاده مورخ 05/09/1397 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - خانم مائده فرشچی با شماره ملی 0950354821 با پرداخت 12500000 ریال و خانم فاطمه فرشچی 
125000000 ریال  100000000 ریال به  12500000 ریال به صندوق شرکت در زمره شرکاء درآمدند در نتیجه سرمایه شرکت از مبلغ  0950629847 با پرداخت  با شماره ملی 
فاطمه فرشچی  خانم  12500000 ریال  خانم مائده فرشچی  ذیل میباشد:  شرح  به  شرکا  الشرکه نهایی  سهم  اصلاح گردید.  در اساسنامه  مربوطه  ماده  و  یافت  افزایش 
12500000 ریال آقای سید مجتبی فرشچی 70000000 ریال خانم حدیثه دهقان نیری 25000000 ریال آقای سید مصطفی فرشچی 5000000 ریال اداره کل ثبت اسناد و املاک 

استان خراسان رضوی اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری مشهد )325258(

آگهی تغییرات شرکت پارسیان آسانبر طوس شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 27667 و شناسه ملی 10380430588 به استناد صورتجلسه هیئت   
مدیره مورخ 24/08/1397 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : آقای احسان محمدی فرخانی به شماره ملی 0873099427 به سمت رئیس هیات مدیره جواد تهمتن مقدم به 
شماره ملی 0872346595 به سمت نائب رئیس هیات مدیره و مدیر عامل آقای ابراهیم ملائک صفت به شماره ملی 0872234479 به سمت عضو هیات مدیره برای 
مدت نامحدود انتخاب گردیدند . کلیه اسناد و اوراق بهادار و تعهد آور شرکت اعم از چک - سفته - بروات - قراردادها و عقود اسلامی و اوراق عادی و اداری با امضای منفرد 

مدیرعامل همراه با مهر شرکت معتبر خواهد بود . اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری مشهد )325260(

آگهی تغییرات شرکت تولیدی فرآورده های لبنی صمیم قوچان شرکت تعاونی به شماره ثبت 741 و شناسه ملی 10380089740 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی 
عادی بطور فوق العاده مورخ 01/07/1397 و نامه شماره 5903 مورخ 15/08/1397 اداره تعاون کار و رفاه اجتماعی شهرستان قوچان تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - خانم 
0946126781 به عنوان بازرس اصلی برای  البدل و خانم سپیده عربی خوان به شماره ملی  0860074013 به عنوان بازرس علی  سمانه خدائی مقدم به شماره ملی 
یک سال مالی انتخاب گردیدند. - صورت مالی سال 1396 به تصویب رسید . - سرمایه شرکت از مبلغ 10050000000 ریال منقسم به 6700 سهم 1500000 ریالی به مبلغ 
1500000 ریالی افزایش یافت و ماده مربوطه در اساسنامه اصلاح گردید. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی  11700 سهم  17550000000 ریال منقسم به 

مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری قوچان )325259(

آگهی تغییرات شرکت پارسیان آسانبر طوس شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 27667 و شناسه ملی 10380430588 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی 
صندوق  به  500000 ریال  مبلغ  با پرداخت   0873099427 ملی  به شماره  محمدی فرخانی  -آقای احسان   : شد  اتخاذ  ذیل  24/08/1397 تصمیمات  مورخ  العاده  فوق 
شرکت ، در ردیف شرکا قرار گرفت در نتیجه سرمایه شرکت از مبلغ 1010000 ریال به مبلغ 1510000ریال افزایش یافت و ماده مربوطه در اساسنامه به شرح مذکور اصلاح 
گردید. درنتیجه سهم الشرکه جدید شرکا به شرح ذیل می باشد : آقای جواد تهمتن مقدم به شماره ملی 0872346595 دارای 500000 ریال سهم الشرکه آقای رضا 
ملائک صفت به شماره ملی 3391576881 دارای 500000 ریال سهم الشرکه آقای ابراهیم ملائک صفت به شماره ملی 0872234479 دارای 10000 ریال سهم الشرکه 
آقای احسان محمدی فرخانی به شماره ملی 0873099427 دارای 500000 ریال سهم الشرکه اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی اداره ثبت شرکت ها و 

موسسات غیرتجاری مشهد )325261(

آگهی تغییرات شرکت پارسیان آسانبر طوس شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 27667 و شناسه ملی 10380430588 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی 
عادی بطور فوق العاده مورخ 24/08/1397 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - اعضاء هیئت مدیره به قرار ذیل انتخاب گردیدند: آقایان ابراهیم ملائک صفت به شماره ملی 
0872234479 و جواد تهمتن مقدم به شماره ملی 0872346595 و احسان محمدی فرخانی به شماره ملی 0873099427 به عنوان اعضای اصلی هیئت مدیره 

برای مدت نامحدود انتخاب شدند. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری مشهد )325262(
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حمیدرضا محمدیان 
معاونت بازرگانی هواپیمایی آسمان-پایگاه مشهد 

محمد مشعوف
مدیر مرکز مشاوره کارآفرینی و موسسه آموزشی مهد دانش پارسیان

دادستان کاشمر:

دستگاه قضایی با محتکران مسامحه ای ندارد

نایب رییس اول اتاق بازرگانی ایران:

سرپیچی از قانون و نادیده گرفتن آن دیگر قبحی ندارد 

رئیس سازمان جهاد کشاورزی خراسان رضوی گفت: در 
بحث تولید مرغ در استان تا 12 میلیون قطعه می توانیم در هر 

دوره ای جوجه ریزی کنیم.
به گزارش ایسنا، مجتبی مزروعی در جلسه بررسی مسائل 
مربوط به تولید،تامین نهاده ها و قیمت مرغ افزود: در بحث 
تامین بازار مرغ و قیمت ها باید ضمن رسیدن به یک قیمت 
کارشناسی و واقعی نیاز مردم را برآورده نموده و تعادل را در بازار 
ایجاد کنیم.وی افزود: استان ما در بحث تولید مرغ ظرفیت 
بالایی داشته و تا 12 میلیون قطعه می توانیم در هر دوره 

جوجه ریزی کنیم.

رییس سازمان جهاد کشاورزی خراسان رضوی عنوان کرد: 
قیمت ۹8۰۰ تومان برای مرغ منطقی نیست و ما معتقدیم که 
تولید کنندگان نباید ضرر کنند، زیرا آبرو و حیثیت آن ها در گرو 
تولید است و باید با عزت به تولید ادامه دهند. وی خاطرنشان 
کرد: اولویت ما در تولید مرغ تامین بازار مشهد و خراسان 
رضوی است و اگر ظرفیتی برای صادرات بود اعلام شود تا 
از ارزآوری آن استفاده کنیم .رئیس سازمان جهاد کشاورزی 
خراسان رضوی تصریح کرد: اگر در بحث مرغ به تعادلی که 
مورد نظر است برسیم، افتخاری برای بخش کشاورزی است، 
از طرفی می توانیم بر قیمت ها نیز اثر گذار باشیم و در این 
زمینه باید هرکاری انجام دهیم تا مردانگی و جوانمردی بخش 

کشاورزی اثبات شود.

مدیر فناوری اطلاعات و شبکه دولت استانداری خراسان 
رضوی گفت : این استان با راه اندازی 3231 کسب وکار 
اینترنتی رتبه دوم کشوری را بعد از تهران به خود اختصاص 

داد.
حمید رضا روحبخش در حاشیه همایش حوزه فناوری 
اطلاعات افزود: براساس آخرین اسناد منتشره از مطالعه 
جامع کسب وکارهای اینترنتی توسط مرکز پایش تجارت 
الکترونیک ایران برروی 42 هزار کسب وکار اینترنتی که از 
ابتدای فعالیت مرکز توسعه تجارت الکترونیک تا انتهای 
شهریور ۹۷ نماد اعتماد دریافت کرده اند، خراسان رضوی 
با راه اندازی 3231 کسب وکار اینترنتی در جایگاه دوم قرار 

گرفته است.
و  آنلاین  کارهای  و  کسب  اکوسیستم  کرد:  اظهار  وی 

استارت آپ ها در استان در سال های اخیر تغییرات زیادی را 
شاهد بوده است.

وی گفت: پس از تعریف طرح توسعه کسب وکار و اشتغال 
پایدار )تکاپو( در رسته فناوری اطلاعات از سال ۹6، پیرو 
انجام شده و سرمایه گذاری صورت گرفته در  افزایی  هم 
بخش  حمایت های  و  آنلاین  وکارهای  کسب  رونق  حوزه 
دولتی در استان رشد نسبی خوبی داشته است.وی گفت: 
فقط در سال قبل حدود 22۰۰ کسب وکار اینترنتی ثبت 
شده در استان داشتیم و از سال قبل تاکنون 1۰۰۰ کسب 
اظهار  است.روحبخش  شده  ایجاد  جدید  اینترنتی  وکار 
کرد: بر اساس این گزارش، سرمایه گذاران وهلدینگ های 
اکوسیستم کسب وکارهای آنلاین و استارت اپ ها در ایران در 
سه دسته رتبه بندی شده اند که یکی از سرمایه گذران بومی 
استان در جایگاه نخست این رتبه بندی قراردارد . وی گفت: 
این امر بیانگر توجه جدی بخش خصوصی وسرمایه گذاران 

وهلدینگ های بومی استان به بازارهای جدید است.

خبر

خبر

رییس سازمان جهاد کشاورزی خراسان رضوی:
ظرفیت بالایی در تولید مرغ داریم

خراسان رضوی حایز رتبه دوم کسب 
و کار اینترنتی کشور شد

روز  سی استنیس«  جان  »یــواس اس  هواپیمابر  ناو 
جمعه وارد خلیج فارس شد. ورود ناو آمریکایی به خلیج 
با مانور نیروی زمینی سپاه پاسداران در جزیره  فارس 

قشم همزمان شد. 
به گزارش آسوشیتدپرس این ناو اولین کشتی جنگی 
آمریکا است که پس از خروج آمریکا از توافق هسته ای 
هواپیمابر  ناو های  غیبت  دوره  طولانی ترین  از  پس  و 
نیروی دریایی آمریکا، به خلیج فارس اعزام شده است.

بنا بر همین گزارش شناور های سپاه پاسداران، این 
ناوهواپیمابر و گروه پشتیبانی و محافظت از آن را تحت 
انتشار  با  خبرگزاری  این  اند.  داده  قرار  رصد  و  تعقیب 
تصاویری گزارش کرد نیرو های ایرانی برای رصد این ناو 
و شناور های اطراف آن، یک پهپاد را به پرواز درآورده و 
چند موشک را به شکل آزمایشی در نزدیکی آن شلیک 

کرده اند.
خلیج  به  ناو  این  ورود  زمان  از  شده  منتشر  تصاویر 
فارس نشان می دهد که هلی کوپتر های آمریکایی بالای 

قایق های تندروی سپاه گشت می زنند.
سپاه  تندروی  قایق های  بار ها  گذشته  سال های  در 
پاسداران و شناور های جنگی ایالات متحده در خلیج 
نزدیک  یکدیگر  به  ایران  آب های  نزدیکی  در  و  فارس 
شده اند. نیروی دریایی ایالات متحده قایق های سپاه 
ایران هم  رفتار های غیر حرفه ای متهم می کنند.  به  را 
زا  تنش  را  منطقه  به  آمریکایی  نیروهای  ورود  بارها 
تازه ای  معنای  می تواند  بار  این  تقابل  این  اما  دانسته 

داشته باشد.
اوج تنش  به  اخیر  ماه های  آمریکا در  ایالات متحده 
مستقل  تصمیم  با  سو  یک  از  است.  رسیده  ایران  با 
هسته ای خارج شد  توافق  از  کشور  این  ترامپ  دونالد 
و از سوی دیگر با تشکیل اتحادی صهیونیستی- عربی 
فشار سنگین اقتصادی، سیاسی و امنیتی به ایران وارد 

کرده است.
در کنار این تحولات چند روز پیش آمریکا در اقدامی 
به  سوریه  از  را  نیروهایش  که  کرد  اعلام  غیرمنتظره 
تعداد  دیگر  طرف  از  و  کرد  خواهد  خارج  کامل  طور 

نیروهایش در افغانستان را به نصف تقلیل می دهد.
با وجود اینکه برخی ناظران معتقدند که خروج آمریکا 
منطقه ای  رویارویی  در  شکست  معنای  به  سوریه  از 
این  معتقدند  برخی  دیگر  طرف  از  اما  است،  ایران  با 
آمریکا  سوی  از  تازه ای  نقشه  مقدمه  می تواند  تحولات 
این  از  جدی  نشانه های  هنوز  باشد.  خاورمیانه  برای 
مطرح  نیز  پرسش  این  حال  این  با  ندارد،  وجود  نقشه 
است که چرا ایالات متحده در حالی که نیرو های خود 
را از سوریه و افغانستان خارج می کند در کنار آن دوباره 

یک ناو جنگی به خلیج فارس اعزام می کند.
نمی خواهد  آمریکا  که  است  مدعی  ترامپ  دونالد 
پلیس منطقه باشد، اما دقیقا ساعتی پس از این اظهار 

نظر ناو جنگی آمریکا وارد خلیج فارس شد. 
در  داده  رخ  تحولات  آیا  که  است  این  سوال  حال 
سیاست آمریکا در منطقه با یکدیگر مرتبط هستند؟ آیا 
دنبال  به  ترامپ  یا دونالد  راه است؟  در  نقشه جدیدی 
آن است که حضور آمریکا در خاورمیانه را کاهش دهد؟ 
ممکن است این تحولات با یکدیگر ارتباطی نداشته 

آن  معنایش  شود  فارس  خلیج  وارد  که  ناوی  باشند. 
و  رفته  بالا  تنش  یا  خطر  میزان  حتما  که  نیست  این 
این  حتی  می توان  دارد.  وجود  درگیری  احتمال  یا 
دید.  هم  تنش  کاهش  راستای  در  را  آمریکا  اقــدام 
خلیج  جغرافیایی  محدوده  وارد  آمریکایی  ناو  وقتی 
می کند،  نمایی  قدرت  که  قدر  همان  می شود،  فارس 
همان قدر هم در خطر قرار دارد. با توجه به این که در 
را مطرح  تنگه هرمز  بحث  دوباره  ایران  اخیر  ماه های 
اجازه  اگر  که  بود  کرده  تاکید  جمهور  رئیس  و  کرده 
ندهند ایران نفتش را از خلیج فارس خارج کند، نفت 
شد،  نخواهد  خارج  منطقه  از  هم  دیگر  کشور های 
ممکن است این اقدام آمریکا نیز قدرت نمایی در این 
کرده  اعلام  همیشه  آمریکایی ها  چراکه  باشد.  حوزه 
خلیج  در  کشتی ها  و  کالا  تردد  امنیت  ضامن  که  اند 

فارس هستند. 
هم  ایرانی  نیرو های  که  است  طبیعی  حال  این  با 
آمادگی  ما  که  کنند  منتقل  را  پیام  این  خود  مانور  با 
با  باشید  داشته  خصمانه ای  رفتار  اگر  و  داریم  کامل 
عکس العمل ایران مواجه خواهید شد. در گذشته هم 
ناو ها و کشتی های جنگی در خلیج فارس رفت و آمد 
می کردند. بعد از برجام این رفت و آمد ها تقریبا متوقف 
روال  ادامه  اتفاق  این  یافت، ولی در کل  و کاهش  شد 
گذشته است و در این بین دو طرف قدرت نمایی هم 

می کنند.
در خصوص خروج نیرو های آمریکا از سوریه و کاهش 
تعداد آنها در افغانستان نیز باید گفت که این دو تحول 
به معنی حل مشکلات و مسائل منطقه نیست و نیازی 
باید  از حد خوشحال شویم. ما  هم نیست که ما بیش 

احتمالات منفی را هم در نظر بگیریم. ممکن است که 
آمریکا  بخواهد نیروهایش را از معرض خطر قرار گرفتن 
و ضربه خوردن خارج کند. مخصوصا اینکه حضور آنها 
در سوریه کاملا تمام نخواهد شد وآنها حضور هوایی و 
دریایی خود را حفظ خواهند کرد. هنوز تحلیل درستی 
از  خروج  در  ترامپ  اقدام  اصلی  دلیل  و  پرده  پشت  از 
سوریه و کاهش نیرو در افغانستان در دست نیست. در 
با مخالفت های فراوانی روبه رو شده  اقدام  این  آمریکا 
است. هم از سوی دموکرات ها و هم از سوی جمهوری 

خواهان. 
 دلایل خروج نیرو های آمریکایی از سوریه و افغانستان 

را  زیادی  نیست که هزینه  ترامپ خیلی راضی  اول؛ 
جایی  سوریه  که  است  معتقد  او  بدهد.  خاورمیانه  در 
داشته  زیادی  مانور  آنجا  در  بتواند  آمریکا  که  نیست 
باشد. ضمن اینکه حضور دو هزار نیرو تنش میان ترکیه 
به عنوان عضو فعال ناتو و آمریکا را افزایش داده است.

نمی خواهد  انتخاباتی  مسائل  خاطر  به  ترامپ  دوم؛ 
آمریکا  در  که  تصوری  برخلاف  کند.  ناراضی  را  پوتین 
تلقی می کنند،  را دشمن اصلی  وجود دارد که روسیه 
روابط  نمی خواهد  او  قطعا  دارد.  دیگری  نظر  ترامپ 
این  با  او  شود.  تیره تر  هست  اینکه  از  روسیه  و  آمریکا 
نیز  روسها   به  ترک ها  به  دادن  امتیاز  کنار  در  حرکت 

امتیاز داده است.
به  توجه  با  ترامپ  اســت.  عربستان  مسئله  ســوم؛ 
است  آن  دنبال  به  داشته  ترکیه  با  که  گفتگو هایی 
سلمان  بن  محمد  و  عربستان  روی  بر  را  فشار ها  که 
ترامپ  اگر  دهد.  کاهش  خاشقچی  قتل  ماجرای  در 
نیروهایش را از شمال سوریه خارج کند و دست ترکیه را 

در آن منطقه باز بگذارد، آنها راضی می شوند و فشار ها 
را برای تغییر ولیعهد عربستان کاهش می دهند. البته 
و  است  برداشته  بزرگی  زخم  عربستان  و  ترکیه  روابط 
مدت ها طول می کشد اوضاع، عادی شود با این حال 
ممکن است که ترکها در قبال گرفتن یک امتیاز بزرگ 

کمی عقب نشینی کنند.
گرفت.  نادیده  را  احتیاط  جانب  نمی توان  چهارم؛ 
وضعیت  از  صهیونیستی  رژیم  که  بهانه هایی  توجه  با 
که  تهدیداتی  و  گرفته  آنجا  تونل های  و  لبنان  جنوب 
این  ضعیف  احتمال  به  می شود  اســت.  داده  انجام 
موضوع را در نظر داشت که اسرائیل به دنبال آن است 
تا خطرات جنوب لبنان را کم کند لذا ممکن است در 
این  لبنان حمله کند. طبیعتا  به  به گونه ای  راستا  این 
و  داشــت  خواهد  را  الله  حزب  العمل  عکس  شرایط 
درگیری ممکن است به داخل سوریه هم کشیده شود و 

نیرو های آمریکایی را در معرض خطر قرار دهد. 
دست  در  را  کنگره  ژانویه  اوایل  دموکرات ها  پنجم؛ 
می گیرند و بحث اقدامات مولر تقویت می شود. ممکن 
مولر  گیرد.  قرار  کار  دستور  در  ترامپ  استیضاح  است 
اسنادی که جمع کرده را هنوز افشا نکرده است، شاید 
نماید.  افشا  را  آن ها  کنگره  در  دموکرات ها  حضور  با 
ضعف  دوران  در  نمی خواهد  ترامپ  جهت  همین  در 
افغانستان  با مسائل سوریه و  سیاسی در داخل کشور 
خلیل  زلمی  راستا  همین  در  کند.  نرم  پنجه  و  دست 
زاد، نماینده ویژه آمریکا برای صلح افغانستان به شدت 
فعال شده تا به نحوی دولت افغانستان و طالبان را به 
یک صلح برساند و دولتی شکل بگیرد که آمریکا نقش 

امنیتی کمتری در افغانستان داشته باشد.

ورود ناو آمریکایی به خلیج فارس همزمان با اعلام خبر خروج از سوریه به چه معناست؟ 

ماند  می  امن  ایران  جنوبی  های  کرانه 
موازات  به  گفت:  اصلاح طلب  سیاسی  فعال  یک 
حمایتی که از دکتر روحانی داریم، باید انتقاد کرده و 
نظارت خود را لحاظ کنیم. در حال حاضر اصلاح طلبان 

نباید در جبهه مقابل دولت قرار بگیرند.
به گزارش ایسنا، حجت الاسلام و المسلمین رسول 
فشارهای  دلیل  به  فعلی  شرایط  در  منتجب نیاافزود: 
اقتصادی و مشکلاتی که برای مردم پیش آمده، نوعی 
دلسردی و نگرانی در آن ها احساس می شود، چه نسبت 
به اصولگراها که از پیش مایوس بودند که آن ها قدمی 
بردارند و چه نسبت به اصلاح طلبان که دولت را منتسب 

به آن ها می دانند و این نگرانی در آن ها وجود دارد.
منتجب نیا با اشاره به اینکه اصلاح طلبان از ابتدا در 
سال ۹2 از دکتر روحانی حمایت کردند و من در سال 
۹6 بیان کردم که ما نباید چک سفید امضا به دولت 
دکتر  از  که  حمایتی  مــوازات  به  کرد:  تصریح  بدهیم، 
روحانی داریم، باید انتقاد کرده و نظارت خود را لحاظ 
کنیم. در حال حاضر اصلاح طلبان نباید در جبهه مقابل 

دولت قرار بگیرند.
کرد:  خاطرنشان  اصلاح طلب  سیاسی  فعال  این 
افراطیون به عنوان مجموعه اندک غیر مردمی که در 
دولت  برابر  در  چگونه  ندارند،  جایگاهی  مردم  میان 
چهره ای  که  ظریف  دکتر  استیضاح  طرح  ایستادند؟ 
و  جرات  با  را  است  بین المللی  کارشناس،  محبوب، 
جسارت مطرح کردند، اما شکست خوردند، حتی سراغ 
رئیس مجلس نیز آمدند. آن ها با شدت و قدرت در حال 
برخورد هستند. ما نباید در میدان آن ها بازی کرده و 

دولت را تخریب کنیم اما نباید هم سکوت کنیم.
و  کارگران  مردم،  کنار  در  باید  ما  اینکه  بیان  با  وی 
مردم  مشکلات  باید  کرد:  عنوان  باشیم،  کارمندان 
دولت  و  روحانی  دکتر  از  باید  کنیم.  مطرح  و  لمس  را 
دو  این  اگر  کنند.  حل  را  مشکلات  این  که  بخواهیم 
سال  ما  و  می شوند  امیدوار  مردم  شود،  حل  مسئله 
پای  ۹8 و 14۰۰ شاهد حضور فعال و گسترده مردم 
به  اشاره  با  منتجب نیا  بود.  رای خواهیم  صندوق های 
تصریح  نیست،  ایده آلی  مجلس  فعلی  مجلس  اینکه 
کرد: این مجلس، مجلس اصلاح  طلبان نبوده و حتی 
لیست امید هم لیست امیدی نیست که بتوان به آن امید 
بست. من از ابتدا چنین نظری داشتم و اکنون نیز هر 
چه پیش می رویم، این مسئله را بیشتر لمس می کنیم، 
کمااینکه در شوراها نیز همینگونه است. بخشی از این 
مسئله مربوط به هیئت های نظارت، اجرایی و شورای 
نگهبان بوده که به صورت فله ای رد صلاحیت کردند و 
ناچار به تعیین این لیست ها شدند اما تمام این مسائل 

مربوط به این موضوع نیست.

خبر
منتجب نیا 

اصلاح طلبان نباید مقابل دولت قرار 
بگیرند

آخرین اخبار از ساختمان خیابان بهار

تعیین استاندار در کشاکش وزیر کشور و هیئت دولت
شــورای  مجلس  در  حیدریه  تربت  مــردم  نماینده 
اسلامی گفت: تعیین استاندار خراسان رضوی هنوز در 
کشاکش پیشنهاد وزیر کشور و تایید هیئت دولت است.

سعید باستانی در خصوص تعیین استاندار خراسان 
با  استاندار  تعیین  و  پیشنهاد  داشت:  اظهار  رضوی 
نماینده ها نیست و ما فقط می توانیم فشار بیاوریم تا 

سریع تر استاندار خراسان رضوی را تعیین کنند.
که  است  کشور  وزارت  وظیفه  که  این  بیان  با  وی 
استاندار را پیشنهاد بدهد و هیئت دولت تصویب کند 
ادامه داد: به طور قانونی نماینده ها در فرایند تعیین 
جنبه  شاید  و  ندارند  نقشی  فرمانداران  و  استاندار 

مشورتی به صورت عرفی داشته باشند.

رزم  جمله  از  هایی  گزینه  ــرد:  ک بیان  باستانی 
امنیتی  و  سیاسی  سابق  معاون  صادقی  حسینی، 
استان خراسان رضوی و حتی استاندار فعلی هرمزگان 

معرفی شدند که هنوز چیزی مشخص نیست.
انتخاب رزم حسینی  این سوال که  به  پاسخ  وی در 
که توسط رضا شیران؛ نماینده مردم مشهد در مجلس 
شورای اسلامی عنوان شده بود تا چه حد جدی است 
گفت: تعیین این گزینه به نظر وزیر کشور بستگی دارد 
چون این وزیر کشور است که با استانداران ارتباط دارد 

و باید آن فرد را قبول داشته باشد.
وی با اعلام این که فرایند تعیین استاندار دو مرحله ای 
است افزود: در مرحله اول پیشنهاد توسط وزارت کشور 

مطرح می شود و در مرحله دوم با توجه به این که استاندار 
رئیس شورای تامین در استان است و با تمام دوایر دولتی 
و نهادهای کشور اعم از بیمه و بانک باید تعامل داشته 

باشد، توسط هیئت دولت نیز باید تایید شود.
با اشاره به این که تعیین استاندار در کشاکش  وی 
نظر وزیر کشور و هیئت دولت است اظهار داشت: به 
هیئت  تایید  به  باید  کشور  وزیر  پیشنهاد  دلیل  همین 

دولت برسد واین فرایند هنوز به پایان نرسیده است.
شود  اداره  سرپرست  با  استان  که  روزی  هر  گرمابی: 

خسران به همراه خواهد داشت
گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  در  نیشابور  نماینده 
که  پرس وجو کردم  استاندار  تعیین  امروز در خصوص 

نتیجه نرسیده اند و پروسه تعیین  به  بیان کردند هنوز 
استاندار هنوز در جریان قرار دارد.

به گزارش ایسنا، حمید گرمابی اظهار کرد: هر روز 
که بگذرد و استان بزرگی چون خراسان بدون استاندار 
با سرپرست اداره شود، مشکل است. امیدواریم که  و 

وزارت کشور هرچه زودتر به نتیجه برسد.
گرمابی بیان کرد: شرایط خاصی در خراسان حاکم 
با  بتواند  باید  می شود  تعیین  که  استانداری  و  است 
قسمت های مختلف تعامل مختلف داشته باشد و این 

امر قطعا کار را با مشکل مواجه می کند.
دولت  اگر  امید مجلس گفت:  فراکسیون  این عضو 
به جمع بندی نهایی نرسیده، قطعا به دلیل ملاحظات 

مختلفی است که دولت باید در نظر داشته باشد.
بیان  بــا  اســلامــی  شـــورای  مجلس  نماینده  ــن  ای
آینده  برای  نمی تواند  است،  موقت  سرپرست  اینکه 
را  روزمرگی  و  جاری  امور  باید  تنها  و  کند  برنامه ریزی 
طی کند، عنوان کرد: قطعا زمانی که سرپرست تعیین 
می شود تا زمانی که استاندار بعدی بیاید، همواره آن 

فاصله، قابل توجه بوده و این مشکل ساز است.
را  زمان  این  بتوانند  که  امیدواریم  داد:  ادامه  وی 
اداره  سرپرست  با  استان  که  روزی  هر  دهند.  کاهش 
برنامه ریزی  نداشتن  و  روزمرگی  اداره  مفهوم  به  شود، 
کل  برای  ضرر  و  خسران  قطعا  که  است  آینده  برای 

استان را به همراه خواهد داشت.



هر شنونده ای که وقتی در کوهستان گام بر می دارد 
و صدای محزون نی چوپانی به گوشش می رسد، حتما 
در  و  داده  نوازنده کوهستان  نوای  به  و دل  می ایستد 
و  خاطرات  وارد  و  می بندد  چشم ها   می رود.  فرو  خود 
عرفان می شود. »شاهو عندلیبی«  هنرمند نی نوازی از 
تبار کردستان بزرگ و دارای کارشناسی ارشد موسیقی 
یاد  نزد پدرش زنده  از کودکی  از دانشگاه هنر است. 
استاد ایرج عندلیبی و در سال ١٣٦٥فرا گیری ساز نی 
را با عموزاده پدرش استاد جمشید عندلیبی و زنده یاد 
ناصر عباسی و خسرو زیبا کردار و در ادامه راه از محضر 
بزرگانی چون استاد محمد رضا شجریان و  استاد محمد 
حدادیان و استاد مجید درخشانی و استاد حسن ناهید  
بهره فراوان برده است. بیشمار کنسرت ها یی در امریکا، 
کانادا، استرالیا، لبنان و ترکیه  و اروپا داشته و همکاری 
زمین  ایــران  موسیقی  بزرگان  و  گروه ها   با  مستمری 

داشته است.  
جایگاه ساز نی در موسیقی ایران کجاست ؟  

موسیقی  ارکستر  اصلی  سازهای  از  یکی  نی  ساز   
فواصل  با  که  است  بــادی  ساز  تنها  و  است  ایرانی 
موسیقی ایرانی منطبق و سازهای بادی دیگر بیشتر 
جنبه فلکولور و محلی دارندو فواصل موسیقیایی شان 
است.  گشته  تنظیم  ایرانی  موسیقی  اساس  بر  کمتر 
این ساز یکی از سازهای بسیار مهم موسیقی ایرانی و 
به دلیل اینکه محدوده گستره صوتی ان از مناطق بم 
ونقش  ارکستردارد  در  مناسبی  پوشش  زیر،  تامنطقه 
از  اش  استفاده  نحوه  و  دارد  را  ارکستر  صدای  حلال 
قدیم به شکل ها ی گوناگونی بوده که از هفتاد یا هشتاد 
سال قبل تا هم اکنون به حد اعلای خود رسیده و در 
ابولاحسن صبا  از زمانی که استاد وزیری و  ارکسترها 
و  دادند  آکادمیکی  و  مدون  شکل  ساز  این  به  پایور  و 
ایرانی  اصیل  موسیقی  در  بهتری  شخصیت  ساز  این 
پیدا کرده است. اساتید بزرگی همچون نایب اسدالله 
محمد  ناهید،  حسن  کسایی،  حسن  و  اصفهاني 
عندلیبی،  جمشید  نیا،  افشار  عبدالنقی  موسوی، 
اساتید:  و  عمومی  حسین  نــژاد،  کیاني  محمدعلی 
مشکاتیان،  پرویز  فخرالدینی،  فرهاد  پایور،  فرامرز 
حسن علیزاده و محمد رضالطفی، مجید درخشانی با 
استفاده به جا و نوازندگی عالی باعث شناساندن ساز 
مقدس نی و تعالی بخشیدن به روح موسیقی ایرانی 

شده است.  

چرا حس دو نوازی نی  بیشتر به دل شنونده می نشیند ؟  
من معتقد به این نیستم که  دو نوازی و سه نوازی  با 

نی بیشتر از فرم های دیگر نی نوازی 
بر دل می نشیند. نی در ارکستر زهی 
حسین  استاد  نــوای  نی  آلبوم  مثل 
استاد  ناساخته  آلبوم  نیز  و  علیزاده 
توجه  مـــورد  نیز  رخشانی  مجید 
مخاطبین بیشماری قرار گرفته البته 
در قالب تکنوازي یا دو یا سه نوازی با 
ترکیبات کوچکتر سازی  به دلیل  نی 
شخصیت مستقل تری از نی به نظر 
و  مسیر  شنونده  تر  راحت  و  می رسد 
حرکت ساز ها  را دنبال می کند مثلا از 
قدیم در کارهای استاد جلیل شهناز و 
استاد کسایی و تمبك جهانگیر ملك 

ترکیبی بي نظیر بوده.  
بزرگان  که  می رسد  نظر  به  اینگونه 
بیشتر  انقلاب  از  قبل  در  نی  نوازنده 

بوده اند  
مسیر  سازها  مقطعی  هر  در  البته 
بیشتر  اند  کرده  دنبال  را  خودشان 
نوازندگانی  ولی  نیست  مهم  کمتر  و 

پنجاه  و  چهل  و  سی  و  بیست  دهه ها ی  در  ریشه  که 
داشته اند تاثیرگذارتر بوده اند. نوازندگان  ساز نی که  
فرهنگ  یک  از  انگاری  دارند  قبل  دهه ها ی  در  ریشه 

درون شناختی تر و آگاهانه تری نسبت به نسل ها ی 
دور  روست  پیش  که  روندی  اند  بوده  برخوردار  جدید 
پرداختن  و  موسیقی  اصالت ها ی  و  ارزش ها  از  شدن 
به نمایش ها ی ظاهری و بی محتوا و 
سواستفاده از عدم اگاهی مردم و بهره 
از نقطه ضعف ها ی فرهنگی  برداری 
مردم به وسیله موسیقی پیش روست.

فرهنگ  اصیل  میراث  که  امیدوارم 
گذشته که به ما انتقال داده شده را 
پاس بداریم و ما هم نسلی باشیم که 
این اطلاعات و حلقه زنجیر را صحیح 
منتقل کنیم تا این بسط فرهنگی مهم 

گسسته نشود.  
صدای نی از نظر شما چه صدایی است  ؟  
مرز   و  بــدون حد  نی   صــدای ساز 
این  کنترل  به خاطر همین  و  است  
است.  مشکل  بسیار  ارکستر  در  ساز 
داستان  ایرانی  سازهای  همه  البته 
به دلیل ذات  آن  و  را دارند  خودشان 
و ساختار موسیقی ایرانی است ولی 
نی به دلیل ساختار پیچیده طبیعی و 
طبیعت ایراني که دارد روح موسیقی 

ایرانی در وجودش نهفته است.
هر ساز نی در ارکستر و گروه ها  به بار نمی نشیند و 
نی  ساز  نمی گیرد.  قرار  فن  اهل  اساتیدو  توجه  مورد 

سازی پیچیده و حساس است و صدای نی حرف اول را 
در این ساز مي زند و این ساز دارای روح آزادگی است.  

  نگاه مردم مغرب زمین به نوای نی ایرانی چیست ؟  
نگاه مردم آن سوی آب ها  به این ساز خیلی جالب و 
برایشان جذاب است و حقیقت امر خودم نیز جذابیت 

این ساز را نسبت به دیگر سازها بیشتر می دانم.
و  مکانیکی  اداوات  سری  یک  از  دیگر  سازهای 
لوازمات نیز تشکیل شده و مقداری آن سازها را از حالت 
طبیعی و طبیعت گرا دور مي کند اما ساز نی از سازهای 
دیگر طبیعی تر است و صدای نی از گیاه نی به وجود 
و  صداها  گوناگونی  و  تنوع  با  صدایی  چنین  و  آمده 
پیچیدگی ها ی فراوان از یک نی ساده خارج می شود 
و نقش ایفا مي کند. همین پیچیدگی برایشان جالب 
است. بارها دیده ام که سعی می کنند صدای نی را در 
آورده و داخل آن را نگاه و وارسی کرده و می خواهند 
بفهند تشکیلات درونی آن  چگونه است و زمانی که به 
چشم خود می بینند و چیزی مشاهده نمی کنند و آن 
وقت است که درمی یابند این پیچیدگی در درون خود 

نوازنده است.  
  رابطه صدای ساز نی و عرفان را چگونه می بینید  ؟

نگاه و توجه عرفای بزرگ چون حافظ سعدی مولانا 
به ساز نی حاکی از بارز بودن این ساز در بیان حالات 
عرفانی و ملکوتی این ساز است ساز ها ی نی و تنبور و 
دف جایگاه ویژه ای در بیان مفاهیم عرفانی دارند و به 
دلیل اینکه ساز نی پیچیدگی ها یی مثل درون انسان 
دارد، الگویی واقعی برای انسان خاکی و جسم و روح 
انسان است. تولید صدای این ساز در حقفیقت همان 
روند به دنیا آمدن و سیر وجود و طی طریق است و تا به 
نقطه فنا نزدیک شدن را مي ماند. در ساختمان این ساز 
جنس زن و مرد نهفته است و صداهایی که از آن خارج 
می شود به گونه ای روح انسان را با همان ویژگی ها ی 

انسانی زنانه و مردانه نشان می دهد.  
را  بیشتری  هنرمندان  و  نوازندگان  کردستان  خطه  چرا 

به جامعه ایران و جهان معرفی کرده است ؟
  درواقع منطقه کردستان موسیقی دانان و هنرمندان 
کرده  ارائه  و  پرورانیده  خود  جامعه  دامن  در  را  بزرگی 
دید.  می توان  انها  ریشه  در  را  این  دلیل  تنها  و  است 
هزار  چندین  باستانی  و  موسیقایی  فرهنگ  با  کردها 
ساله پیوند و انس و الفت دارند و برامده اند و درواقع 
پیوند انها با شعر و رقص و هنر موسیقی ناگسستنی 
است و به دلیل خصلت امانت دار بودن، از این میراث 
نسل ها ی  به  و  کرده اند  نگهداری  خوب  بسیار  هم 
بعدی منتقل مي کنند، کردها روح شادی و شادمانی 
و هنرپروری را درون خودشان حفظ کرده اند و همان 

کاری را می کنند که نیاکانشان انجام می داده اند.

 مدیر میراث فرهنگی صنایع دستی و گردشگری خواف 
گفت: مرمت ایوان ورودی مدرسه غیاثیه شروع شده است.  

محمود باعقیده با اعلام این خبر افزود: مدرسه غیاثیه 
در دوران شکوه اش، از بهترین دانشگاه های اسلامی بوده 
است. در این مدرسه بناهای باشکوهی دیده می شود که 
خواف،  خرگرد  غیاثیه  مدرسه  دارد.  بی نظیری  معماری 
یکی از آن مدارسی است که در روزگار خود، به لحاظ نوع 
معماری و جایگاه علمی، کانون توجه بود و یکی از کامل ترین 
نمونه های دانشگاه اسلامی به شمار می رفت. بنایی که زمانی 

مهم ترین مرکز تعلیم و تربیت، به شمار می رفت، امروزه قدمگاه 
گردشگران است 

باعقیده ادامه داد: حفاظت ومرمت این بنای ارزشمند هر 
ساله در دستور کارمعاونت میراث فرهنگی خراسان رضوی 
قرار دارد  و از ابتدای مهر ماه سال جاری تثبیت وحفاظت از 
کاشیکاری ها ی ایوان شمالی و ایوان ورودی شروع شده است 
. باعقیده گفت: پاکسازي عوامل مخرب محیطی و رطوبتی 
،گرد و غبار زدایی ، پاکسـازي و اسـتحکام بخشـی کلیـه 
سـطوح تزئینـات بـا روش فیزیکی وشیمیایی و تثبیت کلیه 
تزئئینات پس از عمل پاکسازی از مهمتزین اقدامات مرمتی 

در ایوان ورودی مدرسه غیاثیه است.

مشهد  شهری  هنرهای  جشنواره  دومین  فراخوان 
»خانه بهار۹8« در بخش های مختلف از جمله هنرهای 

نمایشی منتشر شد
ظرفیت  از  بهره گیری  منظور  به  مشهد،  شهرداری 
ارائه طرح های خلاقانه هنر  و  زیباسازی  هنرمندان در 
جشنواره  دومین  فراخوان  نو،  سال  آستانه  در  شهری 

هنرهای شهری مشهد خانه بهار را منتشر کرده است.
پرفورمنس  تئاتر،  نمایشی،  این اساس » هنرهای  بر 
از بخش ها ی دومین جشنواره هنرهای شهری  « یکی 
مشهد »خانه بهار۹8« است که با دبیری سروش طاهری 

برگزار خواهد شد
اجراهای  از  نمایشی،  فعالیت ها ی  گسترده  طیف 
صحنه ای در تالرهای نمایشی شهر، فضاهای داخلی» 
از  اعم  بیرونی»،  «فضاهای  در  اجرا  تا   ، «رسمی»  و 

میادین، راه ها ی عبور و مرور، مراکز تجمع مردم، کافه ها  
و فضاهای غیر متعارف تئاتر محیطی، شورایی و دیگر 
گونه ها ی اجرایی، شیوه ها ی نمایش ها ی سنتی مانند 
و  نوجوان  و  کودک  نمایش ها ی  خوانی،  پرده  و  نقالی 

اجراهای
فرصت  پرفورمنس،  و  اجــرا  هنر  قالب  در  تعاملی 
مناسبی برای ارائه موضوعات سه گانه جشنواره در قالب 

هنرهای نمایشی می باشد.
طرح ها ی  انتخاب  از  پس  جشنواره  دبیرخانه  نظر  با 
اولیه روش بازبینی به دو صورت بازبینی زنده و یا فیلم 
اجرا خواهد بود. همچنین اجرای نهایی منوط به اخذ 
مربوطه  مقررات  وفق  نمایش  عمومی  اجــرای  پروانه 

می باشد.
این بخش  علاقه مندان می توانند شرایط شرکت در 
را در متن فراخوان این جشنواره مطالعه نمایند. خاطر 
نشان می شود دومین جشنواره هنرهای شهری مشهد 
»خانه بهار۹8« زمستان ۹۷ و بهار ۹8 برگزار خواهد شد.
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خبر

خبر

آغازمرمت ایوان ورودی مدرسه 
غیاثیه خرگرد

فراخوان دومین جشنواره هنرهای 
شهری مشهد منتشر شد 

گفت وگو با نوازنده بین المللی موسیقی ایرانی که سفیر هنر سرزمین ماست؛ 

بشنو از نی
شهر  اسلامی  شــورای  فرهنگی  کمیسیون  رئیس 
ازسوی  لایحه ای  پیشنهاد  خواستار  گفت:  مشهد 
شهرداری شدیم که در آن لایحه جزئیات احداث باغ 
کتاب و کم وکیف آن بررسی و محل احداث تعیین  که 
البته محل مدنظر درحوزه شهرسازی، بوستان چهل 

بازه است.
و  مکانی  وسعت  به   باتوجه  افزود:  اصولی  احسان   
شرایط مناسبی که این بوستان دارد، به طور مقدماتی 
داده انــد،  پیشنهاد  را  مکان  این  شهرسازی  دوستان 
اما قرار بر این است  که مطالعات دقیق تر انجام شود 
برای  کامل تر،  و  جزئی تر  دقیق تر،  به شکل  را  لایحه  و 
احداث این مجموعه به  شورا بیاورند، تا اعتبارات لازم را 
تا سال ۹8 ببینیم و در سال آینده کارهای مربوط به آن 

آغاز شود.
وی بیان کرد: طرح احداث باغ کتاب را در کمیسیون 
فرهنگی آماده کرده ایم، پژوهش ها و بررسی های لازم 
درطول چند ماه انجام شده، مطالعات و تحقیقات لازم و 
مجموعه ای از نشست ها را با زیربطان این حوزه داشتیم 
مختلف  صاحب نظران  ناشران،  کتاب فروشان،  نظیر 
درحوزه های گوناگون جامعه شناسی، جامعه شناختی، 
نظیر  دیگر  موضوعات  و  فرهنگی  مختلف  حوزه های 
بحث های  شهرسازی،  بحث های  عمرانی،  بحث های 
طرح جامع و در پایان این تحقیقات و نشست ها به این 
نتیجه رسیدیم که این کمبود را در قالب یک مجموعه ای 
که بتواند یک مجموعه فرهنگی- فراغتی باشد و مبنا 
و  با موضوع کتاب  اوقات فراغت  و محور آن گذراندن 

کتاب خوانی باشد، برطرف کنیم.
اصولی درپاسخ به این سوال که چه نهاد و ارگانی ازاین 
طرح حمایت مالی ومعنوی می کند، متذکر می شود: 
رویکرد شورای شهر این است که یک بخش از تخصیص 
تامین  پروانه ساخت،  مانند  را  مالی  واعتبارات  بودجه 
زمین و مکان مناسب و ساخت مجموعه را مستقیما 
شهرداری تقبل کرده، بخش دیگر را با مشارکت بخش 
که  خصوصی  بخش  یعنی   دهــد،  انجام  خصوصی 
ذی نفع باشد مانند کتابفروشی ها، فعالان حوزه نشر و 

افراد فعال در این حوزه.
که  خواسته ایم  لایحه  آن  در  ما  اینکه  بیان  با  وی 
به نحوی  و  کند  تعریف  را  ما  سازوکارهای  شهرداری 
از  بتوانیم  ما  فراخوان  آن  در  که  شود  داده  فراخوانی 
ظرفیت های بخش خصوصی نیز استفاده کنیم، ادامه 
می دهد: اما اجرای این پروژه را معطل بخش خصوصی 
نمی کنیم، ما کار را پیش خواهیم برد، ولی در هر کجای 
این کار بخش خصوصی بتواند به ما بپیوندد و مسؤولیت 
هر بخش از کار را بپذیرد و حضورداشته باشد، قطعا 

استقبال می کنیم.

خبر
احداث باغ کتاب، شاید در پارک چهل 

بازه
معاون تبلیغات اسلامی آستان قدس رضوی خبرداد:

اختصاص یکی از رواق ها ی حرم رضوی 
برای اکران آثار هنری انقلاب

رضوی  قــدس  آستان  اسلامی  تبلیغات  معاون 
هنری  آثار  و  فیلم  پوستر،  اکران  برای  گفت:رواقی 
رضوی  مطهر  حرم  در  اسلامی  انقلاب  موضوعات  با 

اختصاص داده خواهد شد.
نشست  در  حسینی  سیدجلال  ــلام  الاس حجت 
چهل  »دستاوردهای  علمی  پروژه  از  رونمایی  خبری 
ساله انقلاب اسلامی ایران« که در حرم مطهر رضوی 
چهلمین  بزرگداشت  راستای  در  افــزود:  شد  برگزار 
معاونت  ــران  ای اسلامی  انقلاب  پــیــروزی  سالگرد 
توصیه  بنابر  رضــوی  مطهر  حرم  اسلامی  تبلیغات 
را  علمی-پژوهشی  گروه  رضوی  قدس  آستان  تولیت 
با سرپرستی حجت الاسلام سید محمدحسین راجی 
تشکیل داد تا یک پشتوانه علمی قوی با نتایج مفید 
را برای خادمان فرهنگی حرم، فعالان و دغدغه مندان 

انقلابی در سطح ملی ایجاد کند.
وی اظهارکرد: پروژه علمی دستاوردهای چهل ساله 
ساعت  هزار   1۷ از  بیش  ثمره  ایران  اسلامی  انقلاب 
کار تحقیقاتی و پژوهشی با حضور ۷۰ پژوهشگر حوزه 
و دانشگاه است که بر اساس برنامه ریزی های صورت 
گرفته بعد از نهم دی ماه با حضور تولیت آستان قدس 

رضوی رونمایی می شود.
قالب  در  مجموعه  این  کرد:  خاطرنشان  حسینی 
خواهد  قرار  فرهنگی  فعالان  همه  اختیار  در  کتاب 
معاونت  سوی  از  و  شوند  بهره مند  آن  از  تا  گرفت 
قالب های  با  کتاب  بر  افزون  محتوا  این  نیز  تبلیغات 
موشن گرافی  و  اینفوگرافی  کلیپ،  تصویری،  صوتی، 

تولید خواهد شد.
علمی  پـــروژه  ــد  رونـ و  نتایج  ــرد:  کـ ابـــراز  وی 
محافل  در  اسلامی  انقلاب  ساله  چهل  دستاوردهای 
علمی- نخبگانی متعددی مورد بررسی و ارزیابی قرار 
نیز  نظران  صاحب  انتقادات  و  پیشنهادات  و  گرفته 

بررسی شده است.
با  رضوی  قدس  آستان  اسلامی  تبلیغات  معاون 
حرم  تبلیغات  معاونت  فعالیت های  اینکه  بر  تاکید 
مطهر رضوی خلاصه در دهه فجر نخواهد شد، عنوان 
کرد: کارهای مطالعاتی ویژه برنامه های چهل سالگی 
انقلاب در حرم رضوی از ماه ها قبل و دیگر برنامه های 
اجرایی نیز از هفته گذشته آغاز شده است.هم اکنون 
گفتمان  تبیین  راستای  در  روشنگری«  »خط  برنامه 
کار  به  آغاز  انقلابی  مبلغان  تربیت  و  انقلاب اسلامی 
کرده است و در نظر داریم برای هفته های آینده رواقی 
با موضوعات  آثار هنری  را برای اکران پوستر، فیلم و 
انقلاب اسلامی اختصاص دهیم تا زائران بارگاه منور 

رضوی از آن ها بهرمند شوند.

خبر

 ساز نی یکی از سازهای 
اصلی ارکستر موسیقی 
ایرانی است و تنها ساز 

بادی است که با فواصل 
موسیقی ایرانی منطبق 

و سازهای بادی دیگر 
بیشتر جنبه فلکولور 

و محلی دارندو فواصل 
موسیقیایی شان کمتر 

بر اساس موسیقی 
ایرانی تنظیم گشته 

است

,,

نگاه مردم آن سوی آب ها  به این ساز خیلی جالب و برایشان جذاب است و حقیقت امر خودم نیز 
جذابیت این ساز را نسبت به دیگر سازها بیشتر می دانم

,,

نمایش »قسمتی از بنفش سرخ است« روایتی واقع گرایانه از جنگ دارد

کارگردان و نویسنده تئاتر گفت: نمایش »قسمتی از 
بنفش سرخ است« روایت واقع گرایانه از جنگ دارد.

مهسا غفوریان افزود: »قسمتی از بنفش سرخ است« 
یک کار نیمه تمام بود که باید پیش از مهاجرت به تهران 
به اجرا می رساندم. بنا بود این نمایش توسط کارگردان 
دیگری به اجرای عمومی برسد و پس از آن در جشنواره 

تئاتر استانی به روی صحنه برود.
وی اظهار داشت: به دلیل مشکلاتی درون گروهی به 
توافق رسیدیم که اجرای نمایش را لغو کنیم و از حضور در 
جشنواره نیز انصراف دهیم تا اینکه مدتی پیش تصمیم 
گرفتم نمایشنامه ام را با کارگردانی خودم به روی صحنه 
ببرم، طراحی صحنه نمایش را به طور کامل تغییر دادم و 
بر اساس آن، میزانسن ها را نیز تغییر داده و نمایشنامه را 
به شیوه ای دیگر و با همان بازیگرها به روی صحنه آوردم.

از بنفش سرخ است« در  کارگردان نمایش »قسمتی 
کاملا  نمایش  این  گفت:  نمایشنامه  موضوع  با  رابطه 
واقع گرایانه است و داستانی براساس حقایق دوران جنگ 
حقایق  روایتگری  همواره  نویسی  نمایشنامه  در  دارد. 
زندگی اجتماعی مد نظرم بود و در این نمایش به تبعات 

جنگ در زندگی انسان ها پرداخته ام.
غفوریان اضافه کرد: مهم ترین دغدغه من در نویسندگی 
نمایشنامه روابط بین انسان ها است که در این نمایشنامه 
تلاش کردم به خاطرات و تبعات جنگ و شرایط زندگی 
چند انسان در آن روزها بپردازم. در این نمایش داستان 
زندگی سه دختر روایت می شود که هر کدام از زندگی در 

دوران جنگ سهمی از جنس آسیب و عبرت دارند.
وی در رابطه با انتخاب نام نمایش و مفهوم آن گفت: 
کارها  مفهوم  واضح  توضیح  و  کدگشایی  دنبال  به  من 
مختلف  برداشت های  مایلم  و  نیستم  انتخاب هایم  و 

یا  نمادجنگ  می تواند  سرخ  رنگ  بشنوم.  را  مخاطبانم 
برداشت های  از مخاطبان،  و حتی عده ای  باشد  عشق 
سیاسی از این نام داشته اند که از نظر من در این زمینه 

محدودیتی وجود ندارد.
از بنفش سرخ است« در  کارگردان نمایش »قسمتی 
تئاتر در مشهد  بررسی  و  نقد  برگزاری جلسات  با  رابطه 
تصریح کرد: برگزاری جلسات نقد و بررسی می تواند در 
بهبود کیفیت تئاتر بسیار موثر باشد اما از آنجایی که فضا 
نگاه ها  و  نیستند  منتقدها حرفه ای  و  نیست  استاندارد 
آن طور که باید تکنیکی و فارغ از سلیقه و نظرات شخصی 
نیست متاسفانه پیشرفت و نتیجه ای در اینگونه جلسات 

حاصل نمی شود.
غفوریان در رابطه با نقدهای وارد شده به محتوای طنز 
این نمایش خاطرنشان کرد: من در این نمایش جایگاه 
زن را به سطح نکشیده ام و بر این باور هستم که تماشاچی 
نیز چنین نگاهی نخواهد داشت. من در کارهایم صرفا 

به دنبال خنداندن تماشاچی نیستم چرا که از نظر من 
بنفش  از  »قسمتی  است.  ابتذال  تفکر  بدون  خندیدن 
با  مخاطبانش  و  نیست  طنز  نمایش  یک  است«  سرخ 

خوشحالی سالن را ترک نمی کنند.
وی در ادامه افزود: در جایی از من انتقاد شده بود که 
این دلیل  به  نیستم  قائل  احترام  تماشاچی ام  برای  من 
که در پایان نمایش از او تشکر نمی کنم. پرسشی که در 
اینجا مطرح می شود این است که چه ضرورتی دارد من 
پایان نمایش تشکر کنم؟ تماشاچی  از تماشاچی ام در 
اولین، آخرین و تنها امید من برای اجرای نمایش است 
و تعظیم من به مخاطبانم در پایان نمایش نشانه قدردانی 
که  احساسی  ندارد  دلیلی  است.  ایشان  حضور  از  من 
در پایان نمایش به تماشاچیان داده ام را با صحبت ها و 

تشکرها قیچی کنم. از نظر من این کار ابتذال است.
کارگردان تئاتر »قسمتی از بنفش سرخ است« در رابطه 
با مدت اجرای این نمایش گفت: مدت اجرای این نمایش 

به میزان استقبال مخاطبان بستگی دارد و تا زمانی که از 
اجرای ما استقبال شود اجرای نمایش را تمدید خواهیم 

کرد.
غفوریان در رابطه با میزان حمایت نهاد ها از تبلیغات 
تبلیغات  برای  گفت:  شهر  سطح  در  تئاترها  محیطی 
شهری با گروه های تئاتر همکاری لازم صورت نمی گیرد 
و تنها بعضی از گروه ها با روابط ویژه ای که با نهادهای 
شهر  سطح  در  را  خود  نمایش  می توانند  دارند  مربوطه 
تبلیغ کنند. به طور کلی این گونه تبلیغ ها تاثیر چندانی 
در دیده شدن کارها ندارند و حمایتی از فرهنگسازی و 

ترویج هنر صورت نمی گیرد.
در ادامه این نشست میلاد ظهوریان یکی از بازیگران 
تئاتر »قسمتی از بنفش سرخ است« گفت: نقش نوید 
به آن میزان که در فضای نمایش از او صحبت می شود، 
خود کاراکتر صحبتی از خود ندارد و این نقش پیچیده و 

سخت است.
وی ادامه داد: بزرگترین چیزی که واقعا برایم سخت این 
بود که احساس می کردم سن نقش از من بیشتر است و از 
این موضوع بسیار می ترسیدم؛ زیرا کارهایی که قبلا بازی 
می کردم اصلا این گونه نبوند و این که کار برای من کار 
جدیدی شد به این دلیل بود که تئاتر قسمتی از بنفش 
سرخ است را با اعتماد به نفس پایین شروع کردم؛ ولی با 
مرور زمان بهتر شد و خانم غفوریان نیز به من کمک کردند 

و احساس می کنم که از پس این نقش برآمده ام.
بازیگر تئاتر»قسمتی از بنفش سرخ است« خاطر نشان 
آن  در  و  نمی کردم  کارگردانی  که  بود  کاری  اولین  کرد: 
صرفا بازی می کردم و از سمت کارگردانی دیگر هدایت 

می شدم و آخر نمایش نیز برای من بسیار تاثیر گذار بود.

خبرخبر

بین المللی  دانشگاه  رئیس 
نشست  برگزاری  از  رضا)ع(  امام 
داستانی  ادبــیــات  بــررســی  علمی 
دریافت  نامزد  حسن زاده،  فرهاد  حضور  با  نوجوان 
مشهد  در  اندرسن«  کریستین  »هانس  جهانی  جایزه 

خبر داد.
اظهار کرد:  این خبر  بیان  با  مرتضي رجوعي  دکتر 
با  نوجوان  داستانی  ادبیات  بررسی  علمی  نشست 
دریافت  نامزد  حسن زاده  فرهاد  سخنرانی  و  حضور 
جایزه جهانی »هانس کریستین اندرسن« در دانشگاه 
پرداختن  برگزار می شود.وی  امام رضا)ع(  بین المللی 
به مسائل ادبیات متعهد به عنوان شاخه ای از ادبیات 
عنوان  علمی  نشست  این  برگزاری  از  هدف  را  دینی 

کرد و افزود: فرهاد حسن زاده از نویسندگان برجسته 
و ارزشی کشور است که تاکنون نزدیک به یک صد اثر 
او برای همه گروه های سنی در حوزه های مختلف  از 
داستان  شعر،  کوتاه،  داستان  رمــان،  مانند  ادبــی 
طنز  و  زندگی نامه  کهن،  متون  بازآفرینی  تصویری، 

منتشر شده است.
رجوعي اظهار کرد: در این نشست همچنین دکتر 
و  زبان  آموزشی  گروه  استادیار  مهدوی  محمدجواد 
ادبیات فارسی دانشگاه فردوسی با موضوع »بازی های 
زبانی در آثار فرهاد حسن زاده« سخنرانی خواهد کرد.

نمایش »باغ خونی« به کارگردانی 
عاشقانه ای  داستان  بشیری  امیر 
ست که در بستر آن واقعه ای تاریخی 
روایت می شود.»محمد الهی« و »پرویز فلاحی پور«، »کامران 
تفتی« از جمله بازیگران این نمایش هستند همچنین سعید 
صادقی، امیر محاسبتی، جلال کریم زاده، جواد محمدزاده، 
زهره مرادی، محبوبه سلطانی، مجید بخششیان، مهشید 
شریفی، احسان امیرپور، مهران مطیع و سجاد انتظاری 
نیز در این نمایش ایفای نقش می کنند.دیگر عوامل این 
نمایش عبارتند از؛ دستیار کارگردان: کامران سعادت، ایمان 
رمضانی، مشاور کارگردان: مصطفی ابهری، حسن ثانی، 
طراح صحنه: شهاب افتخاری، دستیار: رضا حسن زاده، 
رضا رضایی، طراح لباس: محبوبه سلطانی، دوخت لباس: 
خانم قنبری، خانم باقری آقای عبدالهی، آقای مهدزاده، 

آقای علویان نور، طراح نور: محمود کریمی، طراح چهره 
پردازی: امیرحسین غفاری، مجریان چهره پردازی: قدسی 
شریعتی، احسان بلوریان، هدیه برزنونی، مجید شیری، آتنا 
صالحیان، طراح گرافیک: محسن محسنیان، مدیر صحنه: 
علیرضا قدیری، دستیار: حمید ایزدپناه، علی نجات، ایمان 
رزاقی، منشی صحنه: هانیه عبادی، دستیار: شیما عساکره، 
آهنگساز: بهزاد خجسته.همچنین مدیر روابط عمومی این 
اثر حمیدرضا آزادفر، دستیار روابط عمومی حوریا نادری، 
مدیر تولید محسن خجسته، برنامه ریزی تولید رضا پژواک، 
حمید  تیزر  تصویربردار  انتظاری،  سجاد  تیزر  کارگردان 
ملیحی، تدوین تیزر و کلیپ مصطفی مسگری، تیزر پشت 
صحنه شهریار عرفانی، عکاس پشت صحنه راحیل کافی، 
عکس پوستر و بروشور، مهدیا مصباحی، جعفر واله، الهه 

قاسمی و تدارکات را داود حسن زاده بر عهده دارند .

ــاد  ارش و  فرهنگ  مــدیــرکــل 
طی  ــوی  رض خــراســان  اسلامی 
حسینعلی  استاد  درگذشت  پیامی 

پروانه پیشکسوت موسیقی را تسلیت گفت
دیگر  باری  خزان  رحم  بی  دست   ، پاییز  روز  آخرین 
ای  تکه  و  زد  زرخیز  مقامی جام  بر گرده موسیقی  چنگ 
تا جامعه هنری خراسان  برد  به آسمانها  با خود  را  آن  از 
با فراق پروانه موسیقی عرفانی  بزرگ، زمستان امسال را 

خراسان آغاز کند. 
مرحوم استاد حسینعلی پروانه مردی از جنس شور و 
سرمستی بود که در مکتب ادب خراسان، هنر موسیقی 
بود.  این هنر در خطه خراسان  فرزند خلف  و  آموخت  را 
او پاکیزه زندگی کرد و تمام عمر با برکت خود را بی ادعا 
نمود.  بوم  و  مرز  این  هنر  اعتلای  صرف  حاشیه،  بی  و 

چون  ایران  اسلامی  انقلاب  تاریخ  در  او  ماندگار  آواهای 
نگینی میدرخشد. بی شک در آستانه چهلمین سالگرد 
خالی  جای  ایران،  اسلامی  انقلاب  شکوهمند  پیروزی 
پنجه ها ی  با  که  شد  خواهد  احساس  او  نکیسایی  نوای 
زرینش زخمه بر تار می زد و نوا سر می داد: مژده که 22 

بهمن رسید.
موسیقی  بازمانده  و  فقید  استاد  این  درگذشت  ضایعه 
مقامی را به خانواده ایشان، جامعه ادب پرور تربت جام 
تسلیت  عزیز  ایران  هنر  اهالی  تمامی  و  بزرگ  خراسان  و 

عرض نموده و علو درجات را برای آن مرحوم خواستارم.
استاد پروانه در تمام عمر خود، مدح اولیای دین را گفت 
و تصنیف مشهور او با عنوان ما خادمان کوی سلطان دین 
رضاییم...ورد زبان همه عاشقان آن امام همام بود. امید 

که مورد شفاعت حضرتش قرار گیرد.

پیام تسلیت مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خراسان رضوی در پی »باغ خونی« به سالن اصلی تئاتر شهر آمد
درگذشت پیشکسوت موسیقی استان

با حضور نامزد دریافت جایزه جهانی »هانس کریستین اندرسن«؛
نشست علمی »بررسی ادبیات داستانی نوجوان« برگزار می شود
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با وجود  تایباد گفت:  فرماندار 
محورهای  در  تــردد  بــالای  حجم 
مواصلاتی شهرستان، تلفات رانندگی 
در این منطقه نسبت به مدت مشابه در سال گذشته 6۰ 

درصد کاهش یافته است.
در  یکشنبه  روز  شرافتی راد  حسین  ایسنا،  گزارش  به 
جلسه شورای هماهنگی ترافیک که در محل فرمانداری 
تایباد برگزار شد، افزود: جاده های این شهرستان یکی از 
مهم ترین محورهای مواصلاتی شرق به جنوب کشور است. 
در این منطقه روزانه بیش از هزار دستگاه کامیون ترانزیت 
از تمام نقاط کشور از طریق مرز دوغارون تردد می کنند، در 
نتیجه نیازمند اجرای مصوبات در این حوزه با همکاری تمام 
دستگاه ها و مردم است. فرماندار تایباد بیان کرد: پیگیری 
و اجرای مصوباتی که در جلسات تصویب می شوند، بسیار 

مهم است.. در حاشیه این جلسه رئیس پلیس راه تایباد به 
خبرنگار ایسنا گفت: از ابتدای سال جاری تا پایان آذرماه 
شهرستان  این  مواصلاتی  محورهای  در  جاده ای  تلفات 
کاهش داشته و تایباد رتبه دوم کاهش تلفات جانی در استان 
صباغی  محمد  سرگرد  است.  داده  اختصاص  خود  به  را 
افزود: محور کرات – پشته، محور حادثه خیزی است؛ این 
محور به طول 25 کیلومتر به دلیل تردد بالای کامیون های 
و  عبور  غیراستاندارد،  و  تند  پیچ های  آهن،  معدن سنگ 
مرور زیاد مسافران و گردشگران در ایام تعطیلات یکی از 
مناطق پرحادثه است. وی عنوان کرد: پلیس با استقرار در 
مسیرهای ارتباطی، بر وضعیت راه ها در تمام ایام سال به 
ویژه ایامی که جاده ها بر اثر بارش برف و باران لغزنده است 
کنتزل و نظارت دارد و در راستای اجرای قانون با رانندگان 

خاطی و حادثه ساز برخورد می کند.

فرماندهی  عملیات  معاون 
انتظامی خراسان رضوی گفت: 
بالگرد  امسال سه دستگاه  پایان  تا 
دیگر به یگان هوایی ما برای گشت هوایی در مشهد 

اضافه می شود.
در  نگهبان  احمد  سرهنگ  ایسنا،  گــزارش  به 
انتظامی  نیروی  هوایی  یگان  راه انـــدازی  خصوص 
استان  هوایی  یگان  اظهارکرد:  ــوی،  رض خراسان 
خراسان رضوی از بیش از 6 ماه گذشته با دو دستگاه 

بالگرد راه اندازی شده است.
شهر  مرزی،  نقاط  در  بالگردها  این  داد:  ادامه  وی 
مشهد، مسیرهای پرترافیکی و... در حال پروازهستند. 
هرجا که نیاز به حضور پلیس باشد، در کم ترین زمان 
ممکن از فرودگاه هاشمی نژاد مشهد به کمک می آیند.

امنیت وترافیک محور گشت ها
معاون عملیات فرماندهی انتظامی خراسان رضوی 
با بیان این که »تا پایان امسال سه دستگاه بالگرد دیگر 
به یگان هوایی ما برای گشت هوایی در مشهد اضافه 
خواهد شد«، خاطرنشان کرد: هدف از این گشت ها 
ترافیکی  محور  مــرزی،  نــوار  در  امنیتی  موضوعات 
روزهای شلوغ  است که پوشش جاده ای  در  سنگین 

داشته باشیم.

توسعه  و  زیست  محیط  مدیر 
گفت:  مشهد  شهرداری  پایدار 
 28 با  امسال  گذشته  ماه   ۹ طی 

سوی هــــزار و  از  آلاینده  ــودرو  خ دستگاه   ۷15
قانونی  برخورد  کلانشهر  این  سطح  در  قضایی  ضابطان 

صورت گرفته است.
افزود: 1۷  پذیرا عصر یکشنبه  ایرنا، محمد  به گزارش 
درصد این میزان شامل چهار هزار و ۹88 فقره از اعمال 
قانون خودروها مربوط به دودزایی آنها بود و خودروهای 

دودزا برای رفع نقص به تعمیرگاه اعزام شدند.
وی ادامه داد: همچنین در این مدت 13 هزار و ۹۰۹ 
قانون  اعمال  مورد  فنی  معاینه  نداشتن  دلیل  به  خودرو 

قرار گرفتند. 
مشهد  شهرداری  پایدار  توسعه  و  زیست  محیط  مدیر 

ایجاد  دلیل  به  نیز  خودرو   3۰۷ و  هزار  چهار  با  گفت: 
آلودگی صوتی برخورد قانونی شد. سایر تخلفات مربوط 
به پرتاب کردن اشیاء و زباله به بیرون از خودرو بوده است. 
وی افزود: شش گروه گشتی ضابطان قضایی در سطح 
نظارت  آلاینده  خودروهای  موضوع  بر  مشهد  کلانشهر 

داشته و در صورت مشاهده آنها را متوقف می کنند.
روزانه بیش از یک میلیون دستگاه خودرو در کلانشهر 
مشهد رفت و آمد دارند که سالانه 15۰ هزار تا 2۰۰ هزار 

تن آلایندگی ایجاد می کنند. 

حدود 29 هزار خودرو آلاینده در مشهد اعمال قانون شدنداضافه شدن سه بالگرد به یگان هوایی خراسان رضویکاهش ۶0درصدی تلفات رانندگی در تایباد

حوادث
برجای  کشته   2 تربت حیدریه  در  رانندگی  حوادث 

گذاشت

علوم  دانشگاه  بیمارستانی  پیش  اداره  و  حوادث  مدیر 
محور  در  رانندگی  حوادث  گفت:  تربت حیدریه  پزشکی 
نفر   2 مشهد  به  شهرستان  این  رخ  بخش  سنگ  رباط 

کشته و 4 نفر مصدوم برجای گذاشت.
به گزارش ایسنا، جواد امیری افزود: با اعلام گزارشی به 
مرکز ارتباطات اورژانس 115، مبنی بر تصادف یک دستگاه 
بلافاصله  محور  این  در  پژو  سواری  خودروی  با  وانت  پیکان 

ماموران پایگاه رباط سنگ به محل حادثه اعزام شدند.
وی افزود: یک نفر در اثر این حادثه فوت کرد و سرنشین 

دیگر به بیمارستان رازی منتقل شد.
طی  ماهه   7 کودک  یک  باختن  جان  به  اشاره  با  امیری 
واژگونی خودرو 206 در محور تربت حیدریه - مشهد بین 
روستای سرهنگ و گرماب بیان کرد: در این حادثه نیز دو 
سرنشین دیگر خودرو به شدت مجروح شدند که با تلاش 
منتقل  دی  نهم  بیمارستان  به  نجات  و  امداد  نیروهای 

گردیدند.

پوشاک قاچاق در بردسکن کشف شد
پوشاک  محموله  کشف  از  بردسکن  انتظامی  فرمانده 

قاچاق به ارزش 180 میلیون ریال از یک دستگاه خودرو در 
این شهرستان خبر داد.

یکشنبه  روز  نظافتی  عباس  سرهنگ  ایرنا،  گزارش  به 
کنترل  حین  درونه  بازرسی  ایستگاه  ماموران  افزود: 
خودروها در جاده طبس - بردسکن به یک دستگاه سمند 
مشکوک شده و در بازرسی آن مقادیر قابل توجهی پوشاک 
هرگونه  فاقد  و  خارجی  مارک  با  بچگانه  و  زنانه  دخترانه، 

مدرک گمرکی کشف کردند. 
دادسرا  به  و  بازداشت  نفر  یک  ارتباط  این  در  گفت:  وی 
معرفی شد. وی این محموله پوشاک قاچاق را از استانهای 
سبزوار  به  داشت  قصد  و  کرده  بارگیری  کشور  جنوبی 

منتقل کند.

هفت هزار لیتر سوخت قاچاق در قوچان کشف شد
لیتر  هزار  هفت  کشف  از  قوچان  انتظامی  فرمانده 

سوخت قاچاق از نوع گازوئیل در این شهرستان خبر داد.
یکشنبه  روز  قدیرمصرخانی  سرهنگ  ایرنا،  گزارش  به 
افزود: پس از کسب خبر دپوی مقادیر قابل توجهی گازوئیل 
در یکی از روستاهای حاشیه قوچان موضوع به صورت ویژه 
محل  بازرسی  در  و  گرفت  قرار  آگاهی  پلیس  کار  دستور  در 

این میزان سوخت کشف و ضبط شد. 
از  پس  و  دستگیر  متهم  یک  ارتباط  این  در  گفت:  وی 

تشکیل پرونده به مرجع قضایی معرفی شد.
از  مخدر  مواد  کیلوگرم   11 کشف  به  اشاره  با  همچنین  او 
نوع تریاک در عملیاتی دیگر توسط ماموران این فرماندهی 
افزود: پس از اطلاع از ورود مقادیر قابل توجهی مواد افیونی 
به حوزه استحفاظی قوچان پیگیری پرونده در دستور کار 

تیمی از ماموران پلیس مبارزه با مواد مخدر قرار گرفت.
خودرو  یک  ارتباط  این  در  عملیاتی  گروه های  گفت:  وی 

قوچان  شهر  محلات  از  یکی  در  را  مواد  حامل  پارس  پژو 
و  کشف  تریاک  کیلوگرم   11 آن  از  بازرسی  در  و  شناسایی 

راننده را دستگیر کردند.

انحراف به چپ مرگبار در محور کاشمر- کوه سرخ
خودروي  دستگاه  تصادف2  کاشمراز  انتظامي  فرمانده 
پراید در محور کوه سرخ به شهرستان کاشمربا یک کشته 

و 9 مصدوم خبرداد.
روز   16:10 ساعت  در  افزود:  باقري  ابوالقاسم  سرهنگ 
سرخ  کوه  محور   5 کیلومتر  در  تصادف  مورد  یک  شنبه 
که  شد  اعلام   110 پلیسي  فوریت هاي  مرکز  به  کاشمر  به 
همراه  به  راهور  پلیس  تصادفات  گشت  تیم  بلافاصله 

نیروهاي امدادي به محل اعزام شدند.
شد2  مشخص  تصادف  صحنه  بررسي  در  افزود:  وي 
حرکت  در  مخالف  مسیر  در  که  پراید  سواري  دستگاه 
تصادف   این  در  که  کردند  برخورد  هم  با  شدت  به  بوده اند 
بیمارستان  به  و  مصدوم  خودروها  این  سرنشین   10
اعزام  کاشمر  شهر  السلام(  ابوالفضل)علیه  حضرت 

شدند.
سرهنگ باقري تصریح کرد: با وجود تلاش کادر درماني، 
متأسفانه راننده یکي از خودروها که مردي 42 ساله بوده بر 

اثر شدت جراحات وارده فوت کرده است.
وي اظهار داشت: بنا بر اعلام کارشناس تصادفات پلیس 
به  انحراف  دلخراش،  تصادف  این  وقوع  علت  کاشمر،  راه 
در  سرخ  کوه  سمت  به  کاشمر  از  که  پرایدي  سواري  چپ 

حرکت بوده است، مي باشد.
این  وقوع  از  تأسف  اظهار  با  کاشمر  انتظامي  فرمانده 
از  رانندگي  هنگام  خواست  رانندگان  از  دلخراش،  حادثه 
اولین  رانندگي  هنگام  که  چرا  کنند  پرهیز  شتاب  و  عجله 

اشتباه مي تواند آخرین اشتباه نیز باشد.

خط  آخر  به  مجازي  فضاي  در  کلاهبرداري  عاملان 
رسیدند

و  شناسایی  از  قوچان  شهرستان  انتظامي  فرمانده 
دستگیري عاملان کلاهبرداري 3میلیارد ریالي در فضاي 

مجازي خبرداد.
قدیر  سرهنگ"  پلیس،  خبري  پایگاه  خبرنگار  گزارش  به 
مصرخاني "در تشریح این خبر گفت: در پی اعلام شکایت 
یکي از شهروندان مبني بر کلاهبرداري3میلیارد ریالي از او 
توسط فردی ناشناس، موضوع شناسایی سارق یا سارقان 

احتمالی در دستور کار پلیس فتا این فرماندهی قرار گرفت.
وی افزود:در تحقیقات کارشناسان پلیس فتا مشخص 
از  ریال  مبلغ3میلیارد  به  ارز  خرید  به  اقدام  شاکي  شد  
است  نام)riverpoker(کرده  به  نامعتبر  سایت  یک  طریق 
id کردن  مسدود  به  اقدام  وجه  دریافت  از  پس  سارقان  که 

شاکي کرده و پاسخگوي وي نیستند.
با  فتا  پلیس  کارشناسان  گفت:  مصرخاني  سرهنگ 
متهم   2 قضائي  هماهنگي  از  پس  گرفته  صورت  اقدامات 
پرونده را در استان هاي غربي کشور و یک متهم دیگر را در 
استان هاي شمالي کشور)مازندران( شناسایي و با دستور 
صورت  به  متهم  دستگیري  براي  پرونده  قضائي،  مرجع 

نیابتي به دادسراهاي مربوطه ارسال شد.
 فرمانده انتظامي شهرستان قوچان در پایان خاطرنشان 
و  دسترسي ها  از  پیشگیري  براي  شهروندان  کرد: 
شبکه هاي  و  اینترنت  در  هرگز  غیرمجاز  برداشت هاي 
معتبر  غیر  سایت هاي  از  را  خود  برنامه هاي  اجتماعي 

دریافت نکنند.

خبر

گفت:  رضــوی  خراسان  استان  راه  پلیس  جانشین 
متاسفانه شهرستان کاشمر در 8 ماهه ابتدای سال جاری 
رتبه اول افزایش تلفات جاده ای را به نسبت مدت مشابه 
خود  به  رضوی  خراسان  استان  سطح  در  گذشته  سال 

اختصاص داده است.
به گزارش ایسنا، سرهنگ محمد علی جهانبخش در 
درصدی   2۰۰ افزایش  از  کاشمر  به  خود  سفر  حاشیه 
تلفات جاده ای در این شهرستان خبر داد و افزود: آن قدر 
میزان تلفات در این شهرستان بالا بود که از استانداری 
کار  پای  را  شهرستان  اجرایی  مسئولان  شد  خواسته 

بیاورند.
جلسه  در  اینکه  وجود  با  متاسفانه  کرد:  عنوان  وی 
شورای ترافیک کاشمر شاهد مصوباتی بودیم اما در هیچ 
کدام از مصوبات توجهی به محورهای برون شهری این 
شهرستان نشده بود و همه برای تصادفات درون شهری 

بودند.
گفت:  رضــوی  خراسان  استان  راه  پلیس  جانشین 
با پیگیری های فرماندار شاهد کاهش و مهار  امیدواریم 
کاشمر  شهرستان  مواصلاتی  محورهای  در  حــوادث 

باشیم.
روستایی  محورهای  تعداد  بودن  بالا  به  اشاره  با  وی 
در  پلیس راه  هرچند  کرد:  بیان  کاشمر  شهرستان  در 
اجرا  مختلفی  طرح های  پرتصادف  و  فرعی  محورهای 
می کند و در این زمینه موفق نیز هستیم اما این که 24 
ساعت در تمامی محورها نظارت ترافیکی حضور داشته 
باشیم در هیچ کجای کشور امکان پذیر نیست و از سویی 
افزایش  موجب  و  چیره  موارد  همه  بر  جاده ای  نواقص 

حوادث شده است.

جهانبخش ادامه داد: تاکنون بالغ بر 146 نقطه حادثه 
خیز در سطح جاده های استان شناسایی و به راه داری نیز 
اعلام شده است که تعدادی رفع و تعدادی دیگر به دلیل 

وضعیت اعتباری تاکنون رفع نشده است.
وی بیشترین حوادث جاده ای استان را مربوط به محور 
سبزوار به شاهرود ذکر کرد و گفت: عمده حوادث به دلیل 
خستگی و خواب آلودگی است؛ چون در محدوده کاهک 
به سبزوار هیچ استراحتگاه بین راهی نیست در همین 
خصوص از آستان قدس رضوی درخواست کرده ایم در 
محورهای رفت و برگشت به سمت شاهرود مجتمع های 

بین راهی احداث کند.
اکثر حوادث در 3۰  این که  به  توجه  با  بیان کرد:  وی 
شد  خواسته  راه داری  از  می دهد  رخ  شهرها  کیلومتری 
پوشش  با  می دهند  نشان  را  کیلومتر   3۰ که  تابلوهایی 
مناسب دیگری باشند و تابلوی هشدار دهنده نیز نصب 
حوادث  کاهش  شاهد  و  بوده  بخش  اثر  تقریبا  که  شود 

بوده ایم.
همچنین  رضوی  خراسان  استان  راه  پلیس  جانشین 
افزود: طرح زمستانی پلیس راه از 22 آذرماه آغاز شده 
و نیروهای پلیس راه و راه داری در راه دارخانه های استان 
مستقر شده اند و امیدواریم شهروندان نیز همکاری لازم 

را داشته باشند.
اول  رتبه   ۹5 سال  در  این که  رغم  به  کرد:  عنوان  وی 
کشور را در کاهش تصادفات به دست آوردیم اما توانستیم 
این آمار را در سال گذشته و امسال تا حد قابل توجهی 

ثابت نگه داریم.
با توجه به شروع   وی در پایان از شهروندان خواست 
فصل سرما ضمن داشتن وسایل ایمنی قبل از سفر به 
نقاط مختلف وضعیت جوی و جاده ها را از طریق 11۰، 
به   338223۹2 تلفن  شماره  یا  و  شهرستان  راه  پلیس 

صورت 24 ساعته استعلام کنند.

.

از  رضوی  خراسان  احمر  هلال  جمعیت  مدیرعامل 
فعالیت 31 پایگاه هلال احمر خراسان رضوی با حضور 
155 نیروی امدادی در طرح زمستانه هلال احمر خبر داد.

به گزارش ایسنا، مجتبی احمدی با اشاره به اجرای 
طرح زمستانه هلال احمر و  وضعیت امداد و نجات در 
سطح استان، افزود: با اجرای طرح زمستانه جمعیت 
هلال احمر که از 15 آذرماه آغاز شده و تا 25 اسفند 
ثابت  پایگاه  بر 25  ادامه دارد، در سطح استان علاوه 
موجود و پایگاه هوایی هلال احمر خراسان رضوی، 11 

پایگاه موقت نیز فعال هستند.
خدمات  پایگاه ها  این  از  استفاده  با  داد:  ادامه  وی 
کمک های اولیه، امداد و نجات، دسترسی و رهاسازی 
مصدوم در حوادث و سوانح و هم چنین اسکان و تغذیه 
ارائه  اقلیمی  و  جوی  تغییرات  صورت  در  اضطراری 
پایان  تا  خدمات  این  کرد:  تصریح  می شود.احمدی 
اسفند و آغاز نوروز تداوم خواهد یافت و در نوروز با اجرای 
طرح نوروزی به دلیل حضور زائران و مسافران با افزایش 
تعداد پایگاه ها به 45 عدد با شدت بیش تری ادامه پیدا 
خواهد کرد. وی خاطرنشان کرد: در هر پایگاه هلال 
احمر در هر شیفت 5 نفر به صورت ثابت حضور دارند 

و در مجموع در 31 پایگاه فعال 155 نیرو حضور دارند.
رضوی  خراسان  احمر  هلال  جمعیت  مدیرعامل 
کرد:  بیان  استان،  سطح  در  هوایی  امداد  به  اشاره  با 
هم اکنون امداد هوایی در سطح استان با استفاده از یک 
بالگرد هلال احمر و 4 پایگاه هوایی اورژانس دانشگاه 
علوم پزشکی در مشهد، گناباد، سبزوار و نیشابور انجام 
در  ــس  اورژان هوایی  پایگاه  که  صورتی  در  می شود. 
پایگاه های  تعداد  شود  راه اندازی  نیز  تربت  شهرستان 
امداد هوایی در سطح استان به 6 عدد خواهد رسید و 
خراسان رضوی از نظر امداد هوایی در وضعیت مطلوبی 

قرار خواهد گرفت. 
وی با اشاره به برخی توصیه های ایمنی به مسافران 
در فصل زمستان، یادآور شد: با توجه به این که در فصل 
زمستان تغییرات آب و هوایی به سرعت اتفاق می افتد 
به شهروندان توصیه می شود پیش از سفر با شناخت 
مسیر سفر، به پیش بینی ها، اطلاعیه ها و هشدارهای 
هواشناسی که قطعاً از طریق رادیو و تلوزیون و جراید و 

رسانه ها اعلام می شود، توجه داشته باشند. 
به  افراد قصد مراجعه  اگر  افزود: همچنین  احمدی 
دارند  خاص  هوایی  و  آب  دارای  یا  مرتفع  مکان های 
حتماً وسایل ایمنی همچون زنجیر چرخ، پتو، خوراک 
در حد 48 ساعت و... همراه داشته باشند و تعامل و 
همکاری لازم را با مسئولان راهدای، پلیس راه، هلال 
احمر و اورژانس داشته باشند که اگر اتفاق خاصی افتاد 

تاب آوری داشته باشند.

خبر
فعالیت زمستانه 31 پایگاه هلال احمر 

در خراسان رضوی

سرپرست استانداری خراسان رضوی گفت: توسعه 
مشارکت  نیازمند  استان  پرورش  و  آموزش  حوزه  در 
سازمان های  و  خصوصی  بخش  دستگاه ها،  تمامی 

مردم نهاد است.
شــورای  جلسه  در  یکشنبه  روز  میرزایی  قربان 
فرارسیدن  مناسبت  به  که  استان  پرورش  و  آموزش 
استانداری  محل  در  آموزی  سواد  گرامیداشت  هفته 
نیاز  به  توجه  با  افزود:  شد،  برگزار  رضوی  خراسان 
نوسازی  ــژه   وی به  ساخت ها  زیر  تامین  در  استان 
دستگاه های  تمامی  باید  گرمایشی،  سیستم های 
دولتی، بخش خصوصی و سازمان های مردم نهاد در 

این حوزه ورود و سرمایه گذاری کنند.
این  بیان  با  رضوی  خراسان  استانداری  سرپرست 
گذاری  سرمایه  گرو  در  کشور  جانبه  همه  توسعه  که 
در حوزه آموزش و پرورش است؛ تاکید کرد: کاهش 
محقق  مسیر  ایــن  از  نیز  اجتماعی  آسیب های 

می شود.   
و  آمــوزش  در  هزینه  که  این  بر  تاکید  با  میرزایی 
و  کشور  بهتر  آینده  برای  گــذاری  سرمایه  پــرورش، 
شورای  رسالت  بزرگترین  کرد:  تصریح  است؛  استان 
آموزش و پرورش، ایجاد مسیر هایی برای مشارکت و 
ایفای نقش موثر همگان در راستای تقویت آموزش و 

پرورش است. 
وی خاطر نشان کرد: در آموزش و پرورش استان 
معلمان،  مجلس  و  پارلمان  نظیر  خوبی  ظرفیت های 
این  افــزایــش  ــرای  ب باید  که  دارد  ــود  وج به  اولیا 
مشارکت ها هم در مسائل فیزیکی و تجهیزات و نیز در 
ارتقا محتوا آموزشی که استفاده از علمای مذهبی در 
تدوین این محتوا ها از مهم ترین مسائل در آموزش و 

پروش محسوب می شوند، تلاش کنیم.
اظهار  ــوی  رض خــراســان  اســتــانــداری  سرپرست 
اجتماعی  عدالت  توسعه  محوری،  مدرسه  داشت: 
امکان  از  آموزان  دانش  همه  مندی  بهره  منظور   به 
جمله  از  آن  ارتقا  و  محتوا  به  بخشی  تنوع  تحصیل، 
و  آموزش  باید زمینه تحقق آن در  کارهایی است که 

پرورش فراهم شود.
میرزایی به شاخص ۹۷.3 درصدی نرخ باسوادی 
در جمعیت 1۰ تا 4۹ سال به عنوان گروه هدف سواد 
پیش  کرد:  تصریح  و  اشاره  رضوی  خراسان  آموزی 
 13۹5 سال  در  سرشماری  آخرین  اساس  بر  این  از 
میزان باسوادی در استان ۹6 درصد بود. پیش بینی 
 ۹۷.5 به  امسال  پایان  تا  باسوادی  درصد  می شود 

درصد برسد.
وی اظهار امیدواری کرد: بتوان شرایطی را فراهم 

از   استان  دختران  و  زنان  فرزندان،  تمامی  تا  کرد 
نعمت سواد برخوردار باشند؛ چراکه مادران فرهیخته 

فرزندانی فرهیخته تربیت می کنند. 
اظهار  ــوی  رض خــراســان  اســتــانــداری  سرپرست 
بــی ســـوادی در  ــردن  ــرای ریشه کــن ک ب داشـــت: 
آسیب  و  جغرافیایی  پراکنش  با  متناسب  باید  استان 
شناسی های صورت گرفته، مداخه کرد و از پیچیدن 
نسخه واحد برای همه و بخشی نگری جلوگیری کرد.

میرزایی، استفاده از ظرفیت دستگاه های فرهنگی 
استان، رسانه ها و به ویژه صدا و سیما را در این حوزه 

بسیار ضروری دانست.
230هزار دانش آموز خراسان  ثبت نام از یک میلیون و 

رضوی
پرورش  و  آموزش  مدیرکل  نشست،  این  ادامه  در 
از  اجمالی  گزارشی  ــه  ارائ ضمن  رضــوی  خراسان 
فعالیت ها و توفیقات آموزش و پرورش استان در سال 
از  جاری  تحصیلی  سال  در  گفت:  جاری  تحصیلی 
یک میلیون و 23۰ هزار دانش آموز ثبت نام به عمل 
آمد که در کنار 84 هزار فرهنگی در 5۰ هزار کلاس 
تحصیل  به  مشغول  آموزشی  منطقه   48 در  درس 

می باشند.
قاسمعلی خدابنده افزود: امسال 5 هزار و دویست 
را  بازنشستگی  شرایط  فرهنگی  همکاران  از  نفر 
داشتند که حدود 2 هزار نفر از آن ها استمرار خدمت 

دادند و مابقی به درجه بازنشستگی نائل آمدند.
گفت:  انسانی  نیروی  دهی  سامان  زمینه  در  وی 
با  انسانی  نیروی  دهی  سامان  زمینه  در  امسال 
طریق  از  که  بودیم  مواجه  معلم  هــزار   13 کمبود 
التدریس  حق  نیروهای  بکارگیری  خدمت،  استمرار 
کاهش  آموزشی،  خدمات  خرید  از  استفاده  آزاد، 
جمعیت  کم  مدارس  ادغام  و  مدارس  اجرایی  کادر 

توانستیم این کمبود را جبران کنیم.
ادامه  رضوی  خراسان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
داد: در راستای اجرای سیاست طرح توسعه متوازن، 
حرفه ای  و  فنی  رشته های  سمت  به  را  آموزان  دانش 
حدود  حاضر  حال  در  و  کردیم  هدایت  کاردانش  و 
و  آموزان در مقطع فنی و حرفه ای  42 درصد دانش 
از میانگین  به تحصیل هستند که  کاردانش مشغول 

کشوری حدود 3 درصد بالاتر می باشیم.
خراسان  پرورش  و  آموزش  توفیقات  زمینه  در  وی 
سطح  در  استان  پــرورش  و  آمــوزش  گفت:  رضــوی 
رتبه  نماز،  عترت  قــرآن  مسابقات  اول  رتبه  کشور 
مسابقات  دوم  رتبه  هنری،  فرهنگی  مسابقات  اول 
مسابقات  اول  رتبه  جمهوری،  ریاست  مهر  پرسش 
رتبه  خوارزمی،  نوجوان  جشنواره  اول  رتبه  ورزشی، 
دوم جشنواره جوان خواررمی، رتبه اول المپیادهای 
علمی با کسب 5 مدال طلا، رتبه اول کنکور سراسری 
و رتبه اول جذب خیرین مدرسه ساز را بدست آورد که 

قابل تقدیر است.
و  آموزشی  فضاهای  ساخت  زمینه  در  خدابنده 
 843 با  پروژه   16۹ امسال  داشت:  اظهار  ورزشی 
حال  در  پروژه   5۰۰ و  کردیم  افتتاح  را  درس  کلاس 

ساخت داریم.
وی با بیان اینکه برای تحقق شعار مدرسه زندگی، 
شعار  عنوان  به  آموزشی  عدالت  و  پویایی  و  نشاط 
آموزش و پرورش استان در سال تحصیلی جاری گام 
در  رایگان  تغذیه  طرح  اجرای  از  داشت  برخواهیم 
مدارس ابتدایی خبر داد و افزود: در این طرح که با 
کمک سپاه پاسداران و آستان قدس آغاز شده است 
حدود 11 هزار دانش آموز را تحت پوشش قرار دادیم 

تا از تغذیه رایگان برخوردار شوند.
استان  مدارس  گرمایشی  سیستم  زمینه  در  وی 
هزار   16 میزان  به  مدارس  درصد   36 حدود  گفت: 
و 15۰ کلاس درس فاقد سیستم گرمایشی متمرکز 
سیستم  اصلاح  برای  لازم  اعتبار  و  است  استاندارد 
که  است  تومان  میلیارد   8 حدود  مدارس  گرمایشی 
 16۰ کفاف  فقط  اخیر  قیمتی  نوسانات  به  توجه  با 
شاید  فوق  بودجه  به  توجه  با  و  می دهد  را  مدرسه 
حدود 1۰ سال زمان لازم باشد تا کلیه مدارس استان 
استاندارد مجهز شوند  به سیستم گرمایشی متمرکز 
که این مهم با هم افزایی و تلاش تمام دستگاه های 

اجرایی استان امکان پذیر خواهد بود.

سرپرست استانداری خراسان رضوی:

است خصوصی  بخش  مشارکت  نیازمند  استان،  پرورش  و  آموزش  توسعه 
خبر

رئیس دانشگاه علوم پزشکی مشهد:
پژوهش  حــوزه  در  سرمایه گذاری 

خروج ارز را کاهش می دهد
گفت:  مشهد  علوم پزشکی  دانــشــگــاه  رئــیــس 
سرمایه گذاری در راستای پژوهش ها و تولیدات داخلی 

می تواند، خروج ارز از کشور را بسیار کاهش دهد.
افــزود: مراکز مختلف پژوهشی و  محمدرضا دارابــی 
دانشگاهی استان در تولید محصولات خود بسیار موفق 
عمل کرده اند و اگر این محصولات به تولید انبوه برسد، 
می تواند نیازهای کشور را در زمینه های گوناگون تأمین 
کند. باید توجه داشت که این تولیدات می تواند، خروج 
ارز کشور را بسیار کاهش دهد. از سویی دیگر محصولات 
داخلی در مقایسه با  محصولات مشابه خارجی بسیار 
ارزانتر تولید می شود. وی افزود: با توجه به شعار سال 
جاری »حمایت از کالای ایرانی« بایستی همه سازمان ها از 
محصولات و تولیدات داخلی حمایت کنند تا موجب رشد 
شرکت های دانش بنیان شوند. از سویی دیگر نیاز است 
همه مؤسسات، اعم از دولتی و خصوصی از پژوهشگران 
جوان و خلاق در راستای تولید داخلی حمایت کنند. 
و  دانشگاه ها  تمامی  تا  است  نیاز  کرد:  تاکید  دارابــی 
شرکت های دانش بنیان محصولات خود را برای استفاده 
داخلی  تولید  که  چه  اگر  دهند؛  ــه  ارائ جامعه  عموم 
محصولات سخت و زمان بر است، اما متعلق به کشور بوده 
و هزینه  کمتری در بر خواهد داشت. رئیس دانشگاه علوم 
پزشکی مشهد با اشاره به اینکه سرمایه گذاران بهتر است 
در کارهای پژوهشی سرمایه گذاری کنند،  ادامه داد: بهتر 
است سرمایه داران به جای آنکه در فعالیت هایی که نمود 
چندانی ندارد شرکت کنند، سرمایه خود را در حوزه های  
پژوهشی صرف کنند تا نتیجه بخشی بیشتری به همراه 
بایستی اطمینان  اینجاست که  اما نکته  باشد،  داشته 
خاطر کافی برای سرمایه گذاران وجود داشته باشد که 
به همراه  مناسبی  بازخورد  و  بازمی گردد  آن ها  سرمایه 
دارد.  وی اظهار کرد: اگرسرمایه گذار بداند، سرمایه ای که 
در زمینه پژوهش  و فناوری هزینه می کند بستر مناسبی 
را برای فعالیت، اشتغال زایی و رفع نیازهای مردم فراهم 
می کند مطمئنا در این حوزه ها سرمایه گذاری خواهد 
کرد.  دارابی با بیان اینکه »اعتبارات پژوهشی دانشگاه ها 
بسیار پایین است«، تشریح کرد: حداکثر اعتبار پژوهشی 
در دانشگاه علوم پزشکی مشهد، 2۰ میلیارد تومان در 
سال است که این میزان از اعتبار برای جذب پژوهشگران 
خلاق و جوان، ناکافی است. درواقع بایستی اعتبارات 
پژوهشی افزایش یابد تا بتوان در قالب طرح های پژوهشی 
نیازهای مردم و جامعه دانشگاهی را رفع  کرد. در این راستا 
نیازمند حمایت های دولتی هستیم همچنین بایستی 
بخش خصوصی نیز در این زمینه ورود پیدا کند با این 

شرط که سرمایه او قابل بازگشت خواهد بود. 



در  گفت:  مشهد  قطارشهری  شرکت  مدیرعامل 
راستای عمل به قول در خصوص خط دو قطارشهری 
مبنی بر اتصال ادامه این خط از میدان شریعتی به 
بولوار پیروزی تا پایان سال، در تامین منابع ارزی به 

مشکل برخورده ایم.
از  ــد  درص  4۰ اینکه  بیان  بــا  کیامرز  کیانوش 
لذا  کرد:  اظهار  است،  ارزی  قطارشهری  هزینه های 
با  جلسه ای  پیش  هفته  دو  ارزی،  منابع  تامین  برای 
تا  کردیم  برگزار  اسلامی  شورای  مجلس  نمایندگان 
بتوانیم مشکلات ارزی را حل کنیم که در حال حاضر 

قول هایی در این زمینه داده شده است.
داد:  ادامه  مشهد  قطارشهری  شرکت  مدیرعامل 
شهردار مشهد نیز به جد پیگیر این موضوع است تا 
بتوانیم قولی که به مردم برای اتصال خط دو به بولوار 
وجود  با  گفت:  وی  کنیم.  عملی  را  داده ایم  پیروزی 
عملیات  رونــد  اکنون  خوشبختانه  مشکلات،  این 
خوب  مشهد  قطارشهری  دو  خط  ــه  ادام اجرایی 

شریعتی  ایستگاه  مسیر  ریل گذاری  و  می رود  پیش 
کیامرز  دارد.  فیزیکی  پیشرفت  پیروزی 6۰ درصد  تا 
نیز  ایستگاه ها  احداث  کار  همچنین  کرد:  اضافه 
پیشرفت قابل قبولی دارد و عملیات اجرایی ایستگاه 
شهید کاوه در مرحله نازک کاری قرار دارد اما برخی 
از تجهیزات مورد نیاز باید تا 15 دی ماه به کشور وارد 

شود تا بتوانیم به زمانبندی انجام شده برسیم.

دو دستگاه در خط 3 حفاری می کنند
 3 خط  اجــرایــی  عملیات  ــد  رون به  ــاره  اش با  وی 
قطارشهری مشهد نیز افزود: در خط سه قطارشهری 
دو دستگاه حفار TBM در دو جبهه در حال حفاری 
هستند؛ در این خط نیز قول داده بودیم که حفاری 
پایانه امام رضا )ع(  به  آینده  تا مهر ماه سال  تونل را 
برسانیم و دستگاه دوم TBM نیز که اکنون در بولوار 

برسانیم  امامت  به  را  ساجدی در حال حفاری است 
تا بتوانیم ملحقات پشت TBM را جمع آوری کنیم و 
اقدام  و نصب تجهیزات  به ریل گذاری  سپس نسبت 
این  به  بتوانیم  مشکلات  رفع  با  امیدواریم  که  کنیم 

قول عمل کنیم.
خط  نیاز  مورد  اعتبارات  مجموع  تومان  میلیارد   1100

2 و 3
مدیرعامل شرکت قطارشهری مشهد مقدس گفت: 
تومان  میلیارد   11۰۰ به  نیاز  مجموع  در  آینده  سال 
شهری  قطار  و3   2 خط  اجــرای  ادامــه  برای  اعتبار 
پیگیری  حال  در  جدی  صورت  به  که  داریم  مشهد 

تامین منابع برای تامین این مبلغ هستیم.
کشور  وضعیت  به  توجه  با  افزود:  کیامرز  کیانوش 
قطارشهری های  برای  دولت  که  برنامه ریزی هایی  و 
نقدی  بودجه  متاسفانه  است  داده  انجام  کشور 
سال  در  مشهد  قطارشهری  جمله  از  قطارشهری ها 

۹۷-۹8 کاهش پیدا کرده است.
وی اضافه کرد: لذا طی چند روز گذشته جلساتی 
تا  کرده ایم  برگزار  مشهد  شهردار  و  شهر  شورای  با  را 
بتوانیم منابع مالی دیگری را برای پروژه قطارشهری 

تامین کنیم.

در  خراسان  پیام  والیبال  تیم  جدید  ترکیب 
مسابقات  دیدارهای  شروع  برای  دوم  فصل  نیم 
لیگ برتر بسته شده است و برای رسیدن به اوج 

موفقیت بسیار خوشبین هستم.
در  خــراســان  پیام  والیبال  تیم  عامل  مدیر 
این  بیان  با  امــروز«  »صبح  خبرنگار  با  گفت وگو 
قرار  از  صد  در   25 پرداخت  به  اشاره  با  مطلب 
داد بازیکنان بعد از پایان نیم فصل اول لیگ برتر 
گفت: 25درصد قرارداد بازیکنان تیم والیبال پیام 
خراسان بعد از آخرین دیدار این تیم در نیم فصل 
با روحیه مضاعفی  بازیکنان  تا  اول پرداخت شد 
هم به استراحت بپردازند و هم در تمرینات تلاش 

و جدیت بیشتری از خود نشان دهند. 
علی شیخ الاسلامی با اشاره به اینکه نخستین 
دیدار تیم والیبال پیام خراسان در نیم فصل دوم 
بر  افــزود:  می شود  برگزار  دی  پنجم  برتر  لیگ 
اساس برنامه ای که فدراسیون ابلاغ کرده است، 
سه دیدار نخست تیم والیبال پیام خراسان برای 
والیبال مشخص شده  برتر  آغاز فصل دوم لیگ 
است و در نخستین دیدار در مشهد میزبان تیم 

والیبال کاله آمل هستیم.
وی ادامه داد: بعد از پایان مسابقات نیم فصل 
تا  که  فاصله ای  در  کشور  والیبال  برتر  لیگ  اول 
جهت  داریم  دوم  فصل  نیم  در  دیدارها  شروع 
مرمت و بازسازی سالن مهران با همکاری اداره 
سازمان  و  شهرداری  استان،  جوانان  و  ورزش 
مهران  سالن  بازسازی  و  مرمت  به  نسبت  لیگ 

اقدام خواهیم کرد.  
بخشی  پرداخت  با  گفت:  شیخ الاسلامی 
بعد  بازیکنان  امیدواریم  بازیکنان  ــرارداد  ق از 
سر  پشت  که  سختی  مسابقات  بــرگــزاری  از 
با  و  باشند  داشته  کافی  استراحت  گذاشتند، 
با  را  دوم  فصل  نیم  دیدارهای  مضاعفی  روحیه 

پیروزی پشت سر بگذارند. 
مدیرعامل پیام مشهد درباره ترکیب تیم در نیم 
فصل دوم، با بیان اینکه تیم را برای شروع فصل 
و  جدید  تمرینات  شروع  با  افزود:  بسته ایم  دوم 
بستن ترکیب تیم هنوز بازیکن جدیدی به جمع 
ما اضافه نشده است و قوچان نژاد سرمربی تیم 
تیم  آماده سازی  راه  در  تمرینات  در  حضور  با 
والیبال پیام برای شروع دیدارهای نیم فصل دوم 

بازیکنان  تا  برتر سرسختانه تلاش می کند  لیگ 
قرار  بالایی  سطح  در  فیزیکی  و  روحی  نظر  از 

بگیرند.   
مدیر عامل تیم والیبال پیام خراسان درباره رفع 
مشکلات سالن مهران مشهد افزود: با هماهنگی 
مدیران باشگاه، مسئولان اداره ورزش و جوانان 
صوت،  مشکلات  شهرداری  و  رضوی  خراسان 
نور، درهای ورودی و خروجی و اسکوربرد سالن 
سکو  دو  یا  یک  داریــم  بنا  و  است  شده  برطرف 
تماشاگران را برداشته و به مساحت سالن اضافه 

کنیم تا نظر فدراسیون جلب شود. 
تیم   در  بازیکنان جدید  به جذب  اشاره  با  وی 
افزود: قطعا در نیم فصل دوم ایرادات فنی تیم 
کرد  خواهیم  برطرف  فنی  کادر  هماهنگی  با  را 
به  را  جدید  بازیکن   3 یا   2 باشد  ضرورت  اگر  و 

ترکیب تیم اضافه خواهیم کرد. 
کاله آمل نخستین دیدار 

تیم  این  دیدار  اولین  درباره  الاسلامی  شیخ 
اولین  در  دی  پنجم  گفت:  دوم  فصل  نیم  در 
که  هستیم  آمل  کاله  والیبال  تیم  میزبان  دیدار 
امیدواریم با پیروزی در این دیدار نوار پیروزهای 
با تلاش  نیم فصل دوم  و در  ادامه داده  را  خود 
بازیکنان و کادر فنی دیدارهای تماشاگر پسندی 

را ارائه دهیم.
ادامه  در  همچنین  مشهد  پیام  مدیرعامل 
دبیر  و  رئیس  منظمی  و  ضیایی  از  گلایه  ضمن 
به  عدم  قانون  اساس  بر  که  والیبال  فدراسیون 
کردند  ترک  را  فدراسیون  بازنشستگان  کارگیری 

داوری،  معارفه  جلسه  در  متاسفانه  گفت: 
عنوان  به  که  والیبال  فدراسیون  سرپرست 
نماینده باشگاه های استان شرکت داشتم، این 

آقایان حضور نداشتند. 
است  ــروری  ض داد:  ــه  ادام الاسلامی  شیخ 
زحمت  و  مربیان  ورزشکاران،  پیشکسوتان،  که 
بگذارند  احترام  قانون  به  کشور  ورزش  کشان 
کشور  ورزش  توسعه  و  پیشرفت  آنان  دغدغه  و 

باشد، حال در هر مقام و پستی که هستند.
به  داوری  حضور  از  امیدواری  ابراز  ضمن  وی 
عنوان سرپرست فدراسیون والیبال تصریح کرد: 
ورزش  از  خوبی  شناخت  داوری  خوشبختانه 
روند  در  می تواند  موضوع  این  و  دارد  خراسان 
امیدوارم  و  باشد  پذیر  ما نقش  تیم  موفقیت های 
بازیکنان قدر این فرصت ها را به خوبی درک کنند 
و تمام دغدغه آنان رسیدن به قله های موفقیت و 

یادآوری روزهای خوب والیبال استان باشد. 
پیام شگفتی ساز 

در  خراسان  پیام  والیبال  تیم  عامل  مدیر 
رضایت  تیم  عملکرد  از  که  سوال  این  به  پاسخ 
با تلاش  پیام خراسان  والیبال  تیم  دارید گفت: 
نود  دقیقه  در  قوچان نژاد  جبار  تیم  سرمربی 
بسته شد. این تیم با همین بضاعتی که داشت 
بدون بازی تدارکاتی تیم شگفتی ساز لیگ ۹۷ 
از 11  امتیاز   با کسب 8  توانست  و  لقب گرفت 

بازی در رده سوم جدول قرار گیرد.   
در  تیم  این  وضعیت  درباره  الاسلامی،  شیخ 
فصل  نیم  در  تیم  این  دیــدار  نخستین  آستانه 

پیام خراسان  میزبانی  به  ماه  پنجم دی  دوم که 
در برابر تیم والیبال کاله آمل برگزار خواهد شد، 
این  پدیده  و  شگفتی  اغراق  بدون  پیام  گفت: 
شورای  کمک  و  همکاری  با  است.  بوده  فصل 
بالاخره  هفته   12 از  بعد  مشهد  شهردار  و  شهر 
باشیم.  داشته  پرداختی  بازیکنان  به  توانستیم 
25 درصد از قرارداد بازیکنان را به آنها پرداخت 
کردیم و این شرایط خوبی را برای تیم مهیا کرده 
است تا بتوانیم با روحیه بالاتری دیدارهای نیم 

فصل دوم را آغاز کنیم. 
به نقاط آسیب پذیر تیم  با اشاره  ادامه  وی در 
ضعف هایی  نقاط  برخی  در  داریم  اذعان  گفت: 
داریم و باید بازیکنان جدیدی را برای نیم فصل 
دوم جذب کنیم تا تیم تقویت شود. البته با حضور 
قوچان نژاد، سرمربی کهنه کار و با تجربه والیبال 
سخت  روزهای  مرد  است  داده  نشان  که  استان 
است و خیلی کار بلد مثل یک مدیر هوای تیم را 
دارد دغدغه ای نداریم. از سویی بازیکنان باتجربه 
خیلی خوبی در تیم ما هستند. محمد موسوی در 

این فصل خیلی توانسته به پیام کمک کند. 
مدیرعامل باشگاه پیام خراسان درباره وضعیت 
سالن مهران که با هشدار فدراسیون مواجه شده 
به  تماشاگران  سکوهای  کاهش  با  گفت:  بود، 
استانداردها  تا  کردیم  اضافه  زمین  مساحت 
با  که  اقداماتی  با  خوشبختانه  و  شود  رعایت 
شد  انجام  مربوط  دستگاه های  همه  همکاری 
و سالن مهران مهیای  ایجاد  تغییراتی در سالن 

میزبانی در نیم فصل دوم شد.

ورزش6در شهر 7 s o b h e . e m r o o z . n e w s @ g m a i l . c o mW w w. s o b h e - e m r o o z . i rW w w. s o b h e - e m r o o z . i r s o b h e . e m r o o z . n e w s @ g m a i l . c o m Vol.2.No.369  Dec.24 .2018369 دوشنبه 3 دی ماه 1397- سال دوم -  شمارهVol.2.No.369  Dec.24.2018  369 دوشنبه 3  دی ماه 1397- سال دوم -  شماره

خبر

خبر

VAR   در ایران تست شد

مسابقات تکواندوی پسران در شهر 
جدید گلبهار برگزار شد

ویدئویی  داور  کمک  دستگاه  گذشته  روز  صبح 
)VAR( در ایران با حضور داور سرشناس خراسانی 

تست شد.
روز  صبح   MA FIFA کلاس  برگزاری  ادامــه  در 
گذشته سیستم VAR با حضور فریدون اصفهانیان، 
مازیار ناظمی، سعید فتاحی و اعضای کمیته داوران 

تست شد.
درباره  داوران  رئیس کمیته  به گزارش خبرآنلاین، 
اتفاق  این  امروز  داد:  توضیح  بومی   VAR آزمایش 
از جمله علیرضا  از داوران  تعدادی  با حضور  و  افتاد 

فغانی این تکنولوژی مورد آزمایش قرار گرفت.

دیدار  یک  در  سیستم  این  باید  البته  افــزود:  وی 
ورزشگاه های  در  سپس  تا  شود  امتحان  غیررسمی 
منتخب به کار گرفته شوند. 4 ورزشگاه آزادی، امام 
رضا، نقش جهان و فولاد آره نا در صورت موفقیت در 

آزمایش دوم میزبان این تکنولوژی خواهند بود.
که  داورانی  با  برخورد  درباره  داوران  کمیته  رییس 
را  نخست  نیم فصل  در  تاثیرگذار  اشتباه  بیش ترین 
آن ها  با  آیین نامه  طبق  ما  کرد:  تصریح  هم  داشتند 
ضعیف ترین  که  داورانــی  و  کرد  خواهیم  برخورد 
یکی  لیگ  برتر  داوران  با  باشند  داشته  را  عملکرد 
جابه جا خواهند شد. البته در کل قضاوت های خوبی 
حال  هر  به  اما  دیدیم  اول  نیم فصل  در  داوران  از  را 

اشتباهاتی را نیز وجود داشت.

پسران  کیوروگی  تکواندو  مسابقات  دوره  سومین 
به مناسبت هفته بصیرت و گرامیداشت نهم دی ماه 

توسط هیئت تکواندوی گلبهار برگزار شد. 
شهر  عمران  شرکت  عمومی  ــط  رواب ــزارش  گ به 
تکواندو  مسابقات  از  دوره  سومین  گلبهار،  جدید 
کیوروگی پسران شهرستان چناران و شهر گلبهار روز 
گذشته با حضور ۹2 نفر از تکواندوکاران در رده های 
مناسبت  به  نونهالان  و  خردسالان  شکوفه ها،  سنی 
محل  در  ماه  دی  نهم  و  بصیرت  هفته  گرامیداشت 

سالن ورزشی مرحوم مهندس ارمغان برگزار شد. 

گلبهار  تکواندوی  هیئت  سرپرست  خدادوست 
در خصوص برگزاری این مسابقات گفت: این دوره 
آمادگی  افزایش  و  تقویت  جهت  در  مسابقات  از 
تکواندوکاران به صورت چند جانبه شهرستانی و در 
انجام  گلبهار  و  چناران  شهرستان  باشگاه  پنج  بین 
شد که در  این مسابقات 48 نفر از شرکت کنندگان 

مقام های اول تا سوم را کسب کردند.
به  نفر  دو  به  و  وزن  هر  اول  نفرات  به  همچنین 
نقدی  هدایای  کننده  شرکت  فنی ترین  عنوان 

پرداخت شد.
همچنین  گلبهار  تکواندوی  هیئت  سرپرست 
به  مسابقات  از  دوره  این  برتر  مقام های  ــزود:  اف

مسابقات استانی معرفی خواهند شد.

باشگاه  مــدیــران  تــلاش  با 
هماهنگی  جلسه  ــده  ــدی پ
سرانجام  تیم  این  قطعی  انتقال 
رضوی  خراسان  استانداری  در  و  مشهد  در  دیروز 
قطعی  انتقال  برای  اولیه  توافقات  تا  شد  برگزار 

به متقاضی متمول آن حاصل شود. باشگاه 
معاون  رسولیان  حضور  با  که  جلسه  ایــن  در 
دستگاه،  این  نماینده  و  استانداری  اقتصادی 
مادر،  پدیده  شرکت  هیات مدیره  رییس  صفت  زارع 
مدیران  و  ــودرو  خ شهر  شرکت  مالک  حمیداوی 
توافق شد  اینطور  برگزار شد،  پدیده  فوتبال  باشگاه 
شرکت  سوی  از  24ساعت  ظرف  باشگاه  انتقال  که 

پدیده مادر به شرکت شهر خودرو انجام گردد.
جلسه،  این  از  پس  و  گذشته  روز  از  وجود  این  با 

رضوی  خراسان  استانداری  صریح  دستور  علیرغم 
مادر  پدیده  شرکت  سوی  از  هنوز  تدبیر  ستاد  و 
در  این  و  نشده  انجام  انتقال  این  بــرای  اقدامی 
شرایطی است که همه چیز در گرو امضا این شرکت 

است.
هزینه  بدون  تبلیغ  که  می رسد  خبر  مشهد  از  اما 
به  تیم فوتبال پدیده برای شرکت پدیده مادر ظاهرا 
برای  لحظه  این  تا  و  آمده  خوش  آن  مدیران  مذاق 
از  و  نداده  انجام  اقدامی  انتقال،  این  کردن  نهایی 

باز می زنند. نهایی سر  امضای 
با  پدیده  باشگاه  که  جاست  آن  ماجرا  تلخ  نکته 
مشکلات عدیده ای در فصل نقل و انتقالات روبه رو 
دریافت  عدم  دلیل  به  تیم  این  بازیکنان  که  است 
را فسخ کنند. قراردادشان  مطالبات خود می توانند 

پدیده  فوتبال  تیم  سرمربی 
گزینه اصلی هدایت تیم فوتبال 
حل  صــورت  در  و  ــت  اس پیکان 
مجید  جانشین  وی  پدیده،  مالی  مشکلات  نشدن 

جلالی می شود.
نیم  پایان  در  پیکان  فوتبال  تیم  مهر،  گزارش  به 
خود  سرمربی  جلالی  مجید  با  برتر  لیگ  اول  فصل 
برای  گمانه زنی ها  روز  از همان  و  کرد  قطع همکاری 
یحیی  شد.  شروع  تیم  این  جدید  سرمربی  انتخاب 
گل محمدی گزینه اصلی مدیران پیکان برای هدایت 

این تیم محسوب می شود.
گل محمدی البته برای حضورش در پیکان چند روز 
دیگر به پدیده ای ها فرصت داده است. مشکلات مالی 
و اقتصادی پدیده و عدم واگذاری این تیم تا به امروز 

وی  داشت.  پی  در  را  محمدی  گل  گلایه های  بارها 
تمرین  توپ  و  زمین  نداشتن  از  مصاحبه ای  در  حتی 
انتقاد کرده بود. به این ترتیب در صورتی که مشکلات 
حضور  شاهد  می توانیم  باشد،  ادامـــه دار  پدیده 
گل محمدی روی نیمکت پیکان در ادامه لیگ باشیم.

زمانی که سرمربی  و  پیش  گل محمدی چند سال 
مالی  به خاطر مشکلات  بود،  قم  فوتبال صبای  تیم 
هدایت  جذابیت های  و  سو  یک  از  باشگاه  ایــن 
ابتدا  و  کرد  ترک  را  صبا  دیگر،  سوی  از  پرسپولیس 
شد.  تهرانی  سرخپوشان  سرمربی  سپس  و  مربی 
ادامه  با  دارد  تصمیم  موفق  و  جوان  مربی  این  حالا 
کند  انتخاب  را  تیمی  دیگر  یکبار  پدیده  مشکلات 
بهتری  شرایط  جغرافیایی  شرایط  و  مالی  نظر  از  که 

دارد.

نماینده مردم مشهد و کلات 
اسلامی  ــورای  شـ مجلس  در 
باشگاه  دو  خصوصی سازی  گفت: 
واقعی  رقابت  ایجاد  سبب  پرسپولیس  و  استقلال 

می شود.
باشگاه  دو  خصوصی سازی  درباره  پژمانفر  نصراله 
بزرگ پایتخت اظهار کرد: خصوصی سازی استقلال و 
پرسپولیس اتفاق موثر در ورزش کشور است که سبب 
داشته  نمود  و  رشو  واقعی  معنی  به  ورزش  می شود 

باشد.
شورای  مجلس  در  کلات  و  مشهد  مردم  نماینده 
و  سیاسی  نگاه  به  باتوجه  کــرد:  تصریح  اسلامی 
معنای  به  نمی تواند  دولت  دارد  وجود  که  مشکلاتی 

واقعی تیم داری کند.

ورزش  زمینه  در  ما  کشور  کــرد:  خاطرنشان  وی 
پتانسیل بالایی دارد اما سطح ورزش کشور در جایگاه 
که  است  مبارکی  اقدام  این  ندارد  قرار  خود  واقعی 

برکات آن متوجه ورزش کشور خواهد شد.
باشگاه ها  خصوصی سازی  با  کرد:  تصریح  پژمانفر 
نگاه دسته دومی نسبت به استان  ها از بین می رود و 

رقابت واقعی در میان تیم ها شکل می گیرد.

خصوصی سازی باشگاه های پایتخت سبب ایجاد رقابت واقعی می شود یحیی گل محمدی به پیکان نزدیک می شود!فاصله انتقال پدیده تا شهر خودرو، یک امضا!

خبر
نقطه عطف ورزش بانوان بعد از 

انقلاب است

 مدیرعامل تیم والیبال پیام خراسان 

می کنیم رونمایی  جدید  ترکیبی  کارکنان از  فوتسال  مسابقات  برگزاری 
دولت در مشهد

دولت  کارکنان  فوتسال  مسابقات  برگزاری  مسئول 
دولت  کارکنان  فوتسال  مسابقات  سومین دوره  گفت: 

خراسان رضوی آغاز شد.
از  دوره  ایــن  بــرگــزاری  مسئول  قهرمانی  محسن 
از  تیم   24 حضور  با  رقابت ها  این  گفت:  مسابقات 
ادارات استان و در قالب چهار گروه پنج تیمی و یک 
گروه چهار تیمی انجام می شود. وی افزود: مرحله اول 
مسابقات به صورت گروهی – دوره ای و در مرحله دوم 
به صورت حذفی تا انتها برگزار خواهد شد. قهرمانی 
اظهار داشت: تیم قهرمان این رقابت ها بعنوان نماینده 
خراسان رضوی به مسابقات کشوری اعزام خواهد شد.

ویژه  اسلالوم  مسابقات  بــرگــزاری 
موتورهای شهری در سبزوار

مسابقات اسلالوم ویژه موتور های شهری به مناسبت 
گرامیداشت روز بصیرت در سبزوار برگزار می شود.

مسابقات اسلالوم ویژه موتور های شهری به همت 
با همکاری هیئت  و  اداره فرهنگی ورزشی شهرداری 
موتورسواری و اتومبیلرانی مورخ ۷ دی ماه سال جاری 

در سبزوار برگزار می شود.
سی،  سی   125 های  موتور  ویــژه  مسابقات  این 
پارک  در  بصیرت  روز  و  دی   ٩ حماسه  گرامیداشت 

سلامت سبزوار برگزار خواهد شد.

کمربند  ارتقاء  دوره  آزمون  برگزاری 
تکواندو خراسان رضوی در مشهد

آزمون 248 دوره ارتقاء کمربند قرمز تا پوم و دان 2 در 
بخش دختران، با حضور 258 تکواندوکار در سالن ثامن 
مشهد برگزار شد. در این دوره، میترا برکپو، تکتم سلطانی، 
فاطمه درحی، فاطمه بقایی، زهرا عرفانی ایزدیار، مریم 
ظریف، سمیه آینه چی و بنفشه وفادار به عنوان ممتحن 
بــالازاده نیز به عنوان نماینده  حضور داشتند. مرضیه 

فدراسیون مسئولیت نظارت این دوره را بر عهده داشت.

رضا قوچان نژاد در یک قدمی پرسپولیس
کمند  از  رهایی  از  پس  پرسپولیس  فوتبال  تیم 
محرومیت نقل و انتقالاتی در صدد این است که رضا 

قوچان نژاد را به خدمت بگیرد.
از موانعی که این انتقال را سخت می کند بی میلی 
روند  که  است  ایران  در  زندگی  به  قوچان نژاد  همسر 
مذاکرات کند کرده و باعث شده این انتقال با سرعت 
کمتری پیش برود. البته از طرفی دیگر عرب سرپرست 
پرسپولیس این خبر را تکذیب و گفت: تا نهایی شدن 

هیچ قراردادی، هیچ خبری را تایید نمی کنیم

کوتاه از ورزش استان

پیشکسوت ورزش خراسان رضوی بااشاره به نتایج 
اسلامی  انقلاب  پیروزی  از  بعد  ورزشــکــاران  خوب 
پوشش  محدودیت  بانوان  انقلاب  از  پیش  گفت: 
نداشتن اما رشد ورزش بانوان مربوط به بعد از انقلاب 

است.
خــراســانــی  پیشکسوت  قــیــاســی  ســیــدمــهــدی 
انقلاب  از  پس  ورزش  پیشرفت  وضعیت  درخصوص 
کشورمان  در  ورزش  توسعه  و  رشد  گفت:  اسلامی 
فوق  اسلامی  شکوهمند  انقلاب  از  قبل  به  نسبت 
ورزشــی  رشته های  اغلب  در  و  اســت  ــوده  ب العاده 
با  همراه  توجهی  قابل  موفقیت های  به  توانسته ایم 
المپیک های آسیایی و جهانی برای  عناوین جهانی، 

کشور عزیزمان، ایران اسلامی کسب کنیم.
پیشکسوت ورزش خراسان رضوی ادامه داد: قطعا 
این موفقیت و توسعه ورزش کشورمان محصول نگاه 
ویژه مسئولین، مدیران، مربیان و دست اندرکاران بعد 
این  به  دادن  اهمیت  و  نگرش  با  که  بوده  انقلاب  از 
پدیده جهانی توانستیم نام ایران را در میان نام سایر 
کشورهای صاحب نام در ورزش جهان حتی در سطح 

المپیک های جهانی مطرح کنیم.
امکانات  از  نیمی  که  موضوع  براین  تأکید  با  وی 
سخت افزاری و حمایت هایی که سایر کشورها دارند 
ایرانی است، خاطرنشان کرد:  ورزشکاران  اختیار  در 
و  جهان  ورزش  در  توانسته  امکانات  همین  با  ایران 
این  زیرا  بگیرد  قرار  بالاترین مکان  در  برخی رشته ها 
علاقه و استعداد و میل به موفقیت در میان جوانان و 
ورزشکاران ایرانی در عمل به خوبی مشاهده می شود.

اشتیاق شایسته  و  این علاقه  تصریح کرد:  قیاسی 
است  که زیر ساخت ها و اماکن ورزشی همراه با ارائه 
بردن  بالا  برای  نیز  را  پیشرفته در ورزش  آموزش های 
با  همراه  ما  مربیان  و  مدیران  دانش  و  آگاهی  سطح 
اجرایی  کشورمان  ورزش  در  کاربردی  مدیریت  نحوه 

کنیم .
درخصوص  رضــوی  خراسان  ورزش  پیشکسوت 
از  بانوان  ورزش  کرد:  اظهار  بانوان  ورزش  وضعیت 
نظر من یک جهش فوق العاده داشته حتی موفقیت 
رشته های  که  انقلاب  قبل  به  نسبت  بانوان  ورزش 
ورزشی بیشتری داشتیم و از نظر پوشش محدودیتی 
وجود نداشت قابل قیاس نیست اگر قدری بیشتر به 
ورزش بانوان توجه شود هم پای آقایان حمایت شوند 

می توانیم در جهان هم نام آور باشیم.
وی هچنین درخصوص خصوصی سازی باشگاه ها 
به  خصوصی  بخش  ورود  راه هــای  باید  کرد:  عنوان 
اختیار  در  امتیازی  دولت  شود  هموار  کشور  ورزش 
مهیا  داری  تیم  شرایط  تا  دهد  قرار  خصوصی  بخش 

شود.

سرمربی مشهدی تیم ملی جوانان مطرح کرد

پایان جام ملت ها مسئله این است؛ ماندن یا رفتن کی روش
ایران  نوجوانان  ملی  تیم  مشهدی  سرمربی 
نتایج  به  وابسته  کی روش  همکاری  ادامه  گفت: 
بود،  خواهد  آسیا  ملت های  جام  در  ملی  تیم 
ملی  تیم  سرمربی  سال   8 به  قریب  ــی روش  ک
نگرش  یک  رسیده  آن  زمان  می کنم  فکر  است 
خود  در  چه  ملی  تیم  در  چه  بگیرد  شکل  جدید 

کی روش.
زیــر16  فوتبال  ملی  تیم  ــارس،  ف ــزارش  گ به  
در  چمنیان  عباس  به مربیگری  کشورمان  سال 
آخرین دوره جام جهانی نوجوانان با ارائه نمایش 
گرفت،  قرار  جهان  برتر  تیم  هشت  بین  در  خوب 
بدرخشد،  باید  که  آنچنان  درآسیا  نتوانست  ولی 
بیش  ایران  نوجوانان  ملی  تیم  سرمربی مشهدی 
تیم  روی  پیش  بازی های  حساسیت  هرکسی  از 

ملی بزرگسالان را درک می کند.
او مانند خیلی از کارشناسان فوتبال بزرگ ترین 
دغدغه  این روزهایش نتایج تیم ملی در بازی های 
جام ملت های آسیا است، او اعتقاد دارد سرمربی 
بــپــردازد  به حواشی  اینکه  از  بیش  ملی  تیم 
تمرکزش را روی این بازی ها قرار دهد تا تیم ملی 
بتواند بهترین نتیجه ممکن را کسب کند و به پنج 

دوره ناکامی تیم ملی خاتمه دهد.
چمنیان در مشهد از کدورت برانکو با کی روش، 
گفته  پدیده  تیم  و  زیر16 سال  ملی  تیم  وضعیت 

است که حاصل این گفت وگو را می خوانید:
نشأت  کجا  از  برانکو  و  روش  کی  اختلافات 

می گیرد؟
رفتارهای  نشانه  برانکو  و  بین کی روش  کدورت 
در  چه  ایران  در  ما  متاسفانه  است،  غیرحرفه ای 

سطح  در  چه  یک  دسته  لیگ  و  برتر  لیگ  سطح 
می کشیم،  یدک  را  حرفه ای  فوتبال  نام  تنها  ملی 
که  هستیم  ها  رفتار  از  بعضی  شاهد  روز  هر 
مصداق بارز عدم حرفه ای گری است که شایسته 

فوتبال ما نیست.
چگونه  ملت ها  جام  در  را  ملی  تیم  عملکرد 

می کنید؟ پیش بینی 
در  حضور  بــا  ــال  س چند  ــن  ای در  ملی  تیم 
کسب  خوبی  تجربه  بین المللی  ــدادهــای  روی
اول  سطح  در  که  بازیکنانی  حضور  به ویژه  کرده 
که  ای  حرفه  نگرش  و  می زنند  توپ  دنیا  فوتبال 
دارند، به نظر من ایران یکی از شانس های کسب 
ملت های  جام  رقابت های  دوره  این  در  قهرمانی 
آسیا خواهد بود، امیدوارم عملکرد تیم ملی تحت 
تیم  سرمربیان  بین  آمده  به وجود  حواشی  تاثیر 

ملی و تیم پرسپولیس قرار نگیرد.
اختلاف سرمربی تیم ملی با مربیان باشگاه ها چه 

آثاری به دنبال دارد؟
نهایت این کدورت ها به فوتبال ما ضربه می زند 
و باید وزارت ورزش و جوانان و فدراسیون فوتبال 
داشته  مناسبی  تدبیر  مشکل  ایــن  حل  بــرای 
نیست،  راضی  روند  این  ادامه  از  کسی  باشند، 
طوری  مناسب  سیاست گذاری  یک  با  باید  قطعا 
پیش بریم که فضای فوتبال کشور با این دلخوری 

ادامه نداشته باشد.
علاقه مندان  به مرور  می شود  سبب  اوضاع  این 
می دانند  مهم  را  فوتبال  نفس  که  فوتبال  اصلی 
جهانی  پدیده  یک  فوتبال  کنند،  پیدا  کاهش 
از  مناسب  تصمیمات  اتخاذ  با  می توانیم  و  است 

این موضوع جلوگیری کنیم.
آنقدر  بازیکنان  و  فنی  کادر  کــی روش،  آقای 
حرفه ای هستند که قبل از مسابقات این مسائل 
تمرکز  و  بسپارد  فراموشی  به دست  را  حواشی  و 
اصلی خود را معطوف به موفقیت تیم ملی در جام 

ملت های آسیا کند.
تیم  نتایج  به  وابسته  کی روش  همکاری  ادامه 
ملی در جام ملت های آسیا خواهد بود، کی روش 
قریب به هشت سال سرمربی تیم ملی است، فکر 
می کنم زمان آن رسیده یک نگرش جدید شکل 

بگیرد چه در تیم ملی چه در خود کی روش.
نوجوانان  ملی  تیم  با  شما  همکاری  آینده 

مشخص شد؟
طبق صحبت هایی که داشتیم قرار بر این است 
که با تیم ملی زیر 16 سال ادامه همکاری داشته 
باشم، اما با توجه به مشغله های فدراسیون فوتبال 
و  بزرگسالان  ملی  تیم  با  اولویت  حاضر  حال  در 
فعالیتی  است،  سال  یک  حدود  بوده،  امید  تیم 
در تیم ملی جوانان نداشتیم، در حالی که در رده 
یابی  استعداد  زمینه  در  فعالیت هایی  نوجوانان 
در  استعداد  زیادی  بخش  و  داشته  تداوم  بوده 
کافی  شناخت  آنها  از  و  شدند  مشخص  نوجوان 

دارم.
بوده  بازنشستگی  فرآیند  درگیر  فدراسیون 
ملی  تیم  وضعیت  ــنــده  آی ــاه  م یــک  ــرف  ظ و 
که  برنامه ای  طبق  و  می شود  مشخص  جوانان 
آغاز  ما  کار  ماه  بهمن  از  ــم  دادی به فدراسیون 
خواهد شد، قرار است به همت فدراسیون فوتبال 
برگزار  ماه  بهمن  در  استعدادیابی  تورنمنت  یک 

اولیه تیم ملی نوجوان  آنها هسته  از دل  شود که 
و  است  جدید  حرکت  این  که  می شود  تشکیل 
را  استعدادها  معرفی  مسیر  بتوانیم  امیدوارم 

هموار کنیم.
لیگ  نخست  فصل  نیم  در  را  پدیده  تیم  کار  روند 

برتر چگونه ارزیابی می کنید؟
فوتبال  نمای  تمام  آیینه  پدیده  تردید  بدون 
فصل  نیم  در  پدیده  عالی  روند  است،  خراسان 
کناراین  در  اما  است،  توجه ای  قابل  نکات  اول 
مسئله استمرار حضور پدیده در بالای جدول باید 
درنظر گرفت، مطمئنم با حمایت های ارگان های 
مختلف این تیم در نیم فصل دوم از نظر مدیریت 

و پشتیبانی مشکل خاصی ندارد.
شود،  حفظ  اول  فصل  نیم  فنی  روند  امیدوارم 
برتر  لیگ  در  کــرده  ثابت  تجربه  همیشه  البته 
قرار  جدول  صدر  در  اول  فصل  نیم  که  تیم هایی 
دوم  فصل  نیم  در  جایگاه  این  حفظ  داشتند، 
با برطرف  سخت تر خواهد شد، زیرا سایر تیم ها 
جدید  بازیکنان  جذب  و  خود  ضعف  نقاط  کردن 
این  و  می کنند  تــلاش  بیشتر  موفقیت  ــرای  ب

موضوع تا حدودی کار پدیده را سخت می کند.
هم  دوم  فصل  نیم  در  پدیده  می کنم  فکر  من 
کند،  تکرار  را  اول  نیم فصل  روند خوب  می تواند 
سپاهان،  مانند  تیم هایی  به نتایج  باید  البته 
توجه  هم  استقلال  و  تراکتورسازی  پرسپولیس، 
داشت، هر چند همین نیم فصل حضور در صدر 
است  استان  فوتبال  در  امید  ایجاد  سبب  جدول 
استان  در  فوتبال  به توسعه  بزرگی  کمک  قطعا  و 

دارد.

مصاحبهخبر خبر
در بازدید نماینده مجلس از پروژه  های منطقه ۵ مطرح شد:

تبدیل شلوغ بازار گلشهر به بازار زیبای 
محله 

تبدیل  گفت:  اسلامی  شــورای  مجلس  نماینده 
شاخص های  ارتقا  در  محله  زیبا  بازار  به  بازار  شلوغ 

رشد و توسعه شهری موثر است.
از  بازدید  در  بحرینی  حسین زاده  محمدحسین 
حاضر  حال  در  گفت:  مشهد   5 منطقه  پروژه های 
زحمات قابل تقدیری در این منطقه صورت پذیرفته و 
باید از زحمات شهردار مشهد مقدس و همکارانشان 

قدرشناسی کنیم.
وی افزود: با این حال منطقه 5 مشهد برای رسیدن 
به وضعیت مطلوب نیازمند فعالیت های گسترده تر و 
بی وقفه است تا شاهد رشد و توسعه زیرساخت های 

شهری باشد.
پروژه  ادامه  در  اسلامی  شورای  مجلس  نماینده 
گفت:  و  ــرد  ک اشـــاره  بـــازار  شلوغ  سامطاندهی 
در  بتوانم  تا  داد  دست  توفیقی  امروز  که  خوشحالم 
از  و  باشم  گلشهر  ولایتمدار  و  خونگرم  مردم  کنار 

نزدیک در جریان امور مردم قرار بگیرم.
حسین زاده بحرینی تصریح کرد: از شهردار منطقه 
اعتبار  با  که  عظیم  پروژه  این  اجرای  بابت  مشهد   5

قابل توجه ای در حال انجام است، تشکر می کنم.
وی ادامه داد: قطعا این پروژه در ارتقا شاخص های 
رشد و توسعه شهری بسیار موثر است و این کار بسیار 
منطقه  در  تحولی  کار  این  با  امیدوارم  و  است  خوب 

ایجاد شود.
مــورد  در  اســلامــی  شـــورای  مجلس  نماینده 
بیان کرد:  نیز  این منطقه  در  قبلی خود  حضورهای 
مسئولان  با  و  کردم  بازدید  منطقه  این  از  قبلا  من 

نیز  تصمیماتی  و  کردم  برگزار  هم  جلساتی  گذشته 
اتخاذ کردیم که متاسفانه عملیاتی نشدند ولی اکنون 

امیدواریم برنامه های جدید اجرایی شود.
را  منطقه  در  اساسی  تغییر  بحرینی  حسین زاده 
باید  منطقه  این  کــرد:  تصریح  و  دانست  ضــروری 
نوع  این  و  کند  حرکت  مدرن  شهرسازی  سوی  به 
اکنون  که  ــازار  ب شلوغ  مانند  قدیمی  مغازه های 
برای  جدی  عزم  نیازمند  روبروست  آن  با  شهرداری 

رفع آن است.
و  ــروژه هــا  پ ــن  ای بــه  رسیدگی  دارد:  ادامـــه  وی 
آسایش  و  زیباسازی  جهت  در  منطقه  ساماندهی 
جدی  عزم  و  پشتکار  نیازمند  قطعا  منطقه  ساکنان 

است.
نیز در خصوص  ادامه شهردار منطقه 5 مشهد  در 
با  پروژه  این  داشت:  اظهار  بازار  شلوغ  ساماندهی 
هدف زیباسازی منظر شهری، کاهش بار ترافیکی در 
محله، کاهش آلودگی هوا و ایجاد جاذبه گردشگری 

با قرارداد ٢٦میلیاردی در حال اجرا است.
حسین عبدا... زاده به روند اجرایی پروژه اشاره کرد 
و گفت: پروژه در سه مرحله عملیاتی خواهد شد که 
هم اکنون در مرحله نخست به پیشرفت ٩٠ درصدی 
رسیدیم؛ در این مرحله جوی و کانال ها ساخته شده 
ها  مغازه  بدنه سازی  و  کفسازی  بعدی  مراحل   در  و 

انجام خواهد شد.

ارز ایستگاه  در  قطارشهری   2 خط  توقف 
مدیرعامل شرکت قطارشهری مشهد: در تامین منابع ارزی به مشکل برخورده ایم

پیگیری خبر

کمیسیون  ــیــس  ری ــایــب  ن
شــورای  شهرسازی  و  عمران 
کمربند  گــفــت:  مشهد  شــهــر 
جمله  از  بالادستی  مصوبات  تمام  مشهد  جنوبی 
کمیسیون ماده 5 و تاییدیه محیط زیست را دریافت 

کرده است.
اظهار  مطلب  این  بیان  با  ریاضی  مسعود  سید 
از  یکی  مشهد،  جنوبی  کمربند  ــروژه  پ ــت:  داش
کل  طول  است.  شهرداری  پروژه های  عظیم ترین 
اتوبان  تا  برونسی  شهید  بولوار  انتهای  از  ــروژه  پ
اجرا  فاز  دو  در  که  است  کیلومتر   2۷ حدود  باغچه 
سوم  تا  اول  قطعات  شامل  که  اول  فاز  شد.  خواهد 
حدفاصل  که  ــوده  ب کیلومتر   12 طــول  به  ــت،  اس
تقاطع شهرستانی تا تقاطع طالقانی را به هم متصل 

می کند.
مدتی  ــروژه،  پـ ــن  ای متأسفانه  ــا  ام ــزود:  افـ وی 
مجوزهای  تمام  با  و  ــدارد  ن خوبی  ــال وروز  ح است 
دلایلی  به  بنا  فعلا  کرده  دریافت  که  محیط زیستی 
اعلام  زیست محیطی  مسائل  رعایت  عدم  را  آن  که 
کرده اند، متوقف شده است. در ارتباط با این پروژه تا 
به امروز بیش از 18۰ میلیارد تومان هزینه شده و فاز 
نخست آن بیش از 8۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.

تمام  مشهد  جنوبی  کمربند  کرد:  تصریح  ریاضی 
را   5 ماده  کمیسیون  ازجمله  بالادستی  مصوبات 
دریافت کرده است و تنها خورده ای که به این پروژه 
نکته  و  است  محیط زیستی  مسائل  می شود  گرفته 
جالب اینکه امضای مسئولان محیط زیست وقت ذیل 

مصوبات این پروژه وجود دارد.

ــت مـــعـــاونـــت  ــ ــرس ــ ــرپ ــ س
میراث  کل  اداره  گردشگری 
ــع دســتــی و  ــای ــن ــرهــنــگــی ص ف
فعالیت  مجوز  لغو  از  رضــوی  خراسان  گردشگری 
سیر  صالح  گردشگری  و  مسافرتی  خدمات  شرکت 

فریمان خبر داد.
با  افزود:  مطلب  این  بیان  با  بیدخوری   یوسف    
پیگیری  عدم  و  شرکت  این  پرونده  بررسی  به  توجه 
جهت رفع نواقص مجوز فعالیت این شرکت لغو شد. 
وی درباره دلایل لغو مجوز فعالیت این شرکت اظهار 
تمدید  عدم  بانکی،   نامه  ضمانت  تکمیل  عدم  کرد: 
پروانه بهره برداری،  عدم حضور مدیرعامل و مدیر فنی 
از  در محل دفتر،  عدم ارسال آمار و گزارش عملکرد 

جمله دلایل لغو مجوز فعالیت این شرکت است.

پیرو بند یک رای نوزدهمین  ادامه داد:  بیدخوری 
شرکتهای  و  دفاتر  بر  نظارت  فنی  کمیسیون  جلسه 
استناد  به  و  استان   جهانگردی  و  مسافرتی  خدمات 
تاسیس  بر  نظارت  نامه  آئین   22 و   2۰ و   11 ماده 
هیئت  مصوبه  مسافرتی  خدمات  دفاتر  فعالیت  و 
مقررات   5۰ و   46  42،43،45،  ،2۹ ماده  و  وزیران 
مسافرتی  خدمات  دفاتر  فعالیت  انضباطی  اجرایی 
آن  فعالیت  مجوز   13۹5 سال  مصوبه  گردشگری  و 

شرکت لغو می گردد.
فریمان  شهر  در  شرکت  محل  که  این  بیان  با  وی   
سردر  تابلو  آوری  جمع  ضمن  یــادآورشــد:  اســت، 
زمینه  در  فعالیت  از  نشان  و  نام  گونه  هر  و  علائم  و 
نامه  آیین  یک  ماده   1۰ بند  در  مندرج  فعالیت  های 

مذکور خودداری فرمایید.

دفاتر  صنفی  انجمن  دبیر 
ــی،  ــات مــســافــرت هــوای ــدم خ
جهانگردی و زیارتی خراسان رضوی 
گفت: به دلیل این که عرضه بلیت قشم کمتر است و 
تقاضا برای آن بیشتر است؛ نرخ قشم از کیش گران تر 

است.
مجید فرقانی در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: مسئله ای 
که هست، با توجه به تعداد بیشتر پروازها در مسیر کیش، 
نرخ  های کیش ارزان تر از نرخ های قشم است؛ یعنی ما 
روزانه دو یا سه پرواز به کیش داریم اما پرواز قشم را به 
صورت هفتگی داریم و این باعث شده نرخ پرواز قشم 
بالاتر باشد؛ به عبارتی عرضه کمتر و تقاضای بیشتر نرخ 

قشم را از کیش گران تر کرده است.
وی با بیان این که دلیل اصلی عرضه کمتری است که 

در بازار صورت می گیرد، ادامه داد: هرشرکت هواپیمایی 
دارد  نرخ گذاری  برای  را  خودش  خاص  سیاست  هم 
سازمان  تصویب  به  را  آن ها  تصمیم گیری،  از  بعد  که 

هواپیمایی کشوری و یا مراجع مربوطه می رساند.
فرقانی تصریح کرد: هر مسیری یک قیمتی دارد و این 
قیمت گذاری بر اساس ضوابط و یک سری مطالعاتی که 
از قبل برای آن مسیر انجام می شود، صورت می گیرد؛ 
یعنی نمی شود گفت چرا بین این دو مکان تفاوت قیمت 

وجود دارد.
او ادامه داد: قیمت های بلیت کیش و قشم در روزهای 
مختلف متفاوت است و هر روز یک قیمتی دارد و ثابت 
نیست و تغییر قیمت بستگی به تقاضای بازار دارد؛ البته 
قشم زیاد تغییر نمی کند و تقریبا می توان گفت یک حالت 

ثابتی پیدا کرده است اما کیش متغیر است.

نایب رییس کمیسیون عمران و شهرسازی شورای شهر مشهد:

کمربند جنوبی مشهد دارای تمام مجوزهای قانونی و زیست محیطی است
سرپرست معاونت گردشگری خبرداد: 

لغو مجوز فعالیت یک شرکت خدمات مسافرتی در استان 
دبیر انجمن صنفی دفاتر خدمات مسافرتی خراسان رضوی:

عرضه محدود بلیت قشم، علت گران تر بودن آن است

معاون شهرسازی و معماری شهرداری مشهد با اشاره 
به آماری پیرامون گرایش سازندگان بنا به نماهای غیر 
بومی طی سال های گذشته به گفت: بیش از 5۰ درصد 
نماهای احداث شده طی سال ۹۷ به سبک کلاسیک 

بنا شده است.
نما  کمیته  آمارهای  افــزود:  حسین نژاد  محمدرضا 
نشان می دهد که بیش از 5۰ درصد نماهای ارائه شده 
در سال جاری به سبک کلاسیک بوده، حتی در مناطق 
کارهای  تعداد  بودن  اندک  وجود  با  نیز  برخوردار  کم 
خود  اوج  به  کلاسیک  نمای  از  استفاده  شده،  ارائــه 
رسیده است. وی با اشاره به استفاده افراطی از سطوح 
و احجام بیرونی به سبک کلاسیک، بیان می کند: این 
نماها عامدانه در تناقض آشکار با همجواری های اطراف 
طراحی شده اند و نشان از تمایل آگاهانه به نمایش تمایز 
و تفاوت صاحب خانه دارند. معاون شهرسازی و معماری 
اظهار  بناها،  سایر  آمار  به  اشاره  با  مشهد  شهرداری 
طی  شهر  نماهای  درصد  آمار، 32  براساس  می کند: 
امسال را سنگ ترکیبی، 12درصد را نماهای آجر سنگ 

و یک درصد را چوب سنگ تشکیل می دهد.
فرهنگ  احیای  ــرورت  ض به  ــاره  اش با  حسین نژاد 
معماری و شهرسازی غنی گذشته کشور، خاطرنشان 
ش   /3865/۹1/23 مصوبه   به  استناد  با  می کند: 
آذرماه سال ۹1 شورای اسلامی شهر مشهد، مبنی بر 
ممنوعیت استفاده از عناصر غیر ایرانی-اسلامی در نما، 
با سیاست های تشویقی برای طرح های باهویت ایرانی 
)طبق لایحه تشویق نما، مصوبه 4/۹5/13۰۷۷/ش 
موج  مشهد(  شهر  اسلامی  شورای   ۹5/۷/22 مورخ 
لجام گسیخته اشتیاق به نماهای کلاسیک باید کنترل 
شود و مالکان به سمت استفاده از موتیف ها و الگوهای 
ایرانی مناسب برای بناهای مسکونی شهر مشهد سوق 

دهند.
وی در ادامه می افزاید: از آنجایی که الگوها حاصل 
تجربیات و خرد جمعی جامعه است، نیازمند همکاری 
هر چه بیشتر جامعه مهندسی و دانشگاهی می باشیم، 
ایرانی،  تاریخی و هویت  بازتاباندن گذشته  با هدف  تا 
موتیف های مناسب را بازیافته، آنها را بازخوانی کرده و 
بدین ترتیب در فرایند تداوم و تحول آن به ایفای نقش 

بپردازند. 

خبر
نمای 50 درصد ساختمان  های مشهد 

وعده مشروط رئیس کمیسیون حمل و امسال کلاسیک شد
نقل شورا 

رئیس کمیسیون حمل و نقل شورای شهر مشهد 
حمل   شرکت  یکی  راننده   15۰ بیکاری  به  اشاره  با 
 15۰ امکان  صورت  در  گفت:   اتوبوسرانی  نقل  و 
به  دیگر  بخش  های  در  را  بیکارشده  اتوبوس  راننده 
کمیسیون  رئیس  بهاروند  مجتبی  گیریم.  می  کار 
پاس  در  مشهد  شهر  اسلامی  شورای  ونقل  حمل 
بیکاری  خصوص  در  تریبون  مشهد  خبرنگار  به 
قــرارداد  گفت:  مشهد،  در  اتوبوس  راننده   15۰
با  اتوبوس  هایی  فعالیت  برای  مربوطه  شرکت  اولیه 
ها  دستگاه  این  و  است  بوده  سال   1۰ مفید  عمر 
باید از رده خارج می شدند و در عین حال 2 سال 
دادیم.  زمان  آنها  به  و  کردند  کار  بیشتر  حدودا  هم 
و  محیطی  زیست  بحث  های  اینکه  بیان  ضمن  وی 
کرد:  بیان  است،  مهم  بسیار  ها  دستگاه  آلودگی 
داشتیم  مشکل  این  بررسی  برای  که  جلساتی  در 
در  امکان  صورت  در  نیروها  از  برخی  تا  شد  مقرر 
 … و  اتوبوسرانی  سازمان  همچون  دیگر  بخش  های 
بر  ما  از دست  اگر کاری  و قطعا  به کار گرفته شوند 

بیاد حتما انجام می دهیم.
گفتنی است 15۰ راننده اتوبوس شرکت به آوران 
سیر رضوان به دلیل فرسودگی دستگاه ها از چرخه 

فعالیت خارج شده و بیکار هستند.

مدیرعامل سازمان اتوبوسرانی مشهد:
هیچ  کارت  من  فروش  از  شهرداری 

سود ندارد
مشهد  شهرداری  اتوبوسرانی  سازمان  مدیرعامل 
با اشاره به قیمت 15 هزار تومانی من کارت گفت: 
قیمت فعلی من کارت قیمت تمام شده کارت است 

و شهرداری هیچ سودی در رقم فروش ندارد.
می  شهروندان  افزود:  پویا  حسینی  مهدی  سید 
استفاده  بدون  کیپاد  افزار  نرم  از  استفاده  با  توانند 

از من کارت بهای خدمات را بپردازند.
بخش  اتوبوسرانان  بیمه  مشکلات  ــاره  درب وی 
بخش  داخلی  امور  در  سازمان  گفت:  خصوصی 
خصوصی دخالتی ندارد و فقط نظارت در پرداخت 

حقوق و ارائه خدمات حمل و نقلی دارد.
اتوبوسرانی  تی  آر  بی  خطوط  به  پویا  حسینی 
تی  آر  بی  خط   2 افزود:  و  کرد  اشاره  نیز  مشهد 
داریم که آن هم کامل اجرا نشده است که در این 
باشند  داشته  گری  مطالبه  باید  ها  رسانه  راستا 
روشنگری  تی  آر  بی  خطوط  فواید  خصوص  در  و 

. کنند

شهردار منطقه 4 مشهداعلام کرد:

شناسایی معابر پرخطرمنطقه 4 

مدیر اجرایی نظام پزشکی مشهد در کارگروه بهداشت و سلامت شورای شهر مطرح کرد؛

20 دی ماه؛ آخرین فرصت برای تعیین تکلیف زباله های عفونی 
مطب های پزشکان

معابر  شناسایی  از  مشهد   4 منطقه  شهردار 
پرخطر این منطقه در راستای استقرار جامعه ایمن 
خبرداد. به گزارش صبح امروز غلامرضا غلامی در 
منطقه  ایمن  جامعه  راهبری  کمیته  جلسه  اولین 
4 با بیان این مطلب افزود: شهرداری این منطقه 
وسعت  درصد   4 حدود  هکتار   1345 مساحت  با 
شهر را به خود اختصاص و به عنوان منطقه ای کم 
برخوردار و حاشیه ای شهر، اقدامات و پروژه  های 
یا در  و  انجام داده  برای شهروندان  را  گسترده   ای 

دستور کار دارد.
مدیریت  در  منطقه  آمــادگــی  بر  تاکید  با  وی 
مواقع  در  مشکلات  رفع  و  مدیریت  گفت:  بحران، 
با  بهترین شکل،  به  بروز حوادث طبیعی  و  بحران 
تعامل، همفکری و همکاری بین بخشی ادارات و 

سازمان  های خدمت رسان محقق خواهد شد.
ایمن  جامعه  ایجاد  برای  منطقه  عملکرد  به  وی 

در این منطقه اشاره کرد و افزود: با اقداماتی که در 
آبهای سطحی  حوزه خدمات شهری و جمع آوری 
بحرانی  هیچ  اخیر  بارندگی های  طی  شده،  انجام 
ثبت  منطقه  سطح  در  معابر  گرفتگی  آب  بر  مبنی 

سامانه نشده است.
اقدامات  انجام  با  همچنین  داد:  ادامه  غلامی 
جمع  سالک،  کانون های  آهکپاشی  گندزدایی، 
 ... و  بایر  اراضی  پاکسازی  ولگرد،  آوری سگ  های 
سال  های  طی  سالک  بیماری  به  ابتلا  از  گزارشی 
متوالی اخیر در این منطقه از جانب مراجع ذیصلاح 

دریافت نگردیده است.
شهردار منطقه 4 مشهد در پایان اظهار داشت: 
این منطقه می توان  ایمن در  استقرار جامعه  برای 
معابر  شناسایی  همچون  دیگری  اقــدامــات  به 
نیاز،  مــورد  ترافیکی  اقــدامــات  انجام  و  پرخطر 
نقلیه،  وسایل  برای  امن  دوربرگردان  های  ایجاد 

و  بهسازی  معلولین،  ویژه  مسیر  استانداردسازی 
انجام اقدامات عمرانی در معابر شهری و مدارس، 
ایمن  ها،  بوستان  در  ایمن  برقی  تجهیزات  نصب 
ورزشی  سالن  های  و  کودکان  بازی  زمین  سازی 

سطح منطقه و ... اشاره کرد.
مدیریت  سرپرست  عزیزی  امیر  چنین  هم 
ساماندهی و مهندسی بحران شهرداری مشهد در 
این جلسه ضمن تشکر از اقدامات انجام شده در 
خصوص ایجاد جامعه ایمن در این منطقه افزود: 
مدیریت  خصوص  در  را  خود  وظایف  شهرداری 
بحران ها به صورت منظم و مستمر انجام می دهد 
و دیگر ادارات خدمت رسان نیز باید با شهرداری ها 
برای  برای  مفید  اقدامی  شاهد  تا  شوند  همراه 

رسیدن به جامعه ایمن جهانی باشیم.
سرپرست مدیریت ساماندهی و مهندسی بحران 
در  مردمی  از ظرفیت  بهره گیری  شهرداری مشهد 

رسیدن به این هدف بزرگ را امری مهم دانست و 
یادآور شد: به همین منظور طرح تشکیل گروه های 
دوام ثامن در محلات با عضویت شهروندان ارائه شد 
که منطقه 4 مشهد در اجرای این طرح از مناطق 
برنامه ریزی های  اینکه  بیان  با  عزیزی  است.  فعال 
صورت گرفته در این گروه ها باید برای تمامی اقشار 
راهبری  کمیته  در  داشــت:  اذعــان  باشد،  جامعه 
به  توجه  با  مشهد   4 منطقه  جهانی  ایمن  جامعه 
اولویت بندی، سه کارگروه ایمنی مدارس، ترافیک 
و خشونت های اجتماعی تشکیل خواهد شد که به 

بررسی وضع موجود خواهند پرداخت.
گفتنی است در این جلسه که با حضور نمایندگانی 
دوام  گروه  های  اعضای  و  خدمت رسان  ادارات  از 
ثامن برگزار شد، ضمن ابلاغ احکام اعضای کمیته 
راهبری جامعه ایمن منطقه 4 مشهد، از نفرات برتر 

دوام ثامن تجلیل و قدردانی شد.

ورود  با  پزشکی مشهد گفت:  نظام  اجرایی  مدیر 
حوزه قضایی، مطب ها تنها تا 2۰ دی ماه ۹۷ فرصت 
دارند تا زباله های عفونی خود را تعیین تکلیف کنند.   
هادی بیژن نژاد ظهر روز گذشته در ششمین کارگروه 
بهداشت و سلامت شورای شهر مشهد اظهار کرد: 
مشهد  مطب های سطح شهر  پسماندهای  مدیرت 
و  شده  انجام  کاسپین  نام  به  شرکتی  با  قــرارداد  با 

شرکت دوم نیز مجوزهای خود را دریافت کرده است. 
وی افزود: در حال حاضر بیش از هزار مطب، 15۰ 
درمانگاه و 8۰ آزمایشگاه برای جمع آوری زباله های 
بیان  نژاد  بیژن  این شرکت قرارداد دارند.  با  عفونی 
که  مانده  مطب  کمی  تعداد  حاضر  حال  در  کرد: 
قراردادی ندارد اما با ورود حوزه قضایی مطب ها تنها 
تا 2۰ دی ماه فرصت دارند تا زباله های عفونی خود 

را تعیین تکلیف کنند و عملا این آخرین اتمام حجت 
برای پزشکان است.

مشهد  پزشکی  نظام  معاون  حاتمی،  اصغر 
پزشکی،  نظام  کرد:  تصریح  نشست  این  در  نیز 
شهرداری  مپ  سازمان  و  پزشکی  علوم  دانشگاه 
مشهد اقدامات قابل تحسینی در حوزه جمع آوری 
زباله های عفونی داشتند اما نباید زباله های صنعتی 

زیادی  خطرات  زیرا  کنیم  فراموش  را  کشاورزی  و 
سازمان  مدیرعامل  چنین  هم  دارنــد.  مردم  برای 
اینکه  بیان  با  مشهد  شهرداری  پسماند  مدیریت 
بر اساس قانون تتها موظف به جمع آوری پسماند 
جمع آوری  در  خللی  هیچ  گفت:  هستیم،  عادی 
زباله های بیمارستانی حتی بیمارستان های بدهکار 

نداشتیم.
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چالش دوچرخه سواری بانوان در مشهد
بتول گندمی: قانون اشاره ای به منع استفاده خانم ها از دوچرخه ندارد 

شهر  شورای  عضو  ریاضی  مسعود  پیش  چندی 
مشهد سرمایه گذاری بر دوچرخه سواری در مشهد 
علت  هایی  از  یکی  و  دانست  شکست  به  محکوم  را 
که مطرح کرد این بود که نیمی از مردم نمی توانند 
مجتبی  زمینه  این  در  کنند.  استفاده  دوچرخه  از 
شهر  شورای  نقل  و  حمل  کمیسیون  رئیس  بهاروند 
مشهد این را نظر شخصی ریاضی دانست و بیان کرد 
سواری  دوچرخه  مانع  کسی  که  ندیده  تاکنون  که 
در  سواری  دوچرخه  توسعه  و  شود  شهر   در  بانوان 

دستور کار شورای پنجم و شهرداری است.
در این زمینه بتول گندمی رئیس کمیسیون برنامه 
و بودجه شورای اسلامی شهر مشهد در گفت و گو با 
مشهد تریبون در مورد بحث  های ایجاد شده در مورد 
ایجاد  گفت:  مشهد  در  دوچرخه  از  زنان  استفاده 
مسیر  های دوچرخه در برنامه راهبرد 13۹۷-14۰۰ 
شهرداری مشهد تصویب شده و با توجه با مطالعه و 
طی شدن فرآیند  های قانونی و مورد تایید، به وقوع 

پیوستن آن الزامی می باشد.
زمان  جدول  به  توجه  با  باید  کرد:  اضافه  گندمی 
از  بخشی  میشود  گفته  اینکه  برویم،  جلو  بندی 
کنند  استفاده  دوچرخه  از   توانند  نمی  شهروندان 
وجود  رابطه  این  در  قانونی  منع  و  نیست  درست 

انجام شده  و  هایی در حوزه عرف  البته گفت  ندارد 
که اشاره شرایط خاص مشهد دارد اما مشهد متعلق 
به همه شهروندان است و فقط شهری مردانه نیست 
لذا پیر، جوان،کودک، زن و مرد باید از شهر استفاده 

کنند.

گندمی با اشاره به حضور زنان در همه رشته  های 
تمامی  در  گفت:تقریبا  مشهد  شهر  در  ــی  ورزش
و  دارند  فعالی  حضور  ها  خانم  ورزشی  رشته  های 
نگاه  های غلط گذشته در حال حاضر کمرنگ شده و 

این نشانه ای از پالس جوانان است.
عضو شورای شهر مشهد افزود: هیچ کجای قانون 
اشاره ای به منع استفاده خانم ها از دوچرخه ندارد 
و انتظار داریم اگر نقدی بر این موضوع وارد هست با 
ارائه راه حل باشد نه اینکه صورت مسئله پاک شود 
البته قانون گذار تفاوتی بین مشهد و سایر شهر  های 
کشور نداشته و ما هم نباید این تفاوت ها را در شهر 

بپذیریم.
شهر  در  اینکه  توجه  با  گفت:  پایان  در  گندمی 
به  باید  داریم  محیطی  زیست  و  آلودگی  مشکلات 
سمت حمل و نقل پاک و دو چرخه برویم البته باید 
قبل اغاز به کار شورای پنجم بخش عمده ای از کار 

انجام میشد که متاسفانه انجام نگرفته است.
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضیعت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره 13۹۷6۰3۰62۷1۰۰۰58۷ هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم عصمت اسماعیل نیا فرزند 
حسین بشماره شناسنامه 61۰ صادره از تربت حیدریه در ششدانگ یک باب کارگاه به مساحت 5۰۰ متر مربع قسمتی از پلاک 154 اصلی بخش ۹ مشهد واقع در جاده سیمان بین رسالت 138 و 
14۰ کارگاه صنعتی خریداری از مالک رسمی آقای حبیب نیکویی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراض داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خودرا به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 

دادخواست خودرا به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م. الف: 1۰15
تاریخ انتشار نوبت اول : 1397/10/03 - تاریخ انتشار نوبت دوم : 1397/10/18

حمیدرضا افشار  - رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک گناباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضیعت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره 13۹۷6۰3۰6۰13۰۰153۰ 
– 13۹۷/۰8/14 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک گناباد تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای محمد رنجکش بشماره شناسنامه ۹ و کدملی ۰۹1۹854214 صادره از گناباد فرزند حسین در ششدانگ یک باب ساختمان تجاری به مساحت 23/4۹ 
مترمربع پلاک شماره 34۰1 فرعی از یک  اصلی واقع در اراضی علی آباد بخش یک حوزه ثبت ملک گناباد خریداری شده مع الواسطه از آقای علی اکبر زیرک محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز اگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراض داشته باشند میتوانند از 
تاریخ انتشار اولین اگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجعه قضایی 

تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1397/09/18 - تاریخ انتشار نوبت دوم : 1397/10/03

محمد رضا اجتهادی عرب - رئیس ثبت اسناد و املاک گناباد

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک گناباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضیعت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره 13۹۷6۰3۰6۰13۰۰1526 
– 13۹۷/۰8/13 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک گناباد تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای محمدعلی شوریده بشماره شناسنامه ۰۹1۰۰15211 و کدملی ۰۹1۰۰15211 صادره از گناباد فرزند احمد در ششدانگ یک باب منزل به مساحت 
3۷۷/۹1 مترمربع پلاک شماره 2۷8 فرعی از یک اصلی واقع در اراضی علی آباد بخش یک حوزه ثبت ملک گناباد خریداری شده مع الواسطه از آقای حاج شیخ غلامرضا 
خضرینی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز اگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراض 
داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین اگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست 

خود را به مراجعه قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1397/09/18 - تاریخ انتشار نوبت دوم : 1397/10/03

محمد رضا اجتهادی عرب - رئیس ثبت اسناد و املاک گناباد

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک گناباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضیعت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
شماره  رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضــی  و  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
13۹۷6۰3۰6۰13۰۰1524 – 13۹۷/۰8/13 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک گناباد تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم معصومه شهامتی بشماره شناسنامه 12 و کدملی ۰۹1۹۷1542۷ صادره از گناباد فرزند 
ابوالقاسم در ششدانگ یک باب منزل به مساحت 285/41 مترمربع پلاک شماره 368 فرعی از 2  اصلی واقع دراراضی ده جویمند بخش یک حوزه ثبت ملک 
گناباد خریداری شده از آقای حسین  پورحسین محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز اگهی میشود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراض داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین اگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجعه قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 

و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1397/09/18 - تاریخ انتشار نوبت دوم : 1397/10/03

محمد رضا اجتهادی عرب - رئیس ثبت اسناد و املاک گناباد

) 9/201( هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  ) 4787( 
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره 13۹۷6۰3۰6۰۰5۰۰4۷8۷هیات 
اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک نیشابور تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم 
زهرا دهنوی فرزند عبداله بشماره شناسنامه 15۷۷ صادره از نیشابور در ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 242/65 متر مربع از پلاک شماره 235 اصلی واقع در اراضی 
زینل بیک بخش 2 حوزه ثبت ملک نیشابور خریداری از مالک رسمی آقای غلامرضا صاحبدل محرز گردیده است . لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی  میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 

عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
 تاریخ انتشار نوبت اول 97/09/18 - تاریخ انتشار نوبت دوم 97/10/03   م الف 1808

علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

))اگهی مزایده نوبت اول((
محکوم له: خلیل پوسانه فرزند حسین به آدرس تربت حیدریه روستای آبرود

محکوم علیه: مسعود میری فرزند علی رضا به آدرس تربت حیدریه – ابتدای بلوار امام رضا – امام رضای 6۷ – پلاک 35 – پشت بیمارستان رازی
محکوم به : مبلغ 35/۰۰۰/۰۰۰ ریال بابت اصل خواسته و مبلغ 8۷5/۰۰۰ ریال بابت هزینه دادرسی و خسارت تاخیر تادیه از تاریخ سررسید 13۹6/۰2/25 الی یوم الوصول در حق محکوم له 

و مبلغ 1/۷5۰/۰۰۰ ریال بابت نیم عشر دولتی در حق دولت
مورد مزایده: یک دستگاه خودروی پروتن به شماره انتظامی 551 ط 61 ایران 55 به رنگ بژ مدل 1384 تمام رنگ و قسمت جلو سمت شاگرد چراغ شکسته و سپر جلو و عقب نیاز به ترمیم دارد 
بیمه تا بهمن ۹۷ و لاستیکها 5۰ درصد و دارای رادیو ضبط که طبق نظریه ارزیاب و کارشناس )با وضعیت فعلی (جمعا به مبلغ ۹2/۰۰۰/۰۰۰ ریال برآورد و قیمت گذاری گردیده لذا به درخواست 
محکوم له و به تجویز ماده 114 قانون اجرای احکام مدنی در روز چهارشنبه تاریخ 13۹۷/1۰/26 از ساعت 11 الی 12 ظهر در محل دادگستری تربت حیدریه دفتر اجرای احکام مدنی از طریق مزایده 
حضوری به فروش میرسد و از قیمت ارزیابی شده شروع و به کسانی که بالاترین قیمت را پیشنهاد نمایند واگذار خواهد شد طالبین به خرید جهت کسب اطلاع بیشتر 5 روز قبل از برگزاری مزایده به 
این اجرا مراجعه نمایند . ضمناً حداقل 1۰٪ بهای مورد مزایده نقداً از برنده وصول خواهد شد این مزایده به استناد ماده 118 قانون اجرای احکام مدنی یکنوبت در یکی از جراید کثیرالانتشار محلی 

درج و نشر میگردد. 
اجرای احکام مدنی شوراهای حل اختلاف دادگستری شهرستان تربت حیدریه

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک گناباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضیعت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره 13۹۷6۰3۰6۰13۰۰1522 – 13۹۷/۰8/13 هیات 
اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک گناباد تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای ابراهیم یوسفی پور 
بشماره شناسنامه 65 و کدملی ۰۹1۹6۹3441 صادره از گناباد فرزند حسین در ششدانگ یک باب منزل و مغازه متصل به مساحت 11۷/2۰ مترمربع پلاک شماره 1۷۰5 فرعی از 154  اصلی واقع 
دراراضی کاخک بخش یک حوزه ثبت ملک گناباد خریداری شده از خانم معصومه زحمتی کاخکی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز اگهی میشود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراض داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین اگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجعه قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 

تاریخ انتشار نوبت اول : 1397/09/18 - تاریخ انتشار نوبت دوم : 1397/10/03
محمد رضا اجتهادی عرب - رئیس ثبت اسناد و املاک گناباد

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک گناباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضیعت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره 13۹۷6۰3۰6۰13۰۰13۷54 – 13۹۷/۰۷/22 هیات 
اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک گناباد تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم فاطمه غلامی بشماره 
شناسنامه 63 و کدملی ۰۹1۹233۰۰۷ صادره از گناباد فرزند ابراهیم در ششدانگ یک باب منزل  به مساحت 1۷2/۷4 مترمربع پلاک شماره 43۹ فرعی باقیمانده از4 اصلی واقع در اراضی نوقاب 
بخش یک حوزه ثبت ملک گناباد خریداری شده مع الواسطه از آقای عبدالرحیم ایزدی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز اگهی میشود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراض داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین اگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 

تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجعه قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 97/10/03 - تاریخ انتشار نوبت دوم: 97/10/18

محمد رضا اجتهادی عرب - رئیس ثبت اسناد و املاک گناباد

مدیر مسئول: حسین رفیعیصاحب امتیاز:حبیب یزدانپناه

میز خبر
کنایه زیباکلام به نماینده جنجالی سراوان /پلیس به دنبال عاملان ضرب و شتم مهاجران افغان

 دلالان به دنبال تحریک بازار ارز/ چه موانعی بر سر راه ایفای وظیفه نظارتی مجلس وجود دارد؟

  کنایه زیباکلام به نماینده جنجالی سراوان
یک استاد دانشگاه گفت: همه ما ممکن است عصبانی 
بعدا فرد حاضر  این که  بزنیم؛  شویم و یک زمانی حرفی 
نشود از مردم عذرخواهی کند، بد است و وظیفه اخلاقی 
ایفا  جامع  از  عضوی  یا  مسئول  مدیر،  عنوان  به  را  خود 
نکرده است.صادق زیبا کلام در گفتگو با ایسنا، در ارتباط 
با این سوال که وظیفه اخلاقی مسئولین نسبت به مردم 
هتاکی  از  شده  منتشر  ویدیو های  به  اشاره  با  چیست؟ 
کرد:  اظهار  اخیر،  روز هــای  طی  مسئولین  از  تعدادی 
همه ما انسان هستیم، جایزالخطا هستیم، ممکن است 
عصبانی شویم و یک زمانی حرفی بزنیم که دوست نداریم.

وی ادامه داد: این اتفاق ها برای همه ما می افتد؛ اما 
چیزی که تاسف آور است، این است که که ما وقتی مرتکب 
خطایی می شویم و می دانیم خطایی کردیم نخواهیم آن را 
بپذیریم. وی گفت: وقتی در مقابل خطا سعی کنیم آن را 
توجیح و رفع و رجوع کنیم یا بگوییم شیطنت کردند و بد 
عکس گرفتند و بد فیلم برداری کردند یا حرفم را تحریف 

کردند، به نظر من بدتر از خطا کردن است.
جسارت  ــزود:  افـ اصلاح طلب  سیاسی  فعال  ــن  ای
عذرخواهی نکردن از مردم بزرگ ترین اشتباه است. این 
این است که فردی عصبانی شود و  از  بدتر  خطا خیلی 
حرفی بگوید، اما اشتباهش را بپذیرد. وی گفت: این که 
بعدا فرد حاضر نشود از مردم عذرخواهی کند، بد است و 
وظیفه اخلاقی خود را به عنوان مدیر، مسئول یا عضوی از 
جامعه ایفا نکرده است، کاری ندارد، فرد باید قبول کند، 
اشتباه کرده و پیش مردم هم بگوید عذرخواهی می کنم. 
این که آن فرد آسمان و ریسمان را به هم ببافد و اصرار کند 
که شانتاژ و دروغ و فریب بوده است، درد آور و عذاب آور 
است و مردم را چند برابر عصبانی می کند. عذرخواهی 
نکردن مسئولین از مردم در مواقعی که اشتباهی انجام 

می دهند، غم انگیز است.
علت حضور فرمانده سپاه تهران در مجلس
سرتیپ  سردار  گفت:  مجلس  در  تهران  مردم  نماینده 
دوم پاسدار محمدرضا یزدی فرمانده سپاه محمد رسول 
الله )ص( تهران در جلسه امروز مجمع نمایندگان تهران 

آسیب های  حوزه  در  سپاه  اقدامات  مورد  در  گزارشی 
اجتماعی به نمایندگان ارائه کرد. فاطمه ذوالقدر با اشاره 
به جلسه امروز مجمع نمایندگان تهران گفت: در جلسه 
امروز سردار یزدی فرمانده کل سپاه استان تهران حضور 
سپاه  که  فعالیت هایی  و  اقدامات  مورد  در  و  کرد  پیدا 
پاسداران انقلاب اسلامی در حوزه آسیب های اجتماعی 
به  را  گزارشی  داده،  انجام  معتادان  آوری  جمع  و  تهران 
جلسه  این  که  این  به  اشاره  با  وی  کرد.  ارائه  نمایندگان 
داشت:  اظهار  شد،  برگزار  عارف  محمدرضا  ریاست  به 
در این جلسه نمایندگان مجمع تهران گزارشی در مورد 
گزارشی  آن  وضعیت  و  شهر  این  اجتماعی  آسیب های 
ارائه کردند. نماینده مردم تهران در مجلس تصریح کرد: 
شهر  ساماندهی  و  وضعیت  بهبود  برای  پیشنهاد هایی 
پیشنهادات  این  شد  بنا  و  ارائه  جلسه  این  در  نیز  تهران 

پیگیری شود.
باجناقم  پسر  پست  از  روحم  حدادعادل: 

در شبکه سه خبر نداشت
ماهانه  نشست  در  شنبه  عصر  حدادعادل  غلامعلی 
جامعه اسلامی مهندسین در پاسخ به سوالی در خصوص 
رییس  فروغی«  »علی  گفت:  سیما،  سوم  شبکه  مدیر 
شبکه سوم سیما از قوم و خویشی بنده استفاده نکرده و 
من دخالتی در انتخاب او نداشته ام. پسر باجناقم رییس 
شبکه سوم سیما است، وی قبل از آن که به این سمت 
برسد چند سال رییس بسیج صدا و سیما بوده است، »به 
صراحت عرض می کنم نه روح بنده از این که وی رییس 
بسیج شده، باخبر بوده و نه من مطلقا اطلاع داشتم که 

می خواهند او را رییس شبکه سوم کنند.«
  حمایت محجوب از ردیف بودجه موسسه 

آیت الله مصباح
درباره  مجلس  در  تهران  نماینده  محجوب،  علیرضا 
بودجه موسسات خاص از جمله موسسه آیت الله مصباح 
می گوید: بودجه وقتی تصویب شد چه درست و چه غلط، 
باید پیاده شود و یا اگر موضوعی در این بین وجود دارد، 
برای آن در سال بعد اصلاحیه بیاوریم. محجوب در گفتگو 
با خبرنگار »انتخاب«، درباره اینکه آیا موارد مشابهی در 

بوجه ۹8 نیز وجود دارد یا خیر، گفت: بعضی نقد هایی 
که به بودجه می شود فرافکنی است. من به کل ساختار 
بودجه نقد دارم؛ بودجه نباید بزرگ و بی انتها باشد بلکه 
ملت،  و  دولت  خوشبختی  افزود:  او  باشد.  کوچک  باید 
به کوچک بودن بودجه است به طوری که سهم کمی از 
تولید ناخالص داخلی آن ها صرف دولت شود؛ حال چه 
از مالیات باشد و و چه از نفت. او درباره بودجه موسسات 
نیز  بود،  آمده   1۷ جدول  در  گذشته  سال  در  که  خاص 
گفت: بحث هایی که در خصوص بودجه موسسات مانند 
همین  از  نیز  می شود،  مصباح  الله  آیت  موسسه  بودجه 
چه  شد  تصویب  وقتی  بودجه  است.  فرافکنی  و  دست 
درست و چه غلط، باید پیاده شود و یا اگر موضوعی در این 

بین وجود دارد، برای آن در سال بعد اصلاحیه بیاوریم.
شتم  و  ضرب  عاملان  دنبال  به  پلیس 

مهاجران افغان
گفت:  ناجا  ارتباطات  و  رسانی  اطــلاع  مرکز  رئیس 
دستگیری عاملان تهیه و انتشار فیلم ضرب و شتم برادران 
سیداحمد  سرهنگ  گرفت.  قرار  کار  دستور  در  افغان 
خسروی روز یکشنبه در مورد فیلم منتشر شده در فضای 
مجازی مبنی بر ضرب و شتم چند نفر از اتباع افغان توسط 
فضای  در  فیلم  این  انتشار  با  افزود:  ایرانی،  سرباز  یک 
مجازی این موضوع بلافاصله در دستور کار قرار گرفت و 
طی بررسی های گسترده، مشخص شد این فیلم مربوط 
به زمان حال نیست و در عین حال ضرب و شتم برادران 
افغان در هیچ یک از مقر های نیروی انتظامی تایید نشد. 
وی ادامه داد: در بررسی این موضوع، پا را فراتر گذاشته 
و گذشته را بررسی کردیم، اما در بررسی های انجام شده 

این موضوع در هیچ مقر انتظامی مورد تایید قرار نگرفت.
در  کوثری  باران  ممنوع التصویری  پایان 

تلویزیون
باران  با حضور  تیزر های فیلم سینمایی »آستیگمات« 
کوثری مجوز پخش از صداوسیما را دریافت کرد. سعید 
سینمایی  فیلم  پخش کننده  و  سینما  تهیه کننده  خانی 
»آستگیمات« گفت: تیزر های جدید فیلم آستیگمات با 
حضور باران کوثری به صداوسیما ارائه شده و کد و مجوز 

از سوی مدیران صداوسیما  تیزر ها  این  برای پخش  لازم 
فیلم های  تیزر های  ایــن  از  پیش  ــت.  اس شــده  ــادر  ص
"عصبانی نیستم"، "شنل" و "عرق سرد" که باران کوثری 
در آن ها ایفای نقش کرده بود، اجازه پخش از صداوسیما 
نداشت و تبلیغات این فیلم ها با حذف تصویر و نام باران 

کوثری از صداوسیما پخش می شد.
واکنش مثبت آشنا به گمانی زنی ها درباره   

پست جدید رئیسی
به  اشاره  با  خود  تلگرامی  کانال  در  آشنا  حسام الدین 
قوه  رئیس  عنوان  به  رئیسی  انتخاب  برای  گمانی زنی ها 
قضاییه نوشت: او از سال 5۹ تاکنون سمت های قضایی 
و  جانشینی  همدان،  کرج،  دادستانی  چون  موثری، 
کشور،  کل  بازرسی  سازمان  ریاست  تهران،  دادستانی 
و  قضائیه  قوه  اول  معاونت  روحانیت،  ویژه  دادستانی 
دادستانی کل کشور را در سابقه خدمتی خود دارد. تجربه 
تولیت امامزاده صالح و سپس آستان قدس رضوی او را 
با واقعیات اجتماعی و اقتصادی و نهاد های بزرگ مدنی 
سطح  در  انتخابات  در  رقابت  تجربه  است.  کرده  آشنا 
استان خراسان جنوبی و عضویت در مجلس خبرگان از 
برای ریاست  سال 1385 و سپس رقابت در سطح ملی 
جمهوری در سال 13۹6 او را با واقعیات و پیچیدگی های 
عرصه سیاست داخلی و جلب اعتماد عمومی آشنا کرده 
است. تجربه عضویت و ریاست در شورای نظارت بر صدا 
نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  در  عضویت  و  سیما  و 
او را با مسائل رسانه ای از یک سو و سیاستگذاری کلان 
کشور از سوی دیگر آشنا کرده است. رؤسای قبلی قوه 
قضائیه در چهل سال گذشته معمولا این ویژگی مشترک را 
داشتند که فق هایی مطرح، اما فاقد سابقه قضایی بودند 
لذا مجبور بودند مدتی را برای آشنایی با ساختار و مسائل 
این قوه صرف کنند. اگر او به ریاست قوه قضائیه منصوب 
دارای سابقه طولانی  که  بود  رئیسی خواهد  اولین  شود 

قضایی است و از درون قوه قضائیه برخواسته است.
نماینده  درگیری  درباره  گمرک  توضیحات 

سراوان
با  گمرک  عمومی  روابط  مدیرکل  احمدخانی،  سعید 

به ملاقات  بدون هماهنگی  نماینده سروان  اینکه،  بیان 
رئیس گمرک رفته بود، گفت: مجموع حضور درازهی در 
احمدخانی  است.  بوده  دقیقه  فقط 12  گمرک  محوطه 
در ادامه گفت: ما تنها مدرکی که داریم که بهترین سند 
است فیلم است که خوش بختانه ساختمان های دولتی 
به دوربین های مدار بسته مجهز هستند و محوطه بیرونی 
ساختمان گمرک و پارکینگ خودرو به این سیستم مجهز 
هست. نماینده سراوان طبق چیزی که در فیلم نشان داده 
می شود با یک خودروی لکسوس شاسی بلند آبی در واقع 
به قسمت ورودی پارکینگ گمرک مراجعه می کند. پس 
از حالا نهایتا چیزی که در فیلم مشاهده می شود هفت 
در قسمت  اتفاق  این  بودند،  که داخل خودرو  دقیقه ای 
درب ورودی ساختمان گمرک افتاده نهایتا با همان خودرو 
هم بر می گردند و این خودروی پرشیا که اعلام شده که 
این صحت ندارد، بلکه همان خودروی لکسوس شاسی 

بلند آبی بر می گردند.
تکذیب تعلیق همکاری کارمند گمرک

کارمند  با  ســراوان  نماینده  مشاجره  ماجرای  از  پس 
و  رسانه ها  برخی  شده  ایجاد  حواشی  و  ایــران  گمرک 
تعلیق  گمرک  کارمند  که  شد  مطرح  مجازی  شبکه های 
شناس  وظیفه  مامور  بهنیا«  »محمد  امروز  است.  شده 
با  رابطه  گمرک در محل کار خود حاضر شده است. در 
فردی  هیچ  تاکنون  گمرک  در  مجلس  نماینده  جنجال 
بازداشت نشده است. موضوع در مجموعه های نظارتی 
گمرک، وزارت اقتصاد و مجلس در حال پیگیری و بررسی 

بوده و نتایج به زودی اطلاع رسانی خواهد شد./فارس
 دلالان به دنبال تحریک بازار ارز

گفت:  صــرافــان  کــانــون  دبیرکل  ترکاشوند،  ــا  رض
صرافی های غیربانکی مجاز نیستند به غیر از 23 نوع ارز 
خدماتی و تا سقف 2 هزار دلار معامله انجام دهند. این 
روزها نقش بانک ها در انجام معاملات ارزی بیشتر شده 
که دلیل آن هم این است که صرافی های بانکی از لحاظ 
برای تحریک  تامین می شوند. دلالان فقط  بیشتر  ارزی 
بازار و فروش ارز های خود به بازار جو می دهند که با وجود 
اقدامات خوب بانک مرکزی نباید آن ها را جدی گرفت./

رجا نیوز
  چه موانعی بر سر راه ایفای وظیفه نظارتی 

مجلس وجود دارد؟
درباره  نود  اصل  کمیسیون  سخنگوی  پارسایی  بهرام 
نظارتی  وظیفه  ایفای  راه  سر  بر  موانعی  وجود  احتمال 
شود  نظارت  حوزه  وارد  مجلس  اگر  کرد:  تاکید  مجلس 
کسی نمی تواند بر سر راه آن مانع ایجاد کنند ولی چون 
این وظیفه آنچنان که باید نمود پیدا نکرده شاید برخی از 
این خلاء استفاده کنند. البته ممکن است افراد ذی نفع 
ورود کنند، لابی و ارتباط برقرار کنند ولی نمی توانند مانع 
اجرای این کار شوند. به گزارش ایسنا نماینده شیراز در 
مجلس در پایان اظهار کرد: متاسفانه ما در مجلس بیشتر 
مجلس  اگر  که  حالی  در  هستیم  خود  مسائل  دنبال  به 
مشکلات  از  بسیاری  دهد  انجام  را  خود  نظارتی  وظیفه 
کشور حل می شود و آنچه امام )ره( گفت که مجلس در 

راس امور است نیز محقق خواهد شد.
 با پول خرید فیلتر 20 اتوبوس نو بخریم

به  بودجه  تخصیص  با  مخالفت  در  علیخانی  محمد 
فیلتر  نصب  گفت:  اتوبوس  برای  دوده  ضد  فیلتر  خرید 
فیلتر  این  اتوبوس  روی 5۰  است،  نداشته  کارایی  دوده 
می کرده  کم  را  موتور  قدرت  چون  اما  است  شده  نصب 
است راننده ها آن را باز کرده و کنار گذاشته اند. با توجه 
آوردیم، شرکت فروشنده خودرو  به دست  به مدارکی که 
شود،  نصب  ما  ماشین های  روی  فیلترها  این  اگر  گفته 
گارانتی خودرو باطل می شود. وقتی چیزی کارایی ندارد 
چه اصراری که از آن استفاده کنیم. اگر هر فیلتر دوده 
اتوبوس   2۰۰ برای  بخریم  میلیون   ۷۰ قبل  قیمت  با  را 
قیمت جدید حدود 28  با  و  تومان می شود  میلیارد   14
میلیارد تومان. این پول می تواند صرف خرید 2۰ اتوبوس 
شود. محسن پورسیدآقایی در توضیح چرایی تصب فیلتر 
دوده بر روی اتوبوس ها: تشخیص اینکه فیلتر بگذاریم یا 
نگذاریم به عهده سازمان استاندارد است و آن ها گفتند 
شماره گذاری  اجازه  باشد  نداشته  فیلتر  اتوبوسی  اگر 

ندارد./جوان

امام صادق )ع( فرمودند:
سخاوت از اخلاق پیامبران و ستون ایمان است . هیچ مؤمنی نیست مگر آن كه بخشنده است و تنها 
آن كس بخشنده است كه از یقین و همّت والا برخوردار باشد ؛ زیرا كه بخشندگی پرتو نور یقین 

است . هر كس هدف را بشناسد بخشش بر او آسان شود

ما را جز نقش تو در نظر نیامد 
ما را جز کوی تو رهگذر نیامد 

خواب ارچه خوش آمد همه را در عهدت
حقا که به چشم در نیامد ما را
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اسرا

صلابت، استواری و نفوذ ناپذیری، از عناصر محوری هویت مردان مومن است... چنین مران دین باور از آسیب نسیان زیانبار و از گزند غفلت خطرزا مصون اند، 
چنین نام آورانی كه اهل ســداداند، قول ســدید و متقن دارند و سیره صلاح و فلاح آنها سد محکم در برابر یاجوج استبداد و ماجوج استعمار است، زیرا تقوا كلید 

استواری است:»فان تقوی ا... مفتاح سداد و ذخیره معاد« و دگر اندیشان صلاحیت مقاومت در برابر دشمنان را ندارند.
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